
Chatbericht

 Vraag over opschorting van de handel in certificaten. In de weken voorafgaande aan het stilleggen van de 

handel in certificaten schommelde de aan en verkoop. Zo is er in de weken 47 tot en met 51 van 2021 meer 

vraag naar certificaten dan aanbod en zat er aan het einde van dat jaar nog € 15,4 miljoen in de buffer. 

Volgens een pessimistisch scenario zou hiermee nog zestien weken verhandelbaarheid van certificaten (met 

een maximum van € 1.000,-) hebben kunnen plaatsvinden. Volgens een optimistische scenario nog 124 

weken. De vraag is nu: waarom heeft de Triodos Bank toch tot stoplegging van de handel besloten, én welke 

Nog maar twee jaar geleden maakt u uitgebreid reclame voor certificaten Triodos. Ik kocht toen certificaten 

voor €83 per stuk. De waarde ervan werd bepaald door de intrinsieke waarde van de bank. Mede dankzij 

mijn investering in de bank is die intrinsieke waarde in de tussenliggende periode gegroeid. In december 

waren ze €88 waard. Toch krijg ik wanneer ik deze nu aan u wil verkopen slechts €59 per stuk terug. Mijn 

verlies bedraagt vele duizenden euro’s. Dat geld is niet verdampt. Het staat gewoon op de rekening van 

Triodos. Wat geeft u het recht om dat geld toe te eigenen? Wat gebeurt er met dat geld? Kunt u zich 

Wat geeft Triodos het recht om de waarderingsgrondslag van de certificaten aan te passen? Waar is in het 

prospectus bepaald dat dit mogelijk is? Waar heeft u certificaathouders op dit risico gewezen? 

## Niet alle certificaathouders zullen hun certificaten willen verkopen, zeker niet als er dividend wordt 

uitgekeerd en er weer een gezonde waardering plaatsvindt. Waarom leent Triodos Bank het benodigde geld 

voor eventuele aankoop van certificaten niet gewoon op de kapitaalmarkt? Waarom wentelt zij het risico af 

Op basis van de koers/winst verhouding en de koers/boekwaarde verhouding zal de prijs maar 50% van de 

boekwaarde zijn. Dit betekent een waardeverlies van 600 miljoen €. Deze effecten zijn uitgegeven op de 

basis dat verkoop tegen boekwaarde mogelijk is. Dit argument heeft velen overhaald om voor een 

substantieel bedrag hierin te beleggen. Wij wisten dat er een laag rendement ging zijn maar dit werd 

gecompenseerd door het etisch bankieren. Dit nu op de helling zetten is alles behalve etisch. Hoe gaat 

Heeft u bij de Nederlandsche Bank gevraagd om een tijdelijke ontheffing van de 3-procentsregel (zoals 

voorgesteld door prof. Graafland in Trouw) waardoor u meer certificaten kon terugkopen? Zo niet, waarom 

niet? Zo ja, waarom heeft DNB daar niet in toegestemd? 

## Als Triodos Bank winstgevend is en certificaathouders - zoals de bank stelt - in winst en verlies delen, 

waarom is het dan nodig om de certificaten af te waarderen? [Triodom] 

Ik heb een zorg. Vertegenwoordigt de waarde van de certificaten wel de waarde van de bank? Als dat zo is, 

waarom zouden certificaten dan in de vrije handel een lagere waardering krijgen en waarom zijn ze, 

weliswaar om fiscale redenen, nu afgewaardeerd? 

# Duizenden certificaathouders die met een mager rendement tevreden waren, en bereid waren buiten het 

depositogarantiestelsel geld te lenen aan Triodos Bank worden nu gedupeerd. Waar is het morele kompas 

van de Triodos Bank? [Triodom] 

Certificaatkopers en -houders hebben de ontplooiing van de Triodosbank mogelijk gemaakt. Gezien het 

beperkte rendement in financiele zin zal de motivatie daartoe hebben gelegen in de gezamenlijke missie. 

Het voorgestelde MTF-platform lijkt niet anders dan een sterfhuisconstructie. U verspeelt definitief het 

vertrouwen van duizenden mensen die de missie van Triodos mogelijk hebben gemaakt. Waarom zoekt u 

De bank heeft van alle certificaathouders reëel geld ontvangen en kon daarmee functioneren als bank. Door 

de verwachte lager handelsprijs (een mogelijk verlies van 30 tot 45% van de waarde wordt genoemd) 

worden de certificaathouders eenzijdig getroffen. Hierbij gaat het anders dan bij aandelen niet over 

verdampt geld, maar reëel geld dat bij de bank is gebleven. Wij verwachten juist van de Triodos bank dat ze 

zich niet verschuilen achter kille regels, maar dat zij handelen vanuit het oog en hart van zijn klanten. Het 

lijkt ons dan ook meer dan redelijk en vanzelfsprekend dat de certificaathouders gecompenseerd worden 

voor een eventueel verkoopverlies voor het deel dat de toekomstige handelsprijs afwijkt van de 

## Waarom loopt het certificaat-model bij Triodos Bank, zoals ze zelf zegt “… tegen de grenzen van dit 

kapitaalmodel aan …” en werkt dit model bij Rabobank uitstekend? [Triodom] 



Wat ik niet begrijp is dat mensen die jaren lang Triodos management hebben gelooft dat de waarde van de 

certificaten jaarlijks netjes kon oplopen. Deze waarde is fictief gezien de actuele gebeurtenissen een aantal 

mensen zal uiteindelijk geen 30% zal afnemen maar gezien de waardering van andere banken eerder in de 

orde van min 60% . Hoe is het mogelijk dat de afwaarderingen niet worden gedragen door de Triodos bank 

maar door de te trouwe certificaathouders. Dit is toch bedrog of zo u wilt mismanagement. 

Wij certificaathouders hebben de bank gesteund. Nu laat de bank ons zakken. En wel met 30% en wie weet 

nog meer. De koers was gebaseerd op de resultaten/bezittingen van Triodos. Nu wordt het ingeruild voor 

iets waar de koers wordt gevormd door vraag en aanbod. Daar heb ik bewust nooit voor gekozen en krijg ik 

nu wel ongevraagd opgedrongen. DAT IS NIET CORRECT 

Ik vind het niet uit te leggen, dat bij uw bank voor deze oplossing (handelsplatform) gekozen is! Ik heb 

bewust gekozen voor een zeer gering risico om mijn geld te belegen. Ik verwacht dan ook, dat ik (en de vele 

anderen) op een betere manier gecompenseerd ga worden, dan nu in het voorliggende voorstel. 

Aanvullend: De uitleg die keer op keer gegeven wordt, is voor mij als leek in de financiële wereld niet goed 

te volgen. Dat maakt het moeilijker voor mij om in het geweer te komen tegen deze gang van zaken. 

Ik heb het gevoel dat mijn certificatie van een status als obligatie (met relatief weinig rendement en laag 

risico), nu naar aandelen zijn vervallen. Daarmee is de intrinsieke waarde verdampt, terwijl het verstrekte 

vermogen nog gewoon in de bank aanwezig is. Voor de certificaathouders verdampt nu vermogen, terwijl 

het neerslaat in de bank. Hoe kijkt u hiertegen aan? 

## In de prospectus worden diverse risico’s beschreven maar niet de plotselinge verandering van 

waarderingsgrond. In de Prospectus is nadrukkelijk vermeld dat: “Triodos Bank facilitates these transactions 

against net asset value in Depository Receipts, whereby the price is determined on the basis of the net asset 

value as described under ‘The Offering - Price’.” (P.52) Is het wettelijk wel toegestaan om de waardering 

plotseling te veranderen van gebaseerd op de intrinsieke waarde van de bank naar een waardering op basis 

Is het niet mogelijk dat 'kleine beleggers' tot een bedrag van 50 000 euro kunnen terugkrijgen ZONDER het 

waardeverlies van 30%?

Is er een serieuze poging gedaan om de Nederlandse Bank te bewegen het maximale bedrag aan door de 

Triodos Bank terug te kopen certificaten te verruimen? 

Waarom kunnen wij als trouwe klanten niet gecompenseerd worden? Ik hoor dat de financiële situatie van 

Triodos gezond is. In goed vertrouwen certificaten aangekocht want bij Triodos, een eerlijke bank. Deze 

certificaten zijn alle jaren als laag risico product door Triodos aangeboden, blijkt nu toch echt niet het geval. 

Nalatigheid in risicobeheer? Misleiding? Dit debacle kan je toch niet op je trouwste klanten afwentelen. 

De CEO antwoordde laatst op een vraag: "Het beleggen in certificaten heeft als elke belegging een risico, de 

waarde kan stijgen of dalen". Dat is geheel in tegenspraak met wat ons als certificaathouder destijds is 

voorgespiegeld! De waarde van de certificaten waren een deel van de intrinsieke waarde van de bank, en 

juist geen vrij verhandelbaar object, onderworpen aan grillige vraag en aanbod! Deze onaangekondigde 

verandering van de voorwaarden ondermijnt het vertrouwen in de bank, zeker in de certificaten, maar ook 

Alle certificaathouders hebben vanuit sympathie met jullie als bank en jullie missie geïnvesteerd. Triodos 

laat de rekening van dit debacle volledig neerkomen bij die sympathisanten. Hoe compenseren jullie hen en 

hoe investeren jullie weer in die relatie? 

Ik heb de indruk dat de meeste certificaathouders niet begrijpen dat dit een investering was.. Bij een 

investeringsinstrument is er altijd risico voor de investeerder, o.a. mede bepaald door het spel van vraag en 

aanbod. . Strikt genomen staat Triodos bank daarbuiten. De bank was niet meer dan facilitator, en het enige 

wat met Triodos zou kunnen verwijten dat zij het evenwicht tussen aanbieders en vragers niet juist hebben 

ingeschat. Misschien heeft Triodos de investeerder terzake dit risico niet voldoende geïnformeerd. Zelf heb 

ik dit altijd beseft. Triodos is als bank ook niet alleen verantwoordelijk naar certificaathouders, maar ook 

De bank heeft een sociale en maatschappelijke zorgplicht. Certificaathouders worden hier vrijwel zeker het 

slachtoffer een afwaardering tot mogelijk wel nul. Deze certificaathouder hebben de bank gesteund om te 

kunnen worden wat zij nu is. Maar daarbij is nooit het dergelijke risico kenbaar gemaakt. De bank heeft 

daarom ook plicht om de certificaathouders naar redelijkheid schadeloos te stellen. 



Waarom neemt Triodos bank niet eenmalig het verlies van 30% waardedaling voor certificaathouders, voor 

haar rekening? Dit kost Triodos Bank tussen de 20-50 miljoen Euro. Dit verlies kan fiscaal in mindering 

gebracht worden door toepassing van achterwaartse verlies compensatie door Triodos Bank 

Ik kan enkel besluiten dat Triodos bank ons jarenlang heeft voorgelogen door het certificaat geleidelijk aan 

op te waarderen naar 83 € en nu arbitrair een waarde heeft toegekend van 59 € gebaseerd op basis van 

advies van onafhankelijke experts. D.w.z. dat de experten ook van mening zijn dat de certificaten jarenlang 

door Triodos bank aan een te hoge waardering zijn verkocht. 

Hoe is het mogelijk dat de bank eenzijdig de wijze van waarderen van een financieel product verandert? Is 

dit legaal en in overeenstemming met de zorgplicht van de bank?

# Is het oprichten van de MTF niet gewoon een schijnbaar elegante manier om tijd te reken tot het 

onvermijdelijke, namelijk een welhaast volledige afschrijving van de certificaten ? [Triodom] 

Het kapitaal van Triodos Bank bestaat niet uit gewone aandelen, maar uit certificaten van aandelen. Triodos 

Bank zegt dat “…de bank tegen de grenzen van dit kapitaalmodel aanloopt.” Triodos Bank wist dit of had dit 

veel eerder kunnen én moeten weten dan januari 2020 maar heeft daarna nog certificaten aangeboden. 

Mogen we stellen dat Triodos Bank haar zorgplicht heeft verzuimd door certificaathouders niet eerder, 

duidelijker en consistenter te waarschuwen voor de - wat zij noemt - ‘grenzen van het kapitaalmodel’ en de 

kan er een compensatie worden gegeven voor de gigantische waardedaling van de certificaten bv in de vorm 

van een extra rendement?

Volgens de prospectus op grond waarvan ik besloot certificaten te kopen , hadden de certificaten de 

intrinsieke waarde van de Triodos bank als onderliggende waarde. De certificaathouders waren dus 

gezamelijk eigenaar van de intrinsieke waarde van de Triodosbank. Vanaf 1-1-22 hebben de certificaten deze 

onderliggende waarde niet meer volgens de berichten die ik van de Triodosbank krijg. Is de bank zelf de 

nieuwe eigenaar van de intrinsieke waarde van de Triodosbank? Ofwel is de onderliggende waarde nu 

Als er nu al sprake is van een afwaardering met 30%, hoe wordt voorkomen dat de certificaten nog meer 

van hun waarde verliezen bij de notering in een MTF? Welke gek gaat hier gezien de recente geschiedenis 

van de certificaten en de tekortkomende opstelling van Triodos Bank nog ooit in handelen? [Triodom] 

ik lees hier alleen maar kritiek en geen alternatief voor de besluitvorming van de bank. Als we als 

certificaathouders ons achter deze policy zouden scharen en 90% van ons onze certificaten nog minimaal 

een paar jaar vasthoud zou het hele probleem zijn opgelost. Ik ben bereid daarvoor te tekenen. Wie nog 

Om fiscale redenen is ervoor gekozen de waarde van de certificaten af te waarderen. Dat is gedaan omdat 

het normaal gesproken zo is dat waardepapieren gedurende een lange periode niet verhandeld kan worden, 

de waarde van deze papieren daalt. Dat is echter in een periode gebeurd dat de handel stil ligt en in een 

periode dat de maatregel om de handel in certificaten op een platform voort te zetten waar de prijs van de 

certificaten bepaald wordt door vraag en aanbod. Met de gedane waardering bepalen jullie de waarde van 

de certificaten en niet het aangekondigde vraag en aanbod mechanisme. Wat mij betreft is dit diefstal 

geweest. Hoe kijken jullie aan tegen de keuze voor deze afwaardering en hoe gaan jullie de 

Kunt u ingaan op de tekst uit het prospectus van de certificaten van aandelen Triodos welke op pagina 16 

staat: risico's aangaande de certificaten van aandelen Triodos? Dit document is in 2007 gepubliceerd en 

diende om bij de emissie van 700.000 nieuwe certificaten (toekomstige) beleggers in certificaten juist en 

volledig te informeren en zo zelf hun beleggingsbeslissing te kunnen nemen. Hier staat onder meer dat de 

certificaten NIET op een beurs (lees: gereglementeerde markt) genoteerd zullen worden en dat Triodos de 

prijs bepaalt op basis van NAV. Is deze stellige tekst ooit gewijzigd en zo ja waar en wanneer is dit bekend 

gemaakt? Welke wettelijke basis is gebruikt om deze wijziging in het risicoprofiel van de certificaten door te 

Triodos heeft ons onjuist voorgelicht. Haar leden zijn jarenlang misleid met een te hoge waardering van de 

certificaten. Het product blijkt enorm risicovol. Dat is nooit meegedeeld. hoe denken jullie daar zelf over? 

Het afwaarderen van de certificaten met 30% zonder compensatie voor certificaathouders, het niet zoeken 

naar een oplossing, het niet aangaan van een COVID steunmaatregel lijkt op onbehoorlijk bestuur, wat is 



Ik heb in oktober 2000 mijn eerste certificaten gekocht aan € 64. Als bewuste belegger heb ik mijn belang 

doorheen de jaren uitgebreid (inclusief het jaarlijks omzetten van het dividend in nieuwe certificaten). Dan 

vind ik "deskundig extern advies, precedenten in andere ondernemingen en professionele oordeelsvorming" 

wel zeer vaag als verantwoording voor mijn waardeverlies. 

Is de TriodosBank werkelijk van mening dat de certificaathouder toen hij instapte had moeten zien dat het 

handelssysteem niet houdbaar was, terwijl ze dit bij hun ontwerp zélf niet zagen? 

# Waarom worden de winsten van de bank gestopt in een nieuw gebouw en niet in het terugkopen van 

certificaten? [Triodom] 

De situatie waarin we nu zitten laat zien dat Triodos achteraf gezien een slecht product aangeboden heeft. Ik 

voel mij als certificaathouder slecht voorgelicht over dit product wat een beleggingsproduct met weinig 

financieel risico zou zijn. Op geen enkele manier laten jullie hierin schuldbewustzijn zien. Hoe herstellen 

jullie de relatie met jullie goedgezinde certificaathouders? 

TRIODOM Allesbepalend voor het succes van de Multi Trading Facility (MTF) is de ruime toetreding van 

nieuwe partijen die certificaten van aandelen willen aankopen. Anders zie ik niet in hoe de beoogde ‘trading’ 

überhaupt van de grond moet komen. = Hoe hoog schat de bank de animo in van nieuwe partijen om toe te 

treden tot de MTF? = Waarop baseert de bank die inschatting? 

Welke grote investeerder heeft zich in het voorjaar van 2020 teruggetrokken en waarom?

Ik heb op zich vertrouwen in de voorgestelde oplossingen, echter, merk in de chat dat veel mede-certificaat 

houders hierin weinig vertrouwen hebben. Dit kan leiden tot een olievlek werking en (nog meer) verlies van 

vertrouwen. Hoe zorgt u richting buitenwereld dat er voldoende vertrouwen in Triodos blijft? We zitten er 

denk ik ook niet op te wachten dat velen de beleggingsfondsen gaat verkopen.. 

Het gaat er bij mij niet in, dat er sprake is van een gezonde bank en dat mijn belegging in certificaten 30-40% 

in waarde verloren gaat. Als Triodos zo een gezonde bank is, dan moet het toch mogelijk zijn om de 

gedupeerden op de en of andere manier beter te compenseren! 

ik ben niet voornemens certificaten te verkopen, maar dit hangt wel af van het perspectief op toekomstig 

rendement. Ik mis dat perspectief in uw verhaal. Welk rendement mag verwacht worden en bent u bereid in 

het dividendbeleid vast te leggen dat minimaal 35% van het jaarresultaten als dividend wordt uitgekeerd 

mits wet en regelgeving dit toestaat. Dit bepaald mede de waarde van de certificaten

Velen bijten zich vast op het zogenaamde waardeverlies van 30%. Er is echter nog helemaal geen sprake van 

waardevermindering. Als die er al komt dan zal dat pas zichtbaar worden na de heropening van de handel op 

het MTF platform. Die waarde kan dan ook hoger zijn dan de laatste notering voor sluiting van d ehandel.

Wat is de reden dat er blijkbaar een forse verkoopdruk is van Triodos certificaten, terwijl de 

aandelenbeurzen zich grotendeels hebben hersteld?

U heeft vandaag een terugkoopregeling van 14,4 miljoen bekendgemaakt, waarin u voor noodgevallen een 

bedrag reserveert. Dat klinkt sociaal en sympathiek. Maar u verdient zo geld over de rug van deze 

certificaathouders want zij krijgen weliswaar voorrang bij de verkoop, maar wel 30% minder dan waar zij tot 

voor kort recht hadden. Het verschil staat op uw eigen rekening. Waarom heeft u dit niet eerder gedaan, en 

Worden er ondertussen nieuwe of bestaande certificaten van aandelen verkocht aan institutionele 

beleggers? Zo ja, tegen welke koers? Zo ja, om hoeveel certificaten gaat het c.q. zal het gaan.

Helaas zijn de antwoorden voornamelijk financiele bancaire antwoorden die door elke willekeurige bank 

gegeven zouden kunnen worden. Wat echt steekt is dat er op geen enkele manier spijt wordt betuigd, 

medeleven wordt uitgesproken voor de ontstane situatie die voor individuele certificaathouders uiterst 

onaangenaam is. De solidariteitsregeling gaat alleen over het moment van uitkeren van je verlies en niet 

over het compenseren. Dat past niet bij de oorspronkelijke waarden van de Triodos bank.

De afgelopen corona jaren is er enorm veel gespaard, de beurs rendeerde prima, de economie ging goed 

tegeen alle verwachtingen die aanvankelijk somber waren in. Hoe kan het dan toch dat de Triodos bank 

geen kapitaal naar zich toe kon trekken? Wat zijn de gedachten over de toekomst hierover? Waarom zou 

het geld in de toekomst wel weer naar Triodos toerollen? Het verhaal dat U houdt lijkt een proces verhaal, 

juridisch ingedekt. Maar hoe verhouydt dit zich maatschappelijk en tot de certificaathouders? Waarom 



Triodos heeft certificaathouders nooit het grote risico kenbaar gemaakt zoals een bank met zorgplicht ook 

toe is verplicht. De kans is dat wij houders alles verliezen, maar vrijwel zeker tientallen procenten. De 

zorgplicht van Triodos verplicht certificaathouders derhalve schadeloos te stellen tot een redelijk bedrag van 

hun investering waaronder die risico niet was voorzien. 

wij moeten het onderling maar uitzoeken. De certificaathouders kozen voor een duurzame en betrouwbare 

bank om in te investeren. Dit vertrouwen blijkt nu mijns inziens niet terecht. Ik hoop van harte dat Triodos 

dit vertrouwen wil herstellen en de certificaat houders weer bij de bank betrekt

Om welke reden, wilden zoveel aandeelhouders in 2020 plots verkopen? Wat maakte Covid19 zo 

bedreigend voor specifiek de certificaathouders van Triodos? En had de bank deze impuls tot verkopen niet 

Geen vraag, maar nog wel even advies aan iedereen hier. Een notering op een handelsmarkt betekent dat 

de prijs deels door sentiment wordt bepaald. De bank slecht in het nieuws brengen gaat niet helpen om de 

verkoopprijs op korte termijn omhoog te krijgen. Mocht je dus op korte termijn certificaten willen verkopen 

dan doe je er wellicht goed aan om de positieve kanten van de Triodos bank te belichten. En die zijn er méér 

Feit: Triodos heeft besloten om de handel in certifcaten te stoppen omdat de bank een risico liep en 

daarmee indirect de certificaathouders. Feit: na vele maanden zonder handelsmogelijkheid zijn wij 

geconfronteerd met een situatie waarbij de waarde van onze certifcaten veel minder zijn geworden. Ergo: 

Triodos heeft een keuze voor eigen belang (voortbestaan van de bank) en andere aandeelhouders gemaakt, 

ten koste van certificaathouders die bewust voor een laag risico hebben gekozen (+ een duurzame 

belegging). Waarom wordt dit risico nu alleen door de certificaathouders gedragen? Dat is toch niet fair? 

Ik heb zeker begrip en ben blij dat Triodos doorgaat als ambitieuze zelfstandige bank :) Wel heb ik een zeer 

praktische vraag, omdat ik geen zin heb om ineens een actief belegger te worden (ik heb niet voor niets een 

lange termijn belegging in certificaten als passief belegger): Graag hoor ik of er in de MTF de mogelijkheid is 

om een gewenste verkoopprijs en hoeveelheid vast te leggen als verkooporder zonder einddatum. Waarbij 

er geen termijn vast ligt (dus er best een paar maanden of jaren overheen kunnen gaan voordat de order tot 

verkoop leidt). Dat waarborgt het passief beleggers profiel dat huidige certificaathouders nu gewend zijn. 

Ik neem aan dat Triodos een genereus dividend beleid zal uitrollen om het waardeverlies van de 

certificaathouders enigszins te compenseren?

In de e-mail van Triodos van 4 februari 2022 stond onder punt 4 als laatste de volgende zin: “Maar als je kijkt 

naar hoe financiële instellingen op dit moment op beurzen worden gewaardeerd, dan zullen beleggers er 

rekening mee moeten houden dat de prijs aanzienlijk lager kan zijn dan een prijs op basis van intrinsieke 

waarde, zoals dat tot nu toe het geval was”. Onze vraag: Welke hoogte van de intrinsieke waarde wordt hier 

bedoeld. Die van vóór de afwaardering (€ 88) of die van ná de afwaardering (€ 59)? 

Ik neem aan dat de zwijgende meerderheid achter Triodos staat, ondanks de uitingen van steeds weer 

dezelfde boze deelnemers

Indien u het echt goed meent, moet u de certificaathouders die willen uittreden aan de laatste notering (€ 

88,00) uitkopen om vervolgens een nieuwe koers te varen met zij die aan boord blijven en de nieuwe 

investeerders die u via het MTF kan aantrekken. Zonder de beperking waarmee u dweept (3% ofte 36 

miljoen). Durf wat meer lef te tonen en respecteer de investeerders van de afgelopen 40 jaren. 

Ik word bedankt voor mijn steun en begrip door Jeroen Rijpkema. Dit is een flink pretentieuze aanname. Ik 

heb geen enkele begrip voor deze gang van zaken. Het is volstrekt onbegrijpelijk dat het goed zou gaan met 

Triodos, terwijl certificaathouders opgezadeld worden met 30% koersverlies. Graag zou ik hier toelichting op 

krijgen. waarom dit verlies enkel bij de certificaathouders wordt neergelegd en niet bij (ook) andere 

stakeholders. Kunnen jullie aangeven welke vereliezen de andere stakeholders dragen? [Triodom] 

Vrezen jullie niet dat de ontevreden certificaathouders hun spaargelden gaat terugtrekken waardoor de 

slagkracht van de bank sterk verminder? 

Welke externe deskundigen heeft Triodos geraadpleegd met wie in overleg de afwaardering van 30% is 

bepaald? Op basis van welke overwegingen is deze enorme afwaardering gebaseerd? [Triodom] 



Deze vraag heb ik eerder gesteld en kreeg heel veel duimpjes maar is toch nog niet beantwoord? Of heb ik 

die door een storing gemist: Heeft u bij de Nederlandsche Bank gevraagd om een tijdelijke ontheffing van de 

3-procentsregel (zoals voorgesteld door prof. Graafland in Trouw) waardoor u meer certificaten kon 

terugkopen? Zo niet, waarom niet? Zo ja, waarom heeft DNB daar niet in toegestemd?

Wat ik me afvraag: hoe is de disbalans tussen vraag en aanbod in maart 2020 ontstaan? Waren de 

certificaathouders zo in paniek? Triodos is een mooie bank, met een tof doel. De corona crisis was ernstig, 

en is dat nog steeds. Maar waarom massaal willen verkopen, kennelijk? Is hier onderzoek naar gedaan? Wat 

Bent u het met mij eens dat de reclame die u in 2019 en 2020 maakte om opnieuw certificaten aan te 

schaffen misleidend is geweest in het licht van het feit dat u toen al wist dat het systeem van certificaten 

met kunstmatig hooggehouden koersen niet houdbaar zou zijn? 

In de prospectus worden diverse risico’s beschreven maar niet de plotselinge verandering van 

waarderingsgrond. In de Prospectus is nadrukkelijk vermeld dat: “Triodos Bank facilitates these transactions 

against net asset value in Depository Receipts, whereby the price is determined on the basis of the net asset 

value as described under ‘The Offering - Price’.” (P.52) Is het wettelijk wel toegestaan om de waardering 

plotseling te veranderen van gebaseerd op de intrinsieke waarde van de bank naar een waardering op basis 

# Is er ook een enquete geweest naar de animo om certificaten aan te kopen zodra de MTF operationeel is? 

De certificaten van RABO zijn ook tijdelijk niet verhandeld, maar weinig of niet in prijs gedaald. Is Triodos wel 

Dit verhaal gaat het geschade vertrouwen niet herstellen, maar dat lijkt ook niet het doel. Het is pijnlijk om 

te zien hoe met certificaathouders wordt omgesprongen door deze bank. Hoe kan worden volgehouden dat 

het goed gaat met de bank, maar toch 30% wordt afgewaardeerd omdat het een juiste waardering zou zijn. 

Jullie hebben de certificaten altijd tegen boekwaarde verhandelt. Nu gaan jullie er, bij voorbaat, van uit dat 

de certificaten op fors lagere niveaus zullen gaan handelen op alternatieve platforms. Hebben wij al die 

jaren niet te veel betaald voor de, in jullie ogen, overgewaardeerde certificaten? [Aangemeld bij Triodom] 

Ik las nog nergens iets over de jaarlijkse dividenden. Worden deze behouden?

Indien voorlopig geen nieuwe certificaten van aandelen uitgegeven worden, hoe financiert Triodos zijn 

behoefte aan eigen kapitaal?

Kunnen we ophouden met termen als "diefstal"en "misleiding"? Als je investeert loop je risico. Niet leuk , 

wel waar. Ik steun Triodos in zijn missie en vertrouw erop dat de best mogelijke oplossing wordt gezocht 

Triodos heeft een zorgplicht als bank naar Certificaathouders. De houders zijn nooit geïnformeerd naar 

dergelijke risico die nu sprake van is oplopend mogelijk tot wel 100%. De bank is derhalve verplicht ook de 

certificaathouder schadeloos te stellen tot een redelijk bedrag dat zij in redelijkheid hadden mogen 

Waarom zou iemand nog vraag hebben naar certificaten waarvan bekend is dat de huidige 

certificaathouders er alleen maar zo snel mogelijk vanaf willen?

## In de prospectus worden diverse risico’s beschreven maar niet de plotselinge verandering van 

waarderingsgrond. In de Prospectus is nadrukkelijk vermeld dat: “Triodos Bank facilitates these transactions 

against net asset value in Depository Receipts, whereby the price is determined on the basis of the net asset 

value as described under ‘The Offering - Price’.” (P.52) Is het wettelijk wel toegestaan om de waardering 

plotseling te veranderen van gebaseerd op de intrinsieke waarde van de bank naar een waardering op basis 

Misschien heb ik het gemist, ik luister al vanaf de start: maar hoe is dit probleem nu precies ontstaan? zijn 

alle certificaathouders massaal in maart 2020 hun certificaten in de verkoop gaan zetten? Waardoor het 

systeem ontplofte? Misschien even in Jip en Janneke taal uitleggen?

Ik vond een laag rendement heel acceptabel, en wist dat bij aankoop. Maar dit risico (waardedaling 

certificaten) heb ik nooit voorzien, en blijft voor mij, ondanks de uitleg, eigenlijk niet acceptabel.

Jeroen Rijpkema, geen antwoord op de vraag WAAR IS HET AFGEWAARDEERDE GELD GEBLEVEN?

Knap hoe Triodos de problemen het hoofd biedt. Goed dat certificaathouders die in acute problemen zitten 

tegemoet te komen. Ik heb mijn geld niet direct nodig, daarom koos ik immers voor certificaten. Ik wacht af 

hoe alles op langere termijn weer langzaam op zijn pootjes terecht komt. Ik heb er vertrouwen in. Triodos 

laat je niet gek maken door de kort door de bocht opmerkingen in de q&a 

Zo te zien willen de meeste certificaathouders van hun stukken af. Bent u niet bang dat de koers volledig zal 

instorten, waardoor iedereen zijn geld gewoon kwijt is? Ik wel.



Ik heb vanwege uw sociale engagement als ZZP'er mijn reserves aangelegd. Toen Corona had ik het nodig 

omdat mijn inkomen terugviel. Helaas waren ze in 20220 niet meer verhandelbaar. Wat mij zeer 

teleurstelde. Ik heb al 2 jaar geen toegang tot mijn geld en minder inkomen. 

Is er een tussenoplossing mogelijk voor mijn demente moeder die haar geld nu hard nodig heeft ?

De CEO zegt dat de toestand van Triodos 'financieel gezond en solide is'. Hoe kan dat niet tot uiting komen 

in de waarde van de certificaten?

Beseft de RvB zich dat er intussen 400 miljoen van het certificatenkapitaal verdampt is??

Triodos Bank heeft de certificaten met een onbegrijpelijke 30% afgewaardeerd. Welke koersontwikkeling 

voorziet Triodos Bank bij een notering in de Multilateral Trading Facility (MTF) ? [Triodom] 

Hoe negatiever het sentiment onder de huidige certificaathouders wordt, hoe lager de waarde van de 

certificaten zal worden. Zo wordt in de eigen voet geschoten. Ik ondersteun alle positieve reacties en 

uitnodigingen tot contructief meedenken. 

Veel woorden over de waarden van Triodos. Maar hoe zit het met e ethische waarde van de bank. 

Certificaten worden aangeboden met minieme financiële risico. Via schimmige besluiten (mag volgens de 

wet) gaat het goed met de bank maar niet met de certificaat houders. Triodos hoe zien jullie je ethische 

IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM” U vraagt om begrip. Ik zou dat om willen draaien. Wanneer U de 

bank financieel gezond acht, zou het Triodos sieren de gedupeerden op enigerlei wijze te compenseren. Het 

beleggingsrisico blijkt bij vele certificaathouders onvoldoende duidelijk. Bent U er van overtuigd dat U de 

De Triodos Bank heeft vele certificaathouders in financiële moeilijkheden gebracht . Hoe denkt u dat ooit te 

Waarom straft een gezonde en goed werkende bank zijn certificaathouders? Zij hebben 40 jaren lang 

geloofd in de bank en hoopten op een kleine erkenning. Nu worden zij gestraft en verliezen 30%. 

Is het legaal om zomaar de regels en voorwaarden van het prospectus te negeren , wat nu door de 

Triodosbank wordt gedaan? Is er een door het AFM goedgekeurde nieuwe prospectus in de maak , waarin ik 

Hoe komt het dat TriodosBank geen bereidheid toont tot verantwoording voor de blunder die ze in het 

verleden zelf maakte door te delen in de schade? 

U heeft een eenzijdige beslissing genomen omtrent het nieuwe handelsplatform. U heeft de 

certificaathouders niet laten meebeslissen. Bent u bereid om dat alsnog te doen? 

Ik denk dat ik namens vele deelnemers aan dit webinar spreek als ik vraag: kan de heer Rijpkema nu a.v.p. 

eens en voor al CONCRETISEREN welke gebeurtenis hij bedoelt als hij spreekt over "Het systeem s tegen zijn 

grenzen aan gelopen" en "We kunnen dit systeem niet meer faciliteren". Ik leid er uit af dat er IETS is 

gebeurd, iets onvoorziens, iets onaangenaams. Maar WAT dan, meneer Rijkpkema?

Voor mij helder en begrijpelijk. Waardering voor uw geduld en uitleg. Dank. Nu lange adem houden en 

kijken wat vertrouwen in de toekomst brengt.

iK HEB TRIODOS GESTEUND IN DE EERSTE JAREN EN BIJ NOODZAKELIJKE KAPITAALS UITBREIDINGEN. 

WAAROM STEUNT TRIODOS MIJ NIET MET EEN OVERNAME DOOR ASN ZOALS DOOR HET FD GESUGGEREERD 

Ondanks alle verhalen ervaar ik een rare tegenstelling tussen de gegevens dat de bank zeer solide is maar 

dat ik 30% van mijn investering kwijt ben! 

Wat is de betekenis dat de waarde van de certificmet 30% werd verminderd om fiscale doeleinden?

Ik ben niet blij met deze situatie. Maar ik ben ook niet blij met de toon van veel van de reacties in de chat. 

Uiteindelijk zullen we met elkaar voor het minst slechte moeten kiezen. Maatschappelijk dus minst slecht 

voor de bank, voor de missei, voor de certificaathouders.

ik heb vertrouwen in het voorgestelde proces.

Krijgen certificaathouders ook de gelegenheid om certificaten bij te kopen a € 59?

Zowel de RvB als SAAT lijken het belangrijkste kapitaal van Triodos te negeren: het enorme commitment en 

saamhorigheidsgevoel van hun klanten. Gezamenlijk hadden we zoveel meer tot stand kunnen brengen dan 

alle financiële modellen die nu gebruikt zijn. Veel certificaathouders die het geld niet direct nodig hadden 

hebben wel verzilverd omdat ze anders verlies zouden lijden (januari 2021). Triodos had ook vraag en 

aanbod bij elkaar kunnen brengen gebaseerd op onderlinge solidariteit van Triodos-certificaathouders. Die 

kans heeft de bank laten liggen. Dat vind ik jammer en maakt me ook wel een beetje verdrietig. 



De bank laat de certificaathouders die de bank jarenlang steunden in de realisering van haar ideële doelen 

volledig in de kou staan. Waarom schaden jullie het vertrouwen van de jullie welgezinde klanten en jaagt 

Waarom houdt u ons geld gegijzeld? Het in- en verkopen tegen intrinsieke waarde ging prima. De crisis is 

voorbij. Waarom niet terug naar de oude situatie?

Ik ben (met vele anderen) zeer kritisch en negatief over de gang van zaken rond de Certificaat problemen bij 

de Triodos bank!

bedrog is misschien geen juiste term, maar misleiding? Tijdens de online bijeenkomsten in 2021 heeft u met 

geen woord gesproken over de te verwachten waardevermindering van certificaten bij een notering aan 

beurs of MTF. Er werd alleen maar gesproken over de verhandelbaarheid van certificaten. Waarom heeft u 

niet open en eerlijk gecommuniceerd over de te verwachten afwaardering, maar certificaathouders 

Hoe kijkt de bank naar de oprichting van het platform Triodom en lopen er gesprekken met dit platform?

Het verhaal is best goed, maar vergt veel kennis en begrip van financiële markten. Veel mensen zijn 

ingestapt in vertrouwen en zonder dat risico's helder waren. Verhaal moet veel beter/eenvoudiger 

gecommuniceerd worden. En ook waarom het belangrijk is dat Triodos zelfstandig blijft om haar missie te 

U praat in vage termen, over de hoofden heen van de toehoorders! U hebt er géén idee van in welke 

financiële problemen sommigen van ons zijn geraakt, door de schuld van Triodos. Zeg mij concreet: hoe kan 

ik zo snel mogelijk een deel van mijn certificaten van aandelen terug verkopen aan Triodos? Welke prijs kan 

ik ervoor krijgen? Zit de kans erin dat de certificaten nog gaan dalen? Als ik een deel van mijn certificaten 

moet verkopen aan persoonlijke kopers, wie gaat ze willen kopen? Gezien de certificaten met 30% zijn 

gedaald zullen weinig potentiële kopers nog vertrouwen hebben?! Ik ben diep ontgoocheld en voel me 

(Triodom) 1. Overweegt Triodos om certificaathouders te compenseren? 2. Hoeveel procent van de 

certificaathouders is meegenomen in de eerder vertoonde enquete? Ik herken me in zijn geheel niet in de 

resultaten van de enquete. Niet gecompenseerde certificaathouders zullen nooit meer nieuwe producten 

van Triodos afnemen en Triodos zal op zijn zachts gezegd flinke imagoschade oplopen.

De koersen van ING en ABNAMRO zijn als gevolg van de pandemie aanvankelijk fors gedaald, maar 

herstelden zich boven wel goed nadien. De koers van ING en ABNAMRO lag begin februari 2022 op resp. 

130% en 91% van de koers van begin/medio februari 2020. a) Aannemende dat de winstverwachting c.q. 

winstherstel van Triodos relatief gelijke tred heeft gehouden met die van de andere banken, waarom is er 

eind 2021 dan 33% als het ware afgeboekt en staat er nog meer afboeking te wachten? b) Zijn de 

Triodos legt alle risico bij de certificaathouders en blijft zelf buiten schot. Kan dit zomar? Is dit netjes? Levert 

de directie ook 30% in? 

Ik vind vooral de rol van SAAT in deze kwestie discutabel. De stichting dient in eerste instantie de belangen 

van certificaathouders te vertegenwoordigen. Op dezelfde wijze als aandeelhouders dat zelf zouden doen. 

Dus nogmaals, voor SAAT komt de certificaathouder op de eerste plaats! 

Kunt u uitleggen hoe een gezonde bank ertoe komt haar klanten eenzijdig op te laten draaien voor de 

fouten van de bank zelf?

Waarom zou ook niet de waarde juist hoger kunnen zijn? Jullie liggen toch goed in de markt en doen het 

efficient. Ik snap niet zo goed dat jullie zo negatief doen. Voor je het weet wordt het een self fullfilling 

prophecy. Kan het niet zo zijn dat na wat turbulentie de koers gewoon snel stijgt naar de 100 euro?

Kortom, we hebben er alle belang bij dat het sentiment rond Triodos en dus de certificaten niet verlaagd 

wordt maar juist verhoogd wordt. De bank moet daaraan werken door het resultaat verder te verbeteren. 

De certificaathouders door naar de buitenwereld vertrouwen in de certificaten uit te stralen. Het 

Er is een grote investeerder die zich heeft terugtrokken. Interessant.

ik weet dat beleggen een risico met zich meebrengt, verlies is mogelijk, maar het totaal niet meer 

verhandelen van je stukken en gewoon in mijn gevoel als verloren te boek staan is totaal idioot. Begrijp ook 

niet dat de de toezichthouders niet hebben ingegrepen . Mijn hoop is gevestigd op samenwerking met alle 

Bij de Aegon-bank ontvang ik jaarlijks een rendement van 5% voor het belegde geld met een risico. De 

Triodos bank vergoed dat risico geenszins, waarom niet? Verwacht de bank dat de certificaathouders een 



Voor certificaathouders die met grote noodzaak de certificaten willen verkopen biedt het handelen op een 

alternatief platform een (zeer pijnlijke) uitweg. Wat zijn de plannen voor de lange termijn 

certificaathouders? Hebben zij uitzicht op toekomstige een exit tegen boekwaarde met jullie als 

tussenpersoon, als vraag en aanbod weer enigszins in balans zijn? Of blijft de koers altijd gedicteerd worden 

door het alternatief platform, m.a.w. zeer waarschijnlijk een blijvende korting op de boekwaarde? 

De bank heeft ons voor mijn gevoel misleid. De certificaten zijn ons immers verkocht als een veilige, stabiele 

belegging met een bescheiden risicoprofiel. De bank gaat daarom mogelijk jaren met slepende rechtszaken 

van woedende certificaathouders tegemoet. Heeft u dit meegewogen bij uw besluit voor de gekozen 

oplossing? NB Ik heb mij aangemeld bij TRIODOM. 

Zijn er aandeelhouders besluiten t.a.v. de onderwerpen handelsblokkade , MTF platform en zelfstandigheid 

van de bank genomen? Kunt u dit uitleggen?

Het stilleggen van de handel in certificaten heeft, lijkt mij, nauwelijks bijgedragen in het vertrouwen van de 

belegger - ik vind overigens dat je nauwelijks van beleggen kunt spreken wanneer een partij de handel kan 

blokkeren - en vrees daarom ook dat dit zijn weerslag zal hebben op het animo tot aanschaf van de 

certificaten, met als gevolg het verdampen van de waarde van deze (en de ruimte van het verstrekken van 

Ik snap het verhaal, en denk dat het een kwestie van tijd is vooraleer dit nieuwe systeem gaat werken. Wij 

hebben de certificaten gekocht voor de lange termijn gekocht juist met het idee dat we geloven in de 

toekomst van de bank. We zijn dan ook blij dat we de bank het mogelijk hebben gemaakt te zijn wie ze zijn. 

Hou dit vol en laten we deze tegenwind accepteren in vertrouwen in het concept voor de lange termijn.

Welke grote aandeelhouder heeft een massa certificaten verkocht vlak voor de Corona cries. Was deze op 

de hoogte van de op handen zijnde stilleggen van de hande

Hoe kan nu de aandelen van Triodosbank zoveel minder waard zijn geworden, terwijl de koeren elders de 

Die korting was een "administratieve" voor onze balstingaangifte. Ammehoela! Nu is 59 euro gewoon de 

prijs waarvoor Triodos wil terugkopen. Oftewel, 25 euro in de zak van Triodos. Hoezo solidariteit? [Triodom]

Heeft Triodos overwogen, om het oude handelssysteem te kunnen handhaven , het eventuele tijdelijke 

overaanbod van Certificaten TRIODOS tegen NAV laten opkopen door één van de Triodos 

beleggingsfondsen: *Triodos Global Equities Impact Fund (Vermogen per 30-9-21 EUR 1.199.820.382,-) 

Ik mis elke empathie bij mw de zwaan en de heer rijpkema voor de certificaathouders en dat ze als robots 

spreken. Kunt u straks eens normaal gaan communiceren?

Ik hoor alleen maar dat de bank gezond is en goed presteert. Waarom geen verhoging van het dividend 

(conform andere banken)? Wellicht dat er dan minder certificaathouders afstand doen van hun certificaten? 

Wat een vreselijk slecht inhoudelijk en koud verhaal, gaat echt nergens over! Jullie moesten je schamen om 

zo met je certificaathouders om te gaan! TRIODOM

Het is duidelijk geworden - ook via de media - dat Triodos bank een financieringsprobleem heeft. Dit 

probleem gaat nu afgewenteld worden op de certificaathouders. Hebt u andere opties serieus overwogen - 

bijvoorbeeld aansluiting bij een andere kapitaalkrachtige bank ? Dit in het belang van de certificaathouders 

en in het belang van langetermijn doelen van Triodos bank.

Eind 2021 is de prijs van de certificaten verlaagd met 30%! Welke externe partijen hebben hierbij input 

gegeven? Hoe is die waardedaling berekend: welke waren de belangrijkste argumenten hiervoor? 30% is 

toch veel: kunnen we inzage krijgen in deze berekeningen? Ik vermoed dat hier toch een extern rapport 

Ik vraag nogmaals: welke grote investeerder heeft zich in het voorjaar van 2020 teruggetrokken en waarom? 

Waarom gebruikt Triodos haar jaarlijkse winst van 100 mio niet om een aantal jaar certificaten op te kopen ?

Bij het destijds investeren in een mandje beleggingen bij Triodos is ons verzekerd dat onze certificaten 

behoorden tot een belegging met laag risico. Laat nu uitgerekend deze belegging het allergrootste risico van 

het mandje te hebben opgeleverd. Deze mooie praatjes van CEO en SAAT nemen niet weg dat ons 

vertrouwen in Triodos en haar bestuurders tot ver onder het nulpunt is gedaald. Er wordt geen enkel 

initiatief ondernomen om de certificaathouders schadeloos te stellen!! (Ik heb mij aangemeld bij Triodom).

Ik heb erg de neiging om mijn betaalrekening op te heffen bij de Triodos en over te gaan naar de concurrent. 

Ergens realiseer ik mij dat ik mijzelf in de voet schiet. Ik zou graag cijfers zien over de hoeveelheid klanten 

van Triodos de afgelopen tijd. Ik ben heel benieuwd of er meer mensen zijn die weglopen. Ga op zoek naar 



Als u zo solidair bent, waarom koopt u dan niet certificaten terug tegen de intrinsieke waarde? Op deze 

manier levert de terugkoop van de aandelen toch een boekwinst op? Waarom is dat nodig?

Als cerificaathouder had ik een vrij risicoloos beleggingsproduct op basis van de waarde van de bank. Nu 

wordt ik ongevraagd opgezadeld met een (zeer) risicovol beleggingsproduct. Triodos wordt bedankt.

Ik vrees dat de koers crasht als de handel start op het MTF

Waarom wordt nu al de al de waarde van de certificaten afgewaardeerd. En niet gewoon de huidige koers 

hanteren bij de opening van de MFT? De marktwerking zal dan de waarde van het certificaat bepalen.

Waarom werkt het systeem van certificaten bij Rabobank wél ?

Een hoger koers is een illusie. Velen zullen (al dan niet gedwongen) van hun certificaten af. Er zullen weinig 

potentiele kopers zijn gezien het geschonden vertrouwen. Dus mijn inschatting is dat de koers verder in 

elkaar klapt. Ik hoor graag de mening van zowel de bank als SAAT over dit potentiele scenario.

Ik vraag me af: waarom hebben zo velen anno maart 2020 besloten om te willen verkopen? Is daar 

onderzoek naar gedaan? Ik loop zelf niet meteen weg bij een goeie bank als er een grote crisis, feitelijk een 

ramp, plaatsvindt. Wat betekent de disbalans van maart 2020, waar staat het voor?

Solidariteitsregeling? 59 eoro? max 6000 euro? Aanvragen worden uitgebreid beoordeeld?? Het gaat NIET 

om gemeenschapsgeld maar om eigen geld, in mijn geval verkeregen door hard werken...Ik krijg hier een 

heel naar gevoel bij...Hoeveel kost deze uitgebreide procedure wel niet? Welke geest ademt hieruit?? 

Is het legaal om de waarde van de certificaten fictief te verlagen per 1-1-22 , zonder een nieuw prospectus 

op de website van de Triodosbank?

Harry Lammerts Op welke wijze is het ingelegde geld verdampt? Wat heeft Triodos gedaan waardoor de 

certificaten 30% tot 50% minder waard zouden zijn ?

Veel vragen, veel sentiment, maar eigenlijk zijn er maar een paar vragen: de waarde: die is vastgesteld op 

59€, en de verkoopwaarde kan niet geschat worden (veel waardes van aandelen zijn fictief). Het verlies: kan 

niet worden gecompenseerd door de bank, zoals geen enkel bedrijf dat kan. Er is op dit vlak nog één 

mogelijkheid: een nieuwe dividendpolitiek. Die vraag is al vaak verschenen, maar nog niet opgelost. Dus 

Hou eens op met deze prietpraat, ga eens in gesprek met de certificaathouders die hier aanwezig zijn! De 

chat staat bomvol met vragen waar geen antwoord op komt.

Als ik echt rendement had willen maken, had ik aandelen genomen en geen Certificaten. Het minste wat ik 

verwacht is, de inleg van mijn spaargeld terug! Ik ben zoals velen geen GROTE stakeholder.

Heeft Triodos overwogen om Het oude handelssysteem te herstellen door het eventuele (tijdelijke) 

overaanbod van Certificaten TRIODOS tegen NAV op te kopen, en daarna in te trekken en te laten vervallen 

door Triodos. Dit zodat het door Triodos opgekochte aantal van het totale aantal certificaten niet boven de 

3% komt. Vergelijkbaar met het inkopen van eigen aandelen die veel bedrijven, waaronder banken, daarna 

intrekken en definitief schrappen. Zo had het handelssysteem gehandhaafd kunnen blijven! 

Waarom neemt Triodos geen verantwoordelijkheid voor haar handelen en zoekt herfinanciering voor de 

waarde van de certificaten?

Ik koop al meer dan 20 jaar Certificaten. Mijm vertrouwen is geheel weg. Waarop baseert u uw vertrouwen 

dat straks er weer mensen zijn die certificaten willen kopen? Ik zal er niet één van die mensen zijn! (Ik heb 

Bij mij was vooraf het risico van niet-verhandelbaarheid niet bekend. Onderschrijft u mijn beeld dat Triodos 

haar (asoirant-) certificaathouders in de periode vóór 2020 hierover beter had kunnen en moeten 

Aangemeld bij Triodom; Kunnen we AUB iemand krijgen met wie we het kunnen hebben over de het 

oplossen van een aantal problemen en niet dit opgedreun van een PR / juridisch correcte tekst zonder 

aansprakelijkheidsgevoel. Iemand die te vaak zegt dat hij het vervelend vindt, vindt dat niet. We hebben 

inderdaad jaren lang kapitaal beschikbaar gesteld, en daar gaat u zonder knipperen aan voorbij. De bank 

presteerd niet ! Als de bank de afgelopen jaren waar de kapitaal markt niet wist waar ze hun geld moesten 

laten er niet in slaagde om voldoende vermogen aan te trekken , is symptomatisch. Nu haalt u het bij uw 

De door u gekozen oplossing gaat leiden tot langdurige rechtzaken / acties van de certificaathouders met 

Triodos (bijvoorbeeld via Triodom). Dat doet het imago van Triodos geen goed. Heeft u dit in overweging 

Een nietszeggend verhaal. En "bedankt voor uw steun en begrip"?!!! Ik wacht nog steeds op begrip en steun 

van Triodos, met een redelijke compensatie!



Beseft u wel, dat het nog eens zo'n anderhalf jaar gebruiken van mijn geld en dat van anderen zonder enige 

echte garantie van de waarde daarna, totaal strijdig is met de missie van de bank?

Het vertrouwen in onze gezamenlijke toekomst verdampt tegelijk met de waarde van onze certificaten! Ik 

stel voor dat u deze enquete herhaalt en uw conclusies trekt uit de verschillen.

TRIODOM = Hoeveel van de ca. 43.000 certificaathouders hebben de IPSOS-enquête ingevuld?

Is het niet tijd dat de certificaathouders ook formeel worden vertegenwoordigd in de SAAT; vergelijkbaar 

met pensioenfondsen waarin de verschillende groepen belanghebbenden zijn vertegenwoordigd?

Als wij als certificaathouders niet in paniek waren gaan verkopen in 2020 was er niets gebeurd. Dus wie is 

hier nu verantwoordelijk?

Als de bank straks dus certificaten inkoopt voor 59 euro, maakt zij een boekwinst van 30 % ?

Ik snap dat de startwaarde op het MTF een stuk lager ligt dan de laatste interne waarde, maar hoe ziet u de 

waarde evolueren eens er handel ontstaat op zo'n MTF? Zijn er vergelijkbare gevallen te vinden van 

De conclusie dat het systeem niet meer werkt kan toch niet betekenen dat de kosten daarvan alleen of 

vooral op de certificaathouders worden afgewenteld...

Volstrekt ongeloofwaardig verhaal over de belangen afweging die heeft plaatsgevonden. Wanneer start de 

AFM hier een onderzoek? Triodos is zijn zorgplicht niet nagekomen en zou dit snel mogelijk moeten doen.

Zie interview met dhr Rijpkema in Trouw dd 16 nov 2021, : “we zijn uitermate goed gekapitaliseerd, hebben 

veel hogere kapitaalbuffers dan de toezichthouder van ons vereist". Hoe verhoudt zich deze uitspraak tot de 

beperking in verhandelbaarheid van certificaten? 

Het is niet geloofwaardig om te zeggen dat de bank gezond is en het goed doet, terwijl er op de "gewone" 

gebruiker 30% (en misschien nog wel meer) van het spaargeldje geïncasseerd wordt met financiële 

Het gaat heel erg over techniek, maar even 1 stap terug. Als het systeem niet meer werkt moet de situatie 

geneutraliseerd worden. Dan richt je iets nieuws in en gaat ieder vanaf een gelijk startsituatie weer verder. 

De waarde van de certificaten zou gelijke tred hebben met het succes van de bank, nu gaat het goed met de 

Met reden heb ik mij aangesloten bij Triodom. Vraag mij ernstig af of Triodosbank niet een bank op lemen 

voeten is. De aandelenmarkt is goed gegaan, heeft veel rendement voor de adequate belegger opgebracht . 

Waarom nu dit drama, dat niet duidelijk wordt uitgelegd.

Alternatief: vraag alle certificaathouders wanneer ze denken hoeveel te willen verkopen. Lang niet iedereen 

hoeft nu te verkopen (ik pas met pensioen over 10 jaar). Vraag daarna DNB om meedenken, en verruimen 

opkoop. En houdt de intrinsieke waarde in stand.

Heeft Triodos bank bij de besluitvorming rekening gehouden met het feit dat sommige certificaathouders 

hiermee in grote financiële nood konden komen, wat makkelijk te voorzien was?

Is het wel legaal om de waarderingsgrond van de certificaten zomaar te veranderen zonder stemming van 

TRIODOM In de huidige situatie heeft de bank maximaal € 36 miljoen ruimte om certificaten te kopen 

(“Market Making Buffer”). Triodos Bank kan meer aankopen, maar dat is niet toegestaan. = Wat is bij handel 

op de MTF de toegestane ruimte voor de bank om certificaten te kopen?

We hebben certificaten gekocht, niet om ate speculeren of er mee te verdienen, maar vanwege de 

maatschappijvisie van Triodos. Waarom straft u ons hiervoor?

In uw e-mail van 5 februari 2022 stelt u dat u vele mogelijke scenario's heeft geanalyseerd. Bent u bereid om 

deze analyse met de certificaathouders te delen? En met Triodom te delen?

Met de termen "diefstal, misleiding, hahaha, ..." kan ik me niet akkoord verklaren. De spreker is slechts 8 

maand in dienst en probeert (!) duiding te geven. Dat de boodschap niet prettig is, hoeft niet te betekenen 

dat we het niveau moeten verlagen. Het minste is dat we elkaar blijven respecteren.

Het valt me op dat de voorzitter zich niet herkent in bepaalde (negatieve) bewoordingen. Toch wordt hier 

wel een bepaald sentiment mee weergegeven dat zeer serieus moet worden genomen. Kennelijk is er een 

grote afstand tussen bankbestuur en certificaathouders. Het lijkt erop dat de financiele impact op de 

individuele certificaathouder niet echt wordt gevoeld door het bestuur. Het lijkt me dat er een goede 

is er een kans dat op termijn de koers van de certificaten zich hersteld? Ik zit in Triodos voor de lange 

SAAT vindt de huidige situatie uitdagend voor de certificaathouders. Naar mijn mening is dit neerbuigend en 

beledigend voor ons.



in geen enkel onderdeel van het verhaal herken ik de belangen (vertegenwoordigd) van de 

certificaathouders. Minder rendement is prima als je daar bewust voor kiest , niet het risico wat nu bij een 

waarom duurt dat opstarten van MTF zo lang, ik ben 75 jaar en had ongeveer 100.000 aan certificaten en nu 

nog ongeveer 70.00 (door jullie afgewaardeerd) waar ik niet aan kan komen, weg pensioen reserve, weg 

geld voor milieubeheer maken van mijn oude huis..

Waarom sluit Triodos geen lening af om certificaathouders te compenseren voor het waardeverlies?

wat hebt u gedan met de 'aankoopwaarde' die vermeld staat op het overzicht met de waarde van onze 

Uw presentatie is duidelijk. Ik ben er niet blij mee, maar zie op grond waarvan u tot deze oplossing kwam. Ik 

koos de bank vanwege haar doelstellingen. Blijf me afvragen of er geen creatieve geest is binnen de bank die 

tot een mildere uitweg komt voor de Certhouders. Dank voor jullie correcte beantwoording en geduld.

Het enige wat ik wil weten: Bent u bereid om de keuze om dividend NIET uit te keren (aanbeveling AFM) 

ongedaan te maken? Dit is naar mijn mening namelijk zeer onredelijk, niet-zakelijk en tamelijk onbeschoft te 

noemen. Ik denk dat velen zich in deze zienswijze kunnen vinden.

Met de termen "diefstal, misleiding, hahaha, ..." kan ik me niet akkoord verklaren. De spreker is slechts 8 

maand in dienst en probeert (!) duiding te geven. Dat de boodschap niet prettig is, hoeft niet te betekenen 

dat we het niveau moeten verlagen. Het minste is dat we elkaar blijven respecteren.

IK zou het waarderen als er op serieuze vragen , op een later tijdstip een eerlijk en helder antwoord wordt 

gegeven. Is dit nog "mijn" bank van waarden? Waarop moet ik vertrouwen hebben, als ik niet weet of de 

bank er goed of slecht voor staat. Goed zou betekenen: geen ingreep nodig zoals nu. Hoe zit het nu? Door 

geen antwoord te geven op de vraag van de boekwinst, moet ik het gaan invullen hoe de bank er voor staat. 

Ik vind het jammer dat nieuwe beleggers straks de mogelijkheid krijgen om aan te kunnen kopen tegen veel 

lagere prijzen dan waarvoor wij als trouwe certificaathouders hebben geïnvesteerd. Dat beschouw ik als 

Kunnen certificaathouders ook certificaten kopen voor € 59?

Voor mensen met echt financiële problemen moet Triodos de certificaten voor 88 euro terugkopen!! Niet € 

Door deze ingreep verliezen de certificaathouders geld maar verliest Triodos voorgoed het vertrouwen van 

haar trouwste publiek. Dat is een kapitale en wellicht onherstelbare fout. Doodjammer.

De nichemarkt van Triodos bestaat in de nabije toekomst niet meer, omdat alle banken zich op duurzame 

financiering gaan richten. Waarom zoekt Triodos geen aansluiting bij een gelijkgestemde andere en zeker 

grotere bank. Dat geeft in elk geval een kans voor certificaathouders om nog iets van hun waardeverlies te 

is triodos zelf nu de enige die profiteert van de 30% waarde daling omdat certicicaten nu goedkoper kunnen 

worden tergugekocht.

Hoe worden we gecompenseerd?

Mijn rotsvaste vertrouwen in Triodos is ernstig geschaad

Hamvraag volgens mij is dat de bank goed draait en winst maakt maar de investeerders verlies lijden

De koersen van ING en ABNAMRO zijn als gevolg van de pandemie aanvankelijk fors gedaald, maar 

herstelden zich boven wel goed nadien. De koers van ING en ABNAMRO lag begin februari 2022 op resp. 

130% en 91% van de koers van begin/medio februari 2020. a) Aannemende dat de winstverwachting c.q. 

winstherstel van Triodos relatief gelijke tred heeft gehouden met die van de andere banken, waarom is er 

eind 2021 dan 33% als het ware afgeboekt en staat er nog meer afboeking te wachten? b) Zijn de 

Er blijft iets meer dan 14 miljoen euro beschikbaar voor certificaatonderhandelingen. Hoe gaat Triodos deze 

beschikbare fondsen gebruiken en tegelijkertijd zorgen voor een gelijke behandeling van alle 

certificaathouders? Wat zijn de specifieke criteria die worden gebruikt? Aangezien de bank tot de 

certificaathouders behoort, is Triodos door gedifferentieerde behandeling niet in strijd met de Nederlandse 

wet die vereist dat alle aandeelhouders recht hebben op gelijke behandeling (e.g. zaak Fortis)?

IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM en wil weten waarom het kleine Triodos niet fuseert met bv de 

Volksbank om vijandige overname te voorkomen

Triodos heeft het product dat ik gekocht heb, veranderd in wat anders, dat ook nog veel minder waard is. 

dat voelt als bedrog. ik kan dit niet accepteren.

Intrinsieke waarde van de certificaten wordt wel gebruikt bij het verslag van de halfjaarcijfers, dat geeft de 

bank aan. dan wordt er twee methoden gebruikt voor het bepalen van de waarde van de certificaten. Hoe is 



Triodos heeft het product dat ik enkele jaren kocht, een certificaat dat terugverkocht kan worden aan de 

bank, ingeruild voor iets anders met een ongewisse toekomst. Dat kan gewoon niet. 

Wat gebeurt er als de MTF niet wordt uitgevoerd of niet werkt? De certificaten zijn 3 jaar of langer 

geblokkeerd. Heb jij een plan B om de impasse te doorbreken? Samenwerken met een andere bank? Wat 

leidt? Zou SAAT, alvorens verder te gaan, de MTF-optie niet formeel moeten laten valideren door een 

ik heb me aangesloten bij Triodom

Er worden misleidende uitspraken gedaan. Want het oude handelssysteem herstellen kan wel als Jeroen 

Rijpkema en Triodos zich niet zou blindstaren op GROEI.Als de certificaten worden opgekocht en daarna 

ingetrokken dan zou dit wel kunnen maar dan zal Trioos aniet alles ondegeschikt moeten maken aan GROEI.

Graag de vragen beantwoorden en niet in herhaling vallen graag.

Waarom is het solidair om mensen in financiele nood te dwingen om 30% korting te accepteren?

Vwbt compensatie-mogelijkheden, waarom overweegt Triodos niet om de dividend op de certificaten (flink) 

te verhogen? Dan worden de houders enigszins gecompenseerd, en worden de certificaten ook 

Dit webinar is zonde van mijn tijd, de non-informatie maakt me alleen maar bozer. Het is simpel: Triodos is 

zijn zorgpicht niet nagekomen en er wordt geen enkel gebaar richting certificaathouders gemaakt. Ik ben 

Ja wij staan achter de missie van de bank. Daarvoor hebben wij geld ter beschikking gesteld. U heeft nu 30% 

weggegooid. WAAR IS DAT GELD? [aangesloten bij Triodom]

Het zou de leiding van de bank sieren wanneer zij excuses maakt voor de door haar gecreeerde situatie. 

Voor mij is de vraag, als certificaathouder ook van de RABO bank, waarom RABO certificaten blijkbaar geen 

last gehad hebben van de situatie. De maatregelen die TRIODOS heeft genomen klinken meer als 

Ik zie vele reacties. Vele zijn kritisch. Ik ben ook kritisch, maar ik denk dat ik ook realistisch ben. Degenen die 

(net als ik) ooit in certificaten hebben gekocht weten toch dat dit risicodragend kapitaal is. Zelfs met de kans 

bij een fallisement om ..... Precies weet ik het ook allemaal niet, maar ik weet wel dat ik risico liep en nu dus 

loop om waarde te verliezen.... PS: volgens mij is het allemaal nog niet zover, en dat ik zojuist ook verteld. 

De waarde (voor de belastingdienst - waarde inschatting per genoemde datum) is een fictieve, en wellicht 

lager dan straks de werkelijkheid. Ik heb liever een inschatting die wat aan de lage kant is (ik kom niet aan 

het bedrag voor vermogensrendementheffing, maar toch....) dat aan te te hoge kant.

Hou nou eens op over de missie van de bank, met missie komt ook vertrouwen en verplichting om de 

eigenaren van de bank te dienen. De missie van een bedrijf kan alleen maar uitgevoerd worden wanneer er 

In hoeverre is SAAT opgekomen voor de belangen van de certificaathouders? Het lijkt er meer op dat de 

kant van de bank wordt verwoord.

blonde vraag: waar is die 30 % van de waarde gebleven? wie heeft dat geld nu?

Zou het geen goed idee zijn wanneer Triodos Bank bij verdere stappen om uit deze complexe situatie te 

geraken zou overleggen met een afvaardiging van certificaathouders? Rechtstreeks, dus niet via SAAT.

Het zou de Directie en het Bestuur sieren als ze een deel van hun salaris in zouden leveren om de 

gedupeerden beter te compenseren.

Als de bank gezond is, zou dit niet moeten kunnen. Op basis waarvan moet ik het vertrouwen behouden?

Wat ik me toch ook afvraag: Welk verband ziet u tussen de uitbraak van COVID en de vlucht uit Triodos-

aandelen / - certificaten?

Als u stelt dat de bank gezond is en winst maakt is het toch onwenselijk dat de investeerders in de bank 

tegelijk een zwaar verlies moeten incasseren?

Directie ook graag 30% inleveren. Wanbeleid

Hoeveel mensen die hun certificaten verkocht hebben in de laatste weken dat dat nog kon, hebben een 

relatie met mensen die bij Triodos werken? Dit in verband met voorkennis?

gaat u all vragen schriftelijk na de vergadering beantwoorden?

Bij de verschillende scenario’s voor de toekomst van de certificatenhandel heb ik de optie gemist om 

bestaande certificaathouders op basis van de geldende koers onderling certificaten te laten kopen en 

verkopen. Wat is de reden dat die optie niet is meegenomen?



Ik denk dat er hele mooie aankoopkansen gaan liggen als het nieuwe handelsplatform in gebruik wordt 

genomen. Hiervoor zullen nieuwe kapers op de kust komen. En die zullen instappen na een initeie dip. 

Vanuit dat fundament kan het geheel weer gaan stijgen. Mensen die dan hebben verkocht of hebben 

moeten verkopen zullen helaas daarvan slachtoffer worden. Dus als het even kan, niet verkopen en wachten 

Het lijkt er op dat de triodosbank er alles aan doet om dit probleem op te lossen. Ik wens ze veel wijsheid, 

wat ze nodig zullen hebben en dat het vertrouwen in de bank zich weer kan herstellen. Dat is uiteindelijk 

voor ons als belanghebbenden ook het beste.

TRIODOM Allesbepalend voor het succes van de Multi Trading Facility (MTF) is de ruime toetreding van 

nieuwe partijen die certificaten van aandelen willen aankopen. Anders zie ik niet in hoe de beoogde ‘trading’ 

überhaupt van de grond moet komen. = Hoe hoog schat de bank de animo in van nieuwe partijen om toe te 

treden tot de MTF? = Waarop baseert de bank die inschatting?

We kopen juist een certificaat omdat dat laag risico is, tegen intrinsieke waarde, in een bank de we 

vertrouwen, of beter vertrouwden. Dan wordt dat opeens eenzijdig in een gewoon beleggingsproduct 

omgezet waarbij de waarde wordt bepaald door de emotie. Dat is niet een product waar ik voor gekozen 

heb en ga er niet mee akkoord dat dat opeens een ander product wordt. De bank heeft nog steeds de 

Boekhoudkundig is het verhaal mij duidelijk. Tegelijkertijd constateer ik nu een groot wantrouwen. Het zou 

de bank sieren en de toekomstige waarde van de certificaten positief beinvloeden als er op de een of andere 

manier een gebaar gemaakt wordt. Zowel bank als certificatthouders hebben belang bij een zo groot 

mogelijk vertrouwen, onderling en naar de buitenwereld.

Welke grote aandeelhouder heeft een massa certificaten verkocht vlak voor de Corona cries. Was deze op 

de hoogte van de op handen zijnde stilleggen van de handel? Dit moet worden gedeeld met de andere leden.

Is het niet OLIEDOM om reeds de certificaten af te waarderen alvorens ze handelen op de MTF? Nu krijg je 

zeer waarschijnlijk een dubbele afwaardering!

Gaat Triodos de procentuele daling van 30% voor de gedupeerde certificaathouders ook toepassen op de 

salarissen van Jeroen Rijpkema, het management, en de vergoeding van Josephine de Zwaan? Dit zou een 

passend gebaar zijn, zeker gezien alle narigheid die certificaathouders nu overkomt door hun beleid.

Gaat Triodos actief het gesprek aan met Triodom?

Hoezo solidariteitsprogramma? Moeten we met al onze sores bij de bank te biecht om een deel van onze 

spaarcenten te verkrijgen!!??

Hoe durft u dit zonder blozen voorstellen. Triodos verkocht ons certificaten aan +80 euro en koopt nu 

certificaten terug aan 59 euro. 30% in de pocket voor Trioods! :-(

Ik onderschrijf de missie van de bank., ben daarom certificaathouder en zal dat ook blijven. Als we dat met 

z'n allen doen kan de bank alleen maar sterker worden., toch?!

het zal juridisch-procedureel wel kloppen wat Saat heeft gedaan, maar waar ik mee zit is dat ik me verkeerd 

voorgelicht voel door Triodosbank tav 'veiligheid' van de waarde van certificaten, want gerelateerd aan 

intrinsieke waarde van Triodos, ook al weet je dat er altijd risico's aan zitten. Maar déze risico's had de bank 

mi helderder moeten communiceren bij reclame maken voor certificaten. Kunnen we het dáár over hebben?

Ik voel mij als certificaathouder totaal niet vertegenwoordigd door deze dame (SAAT).

Deze bijeenkomst is contraproductief. De onmacht en frustratie onder certificaathouders groeit. Ons geld is 

grotendeels verdampt en van Triodos hoeven we niets concreets te verwachten, behalve onze certificaten 

verkopen tegen een te lage prijs. Dus wat nu?

Herhaling van alle verhalen. Schiet eens op met nieuwe informatie!

Deze “ toelichtingen” doen tot nu toe niets voor het herstel van vertrouwen. De reden: u gaat niet in op de 

(ook al eerder) gestelde concrete vragen over de waardering van het certificaat. Wilt u a.u.b. Concreet 

Veel tekst en indekking. Wat we willen horen is hoe we gecompenseerd gaan worden.

Certificaathouders hadden geinformeerd moeten worden over de optie om van intrinsieke waarde naar 

marktwaarde over te stappen

Ik heb alleen maar certificaathouders gesproken die hun vertrouwen in Triodos volkomen kwijt zijn.

De financiële schade wordt veroorzaakt door Triodos zelf. Waarom weigert Triodos financiële compensatie?



- Waarom is het huidige systeem van certificaten van aandelen niet langer houdbaar? - Waarom is een 

besloten handelssysteem wel houdbaar?

Goede avond, mijn vraag is 1) kunt u toelichten waarop de verwachte koersdaling van 30-45% op 

gebaseerd? is besloten om fiscale redenen de waarde van de certificaten met 30% te devalueren.

Ik dank de CEO voor deze heldere verduidelijkingen en de voorgestelde oplossing. Ik behoud mijn volle 

vertrouwen in Triodos.

Wij wensen jullie veel succes bij voortzetting van onze Triodos bank

Zou de bank niet tegen de grens zijn aangelopen als de coronacrisis er niet was geweest ? Eigenlijk voel ik 

mijzelf mede verantwoordelijk voor deze certificatencrisis want ik heb begin 2020 omdat ik bang was dat we 

weer in een financiële crisis terecht zouden komen door de pandemie een deel verkocht. Dat is uiteindelijk 

helemaal niet gebeurd en zodoende hebben wij als certificaathouders door massaal te verkopen onszelf en 

Petje af voor Jeroen Rijpkema. Er is maar een weg en dat is vooruit. Maar het bestuur van de SAAT moet wat 

mij betreft zijn zetels ter beschikking stellen. Zij hebben totaal verzaakt in informatievoorziening , 

communicatie en het stem geven aan alles wat nu in deze chat tot uitbarsting komt. Dit had veel eerder 

geadresseerd moeten worden. Zij hadden zo veel goeds kunnen doen en nu zijn ze deel van het probleem en 

Ik heb certificaten gekocht op basis van het prospectus waarin staat dat Triodos de enige partij is die 

certificaten aankoop en verkoopt. en dat Triodos de handel in certificaten kan opschorten. Dat Triodos nu de 

certificaten naar een MFT brengt is daarmee in strijd. Waaraan ontleent Triodos het recht om het aan- en 

verkoopsysteem te veranderen? Dat is niet iets dat ik had kunnen verwachten op basis van het prospectus 

mij is duidelijk verteld door een medewerker van Triodos dat er risico was verbonden bij het aankopen van 

certificaten van de bank, nl. 'stel dat de bank in de problemen komt dan zal dit ook een weerslag hebben op 

u als certificaathouder'. Heb ik als enige deze uitleg gekregen?!

Ik wil helemaal niet handelen in certificaten. Ik wil dat de prijs van het certificaat overeenkomt met de 

intrinsieke waarde ervan. Dát is waarin ik heb belegd, niet in een marktspel met speculaties etc. Daarvoor ga 

Ik hoor alleen maar wat niet kan, terwijl ik ook alleen maar hoor dat de bank zo gezond is. Heel veel 

certificaathouders zijn ontevreden en willen verkopen. Wat gaan jullie doen om investeerders aan te 

trekken? Zijn er bijvoorbeeld mogelijkheden om dividend te verhogen zodat certificaathouders overwegen 

om niet te verkopen? En zijn er plannen om (grote) investeerders te vinden?

Te lang te veel certificaten verkocht, nu kunnen ze niet aan verplichtingen voldoen. Typisch voorbeeld van 

een piramidespel.

eerlijke behandeling van alle certifcaathouders? Gold niet voor die ene grote die net op tijd voor een goede 

prijs de boel van de hand deed

Ik kan gewoon niet geloven dat dit serieus is. Terugkopen voor 30% minder?????? Dit is mijn ergste 

Triodos Bank blijft een mooi bedrijf. Tegen de juiste prijs ben ik bereid om meer te investeren van het geld 

dat ik lange tijd niet nodig heb.

Waarom heeft SAAT de besluiten van Triodos over de overgang naar een MTF en over de 

waardevermindering van de aandeelbewijzen bekrachtigd zonder formeel (Algemene Vergadering) of 

informeel de certificaathouders te raadplegen? Door eenzijdig de voorwaarden voor het verhandelen van 

certificaten te wijzigen, heeft Triodos de regels voor de overeenkomst tussen zichzelf en certificaathouders 

fundamenteel veranderd. Als collectief van Belgische certificaathouders, vragen wij SAAT dan ook om haar 

verantwoordelijkheid als vertegenwoordigers en gekozen vertegenwoordigers van certificaathouders op zich 

te nemen en daarom contact op te nemen met alle certificaathouders en in volledige transparantie met ons 

op te treden. Wij eisen de bijeenroeping van een buitengewone AV van certificaathouders en een SAAT die 

oprecht de belangen van alle certificaathouders behartigt. Wij vragen om deze AG mede te organiseren.

Waarom blijft Triodos zo hangen aan zijn zelfstandigheid, ook als dat betekent dat de certificaathouders 

voor de bus worden gegooid? Het vertrouwen daalt hard naar nul en daarmee wordt de basis voor een 

zelfstandig bestaan allemaal maar gammeler.

is nu triodos zelf de enige partij die voordeel heeft aan de 30% waardedaling omdat de korting bij terugkoop 

in haar voordeel is? en is dat nu fair?

u noemt het buitengewoon prettig dat wij hier zijn. Wij zijn hier echter niet voor onze lol



IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM. Heeft de bank onderzocht om certificaathouders extra dividend uit te 

keren om de geleden schade deels te compenseren? Kan dit juridisch?

TRIODOM De bank heeft inzicht in de balans tussen vraag en aanbod als de handel weer opstart na het 

stellen van de vragen “Hoeveel procent van uw certificaten van aandelen denkt u te gaan verkopen” en 

“Voor hoeveel euro aan certificaten van aandelen denkt u te gaan aankopen”. Welk beeld is op basis de 

enquête het meest reëel? = er is vrijwel alleen vraag, nauwelijks aanbod = er is meer vraag dan aanbod = er 

is ongeveer evenwicht tussen vraag en aanbod = er is meer aanbod dan vraag = er is vrijwel alleen aanbod, 

Waarom heeft Triodos last van disbalans in de handel van certificaten vanwege Covid en hebben andere 

banken banken certificaten dit niet?

is het wel ethisch om de spelregels tijdens de wedstrijd te veranderen?

De vergadering van aandeelhouders bepaalt wat er gebeurt bij iedere bank. Zo ook bij de Triodos. Het effect 

daarvan is, dat de grootste aandeelhouders het voor het zeggen hebben. Zoals bij elke bank. Rente 

ondergraaft de samenleving. Dus rente was voor ons geen reden om aandelen van de Triodos Bank te 

kopen, maar om iets nuttigs te doen met onze kleine reserve. We worden gestraft voor onze goede 

bedoelingen. We hadden een traplift nodig en hebben nu het geld daarvoor moeten lenen van familie. Dat is 

een ereschuld, die we gauw willen inlossen. Gaan we duizenden euro’s verliezen, omdat er gehandeld moet 

Ik investeer in Triodos om een missie te steunen in goede en slechte (pandemie) tijden

Als we moeten rekenen op een groot verlies, dan heeft u ons de certificaten kennelijk veel te duur verkocht 

de afgelopen jaren. Graag uw reactie hierop. NB Ik heb mij aangemeld bij TRIODOM.

Heeft Triodos vergelijkend onderzoek gedaan naar de interesse onder beleggers en beleggingsfondsen om 

certificaten te kopen bij notering op een MTF ten opichte van notering op een openbare markt (beurs)? Wat 

Dank, ik blijf vertrouwen hebben in Triodos bank.

Is er gezocht naar grote investeerders (pensioenfonds e.a.) Dit zou toch niet al te moeilijk moeten zijn als de 

verhalen over gezondheid kloppen?

De hamvraag wordt nog steeds niet beantwoord: Waarom wordt er nu 30% verlies (waarde van €59 in de 

coulanceregeling) afgewenteld op de certificaathouders, terwijl het goed zou gaan met de bank?

Natuurlijk is dit een tegenslag voor alle betrokken partijen. Maar de bank geeft hier gewoon een eerlijk 

antwoord en ik concludeer dat de juiste afwegingen zijn gemaakt. De beste garantie voor een koersherstel 

na introductie van de MTF optie is de bank zich te laten conceren op haar missie en (voor wie dat kunnen) 

Deze situatie laat mi zien dat het oude systeem van certificaten niet langer houdbaar is. Is MTF wel een reële 

aanpassing om de verhandelaarheid van te herstellen- het is immers een intern systeem voor huidige 

certificaathouders?! Is het vertrouwen in Triodos niet onherstelbaar beschadigd? Ik vraag me af of er nog 

wel externe geïnteresseerden zijn die certificaten willen aankopen…

Gaat SAAT in gesprek met Triodom en levert u de gevraagde documenten aan?

Hoe denkt de bank IEMAND certificaten binnen een MTF-systeem zou willen kopen, als gebleken is dat een 

eerdere garantie van de waarde van certificaten nergens op gebaseerd blijkt te zijn. Ik verwacht 0 % vraag 

TRIODOM Naast het aangekondigde restrictief terugkoopprogramma heeft de bank gemeld te werken aan 

het bieden van verschillende andere tussenoplossingen voor de opgeschorte handel tot aan de 

daadwerkelijke notering bij een MTF. = Welke andere tussenoplossingen zijn in ontwikkeling? = Wanneer 

kunnen certificaathouders gebruik maken van de andere tussenoplossingen?

Is de bank nu gezond of niet?

Begrijpen de bestuurders van Triodos werkelijk niet dat deze hele operatie als een hold up overkomt? de 

manier waarop dit wordt opgelegd komt over als pure arrogantie.

2. Verwacht Triodos Bank dat certificaathouders loyaal de Bank doelstellingen blijven steunen, als zij zich 

(zoals ik) beroofd voelen? (Ik heb me aangemeld bij TRIODOM)

Niemand gaat investeren in een bank die zijn problemen helemaal niet oplost en zijn investeerders zo 

verwaarloosd. De vertrouw is kwijt.

Voel me opgelicht door Triodos. Eerder heb ik al andere Triodos "duurzame" en "groene" aandelen 

verkocht. Nu zal ik mijn Triodos-rekening opzeggen en naar een echt groene bank toegaan (ASN). Mijn 

certificaten heb ik al afgeschreven en dat lijkt juist. Ben nog benieuwd naar wat @Triodom kan bereiken.



Wat met de nieuwe investeerders die de bank wil aantrekken? Hoe denkt u dit aan te pakken om succesvol 

te zijn? In welke mate wordt nagegaan of zij de waarden van de bank respecteren? Wat met de bestaande 

certificaathouders en hun relatie tot de nieuwe investeerders? Dreigen er niet twee categorieën te 

ontstaan? En hoe kunnen we er zeker van zijn dat zij niet speculatief instappen en de huidige 

Kunnen de kosten omlaag gebracht worden, bijvoorbeeld door het dure kantoor te verhuren zodat de winst 

kan stijgen en de waarde van de certificaten nog wat kan worden. Is ook noodzakelijk om nieuwe 

Dank voor de uitleg. Ik begrijp de onrust van anderen, maar hoop toch vooral dat we met elkaar de doelen 

van atriodos blijven steunen

Je hebt ook certificaten om de missie voor de missie van Triodos. Vertrouwen daarin houden en wachten 

(als je niet hoeft te verkopen) kan de waarde in de loop van de tijd doen toenemen.

Kan de reclame voor Triodom stoppen?

Maar waarom is het vorige systeem "tegen de grenzen aangelopen". Wat is er veranderd dat het nu niet 

meer werkt? Er was niet genoeg animo? Ik probeer het echt te begrijpen

Aha, dus mijn geld is nu eigen vermogen van Triodos geworden en ik heb geen enkel recht meer om MIJN 

eigen vermogen terug te krijgen?

Wat vind de toezichthouder (DNB) hier eigenlijk van?

zijn er ook andere stakeholders die iets inleveren ? Zelfs als is het maar 10 %

We zijn ons terdege bewust geweest dat ook de certificaten een vorm van belegging is, maar wel met een 

minimaal risico. Als dan blijkt dat de bank gezond is , begrijp ik nog steeds niet dat de waarde zo substantieel 

Als jullie gezond zijn, waarom compenseren jullie het waardeverlies dan niet op een redelijke manier?

Wie gaat er nog Triodos certificaten kopen?!

Kunnen certificaathouders ook certificaten kopen voor € 59?

laten we constructief blijven en zakelijk. aandelen zijn idd jaren goed gegaan en nu stokt het, stil blijven 

zitten, als je kunt. het gaat over de lange termijn en over geld dat je kunt missen, weet u nog....

Dit verhaal is veel te lang en gaat helemaal niet in op onze vragen

Kan iemand mij in de chat hier een Jip&Janneke versie geven? Ik vind het onwijs moeilijk te volgen (ben ook 

niet bekend met de financiële wereld). Wat ik nu heb begrepen: waarde daalt met 30% en het wordt een 

MTF (wat dat precies is weet ik ook niet).

De bank mag blij zijn met zo'n SAAT. Geen enkel tegenspel. Wat een enorme teleurstelling is dit.

Hoezo “ doortastend actie. U zegt dat de bank gezond is, er is veel gepraat, contact gezocht etc, maar 

feitelijk hebt u de waarde van onze inleg met 30% verlaagd. Hoe gezond is een bank die dit doet?

Zijn de managers van Triodos ook 30% gekort op hun salaris?

Is ons gewone spaargeld dat geparkeerd staat bij Triodos ook in gevaar? Een eerlijk antwoord graag? En 

tijdige, heldere, informatie daarover zou zéér welkom zijn. In een taal die ook niet economisch geschoolden 

Ook voor certificaten van Triodos geldt dat de langere termijn van belang is. Het ging lang goed, nu wat 

minder. Dat hoort bij beleggen. Ik blijf positief en zie wel wat de toekomst brengt. Anders was ik wel bij een 

bank gegaan die geen morele koers vaart.

In het nu is zo te horen weinig geld beschikbaar voor het compenseren van de trouwe certificaathouders. 

Gaat de bank ook een regeling opnemen om uit de rendementen van de komende jaren de benadeelde 

certificaathouders tegemoet te komen (boven nieuwe certificaathouders die tegen een mogelijk lagere prijs 

Een besloten beurs heeft een zeer slechte verhandelbaarheid tot gevolg ( zie Nchange, NPEX) waarom hebt 

u niet gekozen voor een open beurs als Euronext?

Wij hebben als certificaathouder weliswaar ingestemd met dat we geen zeggenschap hebben op de 

strategie van de bank. Mogen we op zijn minst wel iets te zeggen hebben over hoe we willen dat de 

verhandel-problemen kunnen worden opgelost? De huidige "oplossing" is alleen een oplossing voor de 

Kan de SAAT met een groep certificaathouders een alternatief plan ontwikkelen dat meer rekening houdt 

met de wensen van alle certificaathouders

Sluit je aan bij TRIODOM.NL

Waarom duurt het opzetten van het handelsplatform zo lang?



Tegen welke koers denkt u de certificaten terug te kunnen kopen, als u al zult gaan toestaan dat een deel 

certificaten teruggekocht gaat worden - en welke ratio ligt daaraan ten grondslag?

Begrijpt u het dat ik mij bestolen voel door de plotselinge verandering in waarderingsgrond van de 

Is Triodos van plan de intrinsieke waarde van de aandelen te publiceren? Met welke frequentie

Waarom heeft u de beschikbare ruimte om certificaten terug te kopen niet volledig benut?

Had u in de loop van 2020, toen de rust op de financiële markten terugkeerde, zicht op de acute behoefte 

onder certificaathouders om certificaten te verkopen? Heeft u toen mogelijkheden onderzocht om deze 

nood op een of andere wijze te lenigen, waardoor ook rust op de ‘markt voor certificaten’ kon terugkeren?

Welke prijs wordt betaald bij de restrictieve terugkoop?

Kan compensatie van de huidige certificaathouders worden gezocht in een omruilverhouding in nieuwe 

certificaten die verhandelbaar zijn op een MTF? Er zal een openingskoers moeten worden gezet voor het 

nieuwe certificaat en dan kan een omruilverhouding worden bepaald op basis van NAV.

In plaats van 100x dezelfde uitleg te krijgen zou ik graag eens iets horen over de toekomstige dividend 

politiek van Triodos. Komt e r hopelijk een genereuze dividendregeling om enigszins onze verliezen te 

Welke rol heeft de nederlandse bank/AFM in deze voorgestelde constructie?

Wie is/zijn de grote verkoper(s) in het voorjaar van 2020?

Sinds wanneer zag u aankomen dat de verhandelbaarheid van certificaten tegen haar grenzen aanliep? 

Waren er voordien al (incidenteel) alarmsignalen?

deze voorstelling voelt voor mij als een theaterstuk. Niet te geloven, is dit de Triodos Bank waarin ik 

triodos kan ook het dividend (fors) verhogen om zo de waarde van de certificaten te verhogen

is er een mogelijkheid om te fuseren met de ASN bank

Schande, schande, schande!! Schaamt u zich niet?

Hebben jullie eigenlijk een idee wat nu aan de grond ligt van dit hele gebeuren? Hebben jullie een analyse 

klaar? En (hoe) kunnen jullie concreet voorkomen dat dit zich in de toekomst nog voordoet? Want 

inderdaad, wat wij hier meemaken is zeker niet standaard binnen de financiële wereld...

Ik vind het onvoorstelbaar en schrikbarend hoe het Triodos bestuur met haar stakeholders omgaat. Doordat 

het bestuur niet tijdig met de betrokken Certificaathouders overlegt over “de beste oplossing”, wordt een 

claim steeds waarschijnlijker. De arrogante houding van het bestuur lijkt te gaan leiden tot de ondergang 

van Triodos en haar mooie missie. De nu gepresenteerde keuzes en regelingen van het bestuur leiden 

mw SAAT alstublieft verspil onze tijd niet langer en laat de volgende spreker aan het woord of ga over tot 

echte antwoorden op de vragen!!!! dit is tenenkrommend en dat is nog zacht uitgedrukt. wat een 

Gezien de vele negatieve reacties in de Q&A, vraag ik me af dat wanneer verhandeling weer mogelijk wordt, 

het probleem zich niet herhaalt, doordat deze minder tevredenen naar alle waarschijnlijk overgaan tot 

verkoop. Hoe kijkt de directie hier tegenaan en hoe willen ze deze eventuele herhaling verhinderen?

Waarop baseert mevrouw SAAT dat de toegang tot kapitaal weer op gang komt bij invoering van de MTF? 

Niemand gaat de certificaten ook nog aankopen!

Als de bak gezond is, kan ze toch aandelen uitgeven en daarmee de certificaten terugkopen? Uiteindelik is 

dat financieel neutraal, want het kapitaal van de certificaathouders zit ergens in de bank.

Ik vind het verhaal van de CEO en deze dame tot nu toe van generlei waarde. Geen enkele toegevoegde 

waarde, laat staan informatief. Gewauwel waar we als certificaathouders niets aan hebben. Ik heb de 

enquete indertijd positief ingevuld. Dit was echter voordat duidelijk werd dat de certificaten met maar liefst 

30% zouden worden afgewaardeerd zonder enige compensatie van Triodos zelf. Het vertrouwen is bij mij tot 

het dieptepunt gedaald. Opties zijn door Triodos alleen in hun eigen belang afgewogen. Triest einde van 

Denkt u nu echt dat de uitkomsten van deze enquete nog betekenis hebben? Deze werd gehouden vóórdat 

de berichten over MTF en afwaardering kwamen. Toen hadden de meesten van ons hun vertrouwen in de 

bank verloren nog niet verloren.

Juridisch correct gewauwel, waarschijnlijk door de juristen geschreven, waar niet van afgeweken mag 

worden ivm mogelijke aansrpakelijkheid. Veel over normen en waarden, behalve naar ons toe



Deze presentaties komen niet over bij mij! Het zijn vooral heel veel (moeilijke) woorden om zich als Triodos 

in te dekken (zo komt het bij mij over). Ik mis vooral het nog meer zoeken naar andere oplossingen om de 

problemen met de Certificaten op te lossen!

Sluit je aan bij triodom-punt-nl om ons te verenigen. Het is duidelijk dat we van Triodos niets hoeven te 

verwachten. het gaat alleen over hun zelf, niet hoe ze de certificaathouders tegemoet kunnen komen.

Een voorstelling die van weinig empathie getuigd

Wilt u stoppen met die hoerasfeer van buitengewoon plezierig?

Hoe gaat u snijden in de kosten van de bank om een beter resultaat te bereiken dan nu? Welke 

consequenties trekt u zelf uit wat er gebeurd is? levert u de helft van uw salaris in?

komt de waarde daling alleen voor rekening van de certificaathouders?

Ik ben benieuwd hoe de uitslag van een nieuwe enquete zou zijn... Murk Vijver Triodom

onze steun wordt beloond met een ca 30% lagere prijs. dank Triodos

Hoe wordt een totale crash van de koers voorkomen wanneer de MTF start?

Ook voor ons zijn de certificaten een substantieel deel van ons pensioen. Wij vragen ons af in hoeverre de 

burger weer de pineut is en de bank niet!

dit ondeugdelijk certificaat construct is de verantwoordelijkheid van de bank en niet het beleggersrisico van 

de certificaathouders

enquete is volgens mij gehouden ruimschoots voordat de afwaardeing van 30% bekend werd. Mijn 

standpunt is in ieder geval fors anders dan destijds !

Met de administratieve afwaardering en in uw communicatie uitingen vanaf de zomer van 2021 stelt u dat 

de Certificaten wel eens flink in waarde kunnen dalen. Waarom sorteert u voor op een waardedaling? Bent 

u nu niet bezig met een self fulfilling prohecy? (Ik heb mij aangemeld bij Triodom)

Welke onderliggende waarde hebben de certificaten nu? Of zijn de certificaten nu uitsluitend een bewijs van 

recht op eventueel toekomstige winsten van de Triodosbank?

Wat gebeurt er met de waarde van de certificaten als in het MTF als veel mensen hun certificaten willen 

Op welke manier wil Triodos na de komst van een MTF zich verder onderscheiden van andere banken om zo 

een stand alone verder met succes te realiseren?

bent u in staat om uberhaupt de levensvatbaarheid van Triodos bank in dit milieu te verbeteren? kunt u dat 

concreter zeggen dan zojuis?

Hoe ziet u de rol van SAAT na het operationeel worden van de MTF.Blijft die onveranderlijk of komt er een 

aparte Algemene Vergadering over die rol in de toekomst

triodos bank heeft de certificaathouders nu losgekoppeld van de bank.

Als er straks iets in de media gecommuniceerd wordt: graag ook aandacht voor de (ik denk toch grote groep 

certificaathouders) die de richting van de bank en het duivelse dilemma onderstchrijven en liefst een hele 

tijd "niets doen" en daarmee het doel van de certificaten gestand doen. (ook al hbben ze ook gevoelens van 

twijfel en .... gedachte van moet ik niet verkoepn...)

De Covid pandemie wordt genoemd dat de aankoop en verkoop van certificaten niet meer op elkaar 

aansluiten. Maar Covid verdwijnt weer en er is ook nooit aan bestaande certificaathouders gevraagd wat 

extra certificaten te kopen zodat het na Covid weer normaal gaat. Nu veel energie steken in een ander 

wat heeft de Corona-crisis hier mee te maken ???

Erg teleurgesteld in de vele vage antwoorden deze avond en ook zeer teleurgesteld dat ik door Triodos Bank 

flink benadeeld ben. Een bank waar ik dit nooit bij verwacht had. En dan steeds maar praten over een 

missie. Ik vraag mij af welke missie dit is.

Als u het goed wil doen, laat Triodom dan een gesprekspartner van u worden!

Ik mis het “Triodosgevoel” bij de sprekers

Waarom gaat u het gesprek met TriodoM niet aan? deze vertegenwoordigd een groot deel van de certificaat 

Volgens mij zijn die er nog wel. Ik heb welf nog altijd vertrouwen in de missie van Triodos en ben niet van 

plan om mijn certificaten te verkopen wanneer die mogelijk er terug is.

waarom zijn jullie niet meer in staat om een handel te ondersteunen op basis van intrinsieke waarde als de 

bank gezond is? ik begrijp dit niet. Graag uitleg!



Ik ervaar het ook als diefstal meneer

Kan het Triodos gebouw misschien verkocht worden voor liquiditeit?

Is het echt serieus dat TRIODOS terugkoopt met 30% voordeel en al de ellende afwendt op de 

certificaathouders. Dit kan toch niet waar zijn. SAAT?

Twee parallele universums: Rijpkema & De Zwaan versus Q&A

De waarde van de handel op een MTF gaat zoals op elk handelsplatform op basis van vertrouwen in dit 

product. Hoe zorgt TRIODOS dat het vertrouwen weer terugkomt in de certificaten (en de TRIODOS 

operatie) waardoor een nog sterkere koersdaling op de MTF kan worden voorkomen?

Waarom bekijkt u toch nog niet een keer een fusie met een andere bank, b.v. ASN? Een grotere bank is 

stabieler. Behalve voor de certificaten kan dit ook het onderlinge handelsverkeer bevorderen. Ook 

geldstromen met andere banken verloopt soepeler. Ga een betere samenwerking aan met andere banken 

en wees niet zo star.Dit is niet in uw belang en ook niet in de onze.

Heeft Triodos m.b.t. de adm. korting per 31.12.2021 met de fiscus afspraken gemaakt? Zo ja, graag 

onderliggende stukken aangaande de afwaardering geven (overeenkomst met de Belastingdienst?).

Er wordt gesproken over het verdampen van een half miljard, maar dit is eigenlijk misleidend. Het grootste 

deel van dit geld staat gewoon op de rekening van Triodos Bank. Dat hebben wij certificaathouders immers 

grotendeels aan de bank betaald. Er is in de afgelopen jaren maar weinig rendement behaald. Voelt de bank 

Hoe kan het dat als het systeem van verhandelbaarheid van cerficicaten op zijn eind liep, dat Triodos niet 

eerder hierop geanticipeerd heeft? Ik krijg het ongemakkelijke gevoel dat Covid wordt aangegrepen om van 

een ongezond, slecht beheerd product af te komen. [Triodom]

Mevr. van SAAT; u heeft niets te vertellen en heeft geen enkele moeite gedaan om iets voor de 

Mevrouw van der Zwaan: de Bank geeft GEEN certificaten uit! Dat is de SAAT en die is aandeelhouder van de 

Vraag 1: hebben de directie/bestuursleden ooit certificaten gehad ( wat wel voor de hand ligt ihkv 

beloningen structuur) en vraag 2: hebben zij deze nu nog steeds?

De missie van Triodos Is al lang niet meer uniek. Fuseren zou meer impact kunnen hebben.

Wat vinden ACM en DNB hiervan?

Duurzaamheid draagt u hoog in het vaandel. Alleen niet voor de de certificaathouders. Vertrouwen totaal 

verloren en bij mij nooit meer terug te winnen.

Mijn steun heeft u op dit moment niet. En begrip ook niet. Ik zou graag willen dat u in gesprek gaat met 

ongelofelijk wat een zwak verhaal

Hamvraag blijft krijgen wij compensatie voor ons geld, en dat van een sociale bank met visie

U neemt eenzijdig beslissing. U stelt zichzelf de vraag "Kunnen wij dit doe?, Ja". Zoiets noem ik een 

dictatoriaal bedrijf! Certificaathouders, meld je aan bij Triodom!

De bank profileert zich als ethische bank, handelt er zelf totaal niet naar tov de eigenaren van de certificaten.

RvB en RvC hebben de MTF goedgekeurd. De certificaathouders hebben hier problemen mee. Hoe kunt u 

zeggen dat u in het belang van allen werkt? [Triodom]

Ik word misselijk van deze toespraak waarin ik mij volstrekt niet herken. Het vertrouwen is nul. En ik ben 

niet de enige merk ik.

nu het aandeel 30% lager wordt genoteerd is het relatief in het voordeel van TRIODOS om de certificaten 

terug te kopen. is dat wel fair? zijn de certificaathouders nu de enige verliezers?

De SAAT komt helemaal niet op voor de belangen van de certificaat houders. Treedt af!

Is Triodos bereid om spaarders die nog in 2020 door medewerkers van Triodos werder overtuigd om 

certificaten te kopen vooralsnog te compenseren aan de oude waardering?

Een partij die een probleem heeft bij de fianciering van een bedrijf en een nieuwe systematiek overweeg 

komt uit bij de grootbanken tot partijen als Goldman Sachs voor onafhankelijk advies: doorgaan of de bank 

verkopen omdat er een onoverkomelijk probleem is. Welke externe adviseurs hebt u precies geraadpleegd 

en welk advies hebben ze u gegeven? Verkopen of een besloten markt of een beursgang op een echte 

De toename van de waarde van de certificaten de voorbije jaren is dus virtueel geweest. wat niet virtueel 

was , is de jaarlijkse meerwaardebelasting die we moesten betalen (in Belgiê). Hoe kijkt Triodos daarnaar? 



Wat is de toegevoegde waarde van SAAT in de toekomst? Ik kan me voorstellen dat het verhandelen van 

Triodos aandelen tot een hogere marktprijs zal leiden dan die van certificaten van aandelen. Hiermee zou 

het verlies van de certificaathouders beperkt kunnen worden.

Zou De Nederlandse Bank de als duurzame wunderboy Peter Blom binnengehaalde commissaris nog steeds 

aanstellen, nu duidelijk is dat de vorige CEO van de Triodos Bank al ten tijde van zijn aanstelling als 

commissaris op de hoogte moet zijn geweest van de dreigende situatie en de mogelijk schrikbarende positie 

van certificaathouders plus het verdampen van ruim 420 miljoen Euro? [Triodom]

Is triodos doorgegaan met promotie voor aankoop van certificaten toen al zichtbaar was dat er onevenwicht 

was tussen vraag/aankoop?

Gaat Triodos ook in gesprek met grotere investeerders (pensioenfondsen bijv.) om die toe te laten treden 

tot de toekomstige 'community'?

Nee,dat is de uitleg geweest bij mij. Het is ingewikkelde materie, maar ik steun de gekozen oplossing. IK heb 

altijd geweten dat certificaten niet als aandelen of fondsen "vrijj verhandelbaar" waren. Ikl leef mee met 

diegenen die in de financiele problemen zijn gekomen, maar vind de gang van zaken geen "diefstal".

hoe komt het dat andere banken er wel in slagen om te blijven verhandelen in hun certificaten. zij hebben 

toch ook corona meegemaakt

Voormalig CEO Peter Blom, die dit debacle toch had moeten voorkomen, is nu commissaris bij De 

Nederlandsche Bank en in die zin actief betrokken bij het toezicht op de Triodos Bank. Een onmogelijke 

Vraag 1: hebben de directie/bestuursleden ooit certificaten gehad ( wat wel voor de hand ligt ihkv 

beloningen structuur) en vraag 2: hebben zij deze nu nog steeds?

De oprichting van de ‘Stichting certificaathouders Triodos Bank’ wordt binnen enkele dagen afgerond. Er 

staat dan een solide organisatie om de belangen van certificaathouders vis-a-vis de Triodos Bank en de SAAT 

te behartigen. Zodra de oprichting van de Stichting is afgerond, komen we met een persbericht naar buiten 

en komt er ook en interactieve website. Wordt vervolgd. Fons van der Velden.

Komt er nog een nieuwe enquête? Misschien met 1 enkele vraag? Heeft u nog vetrouwen in de toekomst 

van de Triodos bank? Graag dan wel alle resultaten delen.

Als het eigen vermogen van 2020 1,2 miljard is en het bedrag van de certificaathouders 1,2miljard is. wat is 

dan het probleem?

Als meneer Rijpkema zo betrokken is bij de Triodos en overtuigd is dat hij de goede oplossing gekozen heeft, 

dan verwacht ik een veel sterkere presentatie. U voelt zich snel aangevallen en kruipt in de verdediging. Dit 

is niet de houding waar ik nu op zit te wachten. Ik verwacht veel meer strijd vermogen en meer empathie 

naar de gedupeerden. Het is voor mij de zoveelste (DSB, ABNAMRO, FORTIS en ga zo maar door ) 

teleurstelling in de gang van zaken bij het Bankwezen. Ik hoopte bij Triodos op meer vertrouwen, maar 

Men kiest een bank op basis van vertrouwen. De dergelijke vertrouwensbreuk die nu ontstaat met haar 

certificaathouders, zal Triodos blijven achtervolgen en een zware hypotheek zijn voor de toekomst. Niet? 

Dank voor de heel heldere uitleg en verantwoording van het gehele proces! Mijn kleine inleg was altijd 

bedoeld om de missie van Triodos mede mogelijk te maken. Ik betreur het dat vele andere 

certificaathouders nu veel verlies lijden. Dat is, helaas, een risico bij het kopen van certificaten.

Blijft het dividend op de certificaten wel intact? Dat was al niet erg veel, maar de bank maakt wel winst.

Voorziet Tridodos Bank op langere termijn, bij positieve ontwikkelingen van het eigen vermogen, een 

terugkeer naar het oude systeem van inkoop tegen intrinsieke waarde?

Waarom zou Triodos het verlies niet kunnen compenseren? U geeft geen antwoord op de vraag, maar 

Wie wil mijn certificaten kopen tegen 83 euro?

Waarom stelt de bank de winst van de komende jaren niet beschikbaar om de verliezen van de 

Dus in plaats van het verminderen van het eigen vermogen van de bank, vermindert Triodos het eigen 

vermogen van de certificaathouders met 30%? Hoe ethisch is dat? [Triodom]

Waarom “ niet meer in staat”. Het ging toch juist om de intrinsieke waarde? Waardoor verschilt de 

economische waarde zo sterk van de intrinsieke waarde? U kiest nu voor een platform met beperkte 

handelsmogelijkheden. Maakt u dan niet de volgende fout waardoor weer de de economische waarde lager 



Het spijt me, maar de redenering dat de waardering nu verlaagd moet worden omdat er geen 

verhandelbaarheid (wat Triodos zelf heeft besloten) is echt wel diefstal.

How much is the dividend per TAR for 2021 becoming due in May? 

Hoe durven jullie over solidariteit spreken? aan een prijs van 59 €????? De laatste jaren worden met 

woorden als 'solidariteit' en 'community' rond onze oren geslagen, terwijl ze op dezelfde moment de 

mensen belazeren... Ik hoor hier heel veel loze woorden... mijn vertrouwen is weg

Wat u zegt, dat mensen in financiële nood de certificaten MOGEN verkopen voor -30%, is gewoon echt 

schandalig. Dat moet tegen de intrinsieke waarde!

we moeten als certificaathouders gezamenlijk maar een externe advocaat inhuren en een proces gaan 

Een prijs van 59,- voor certificaten die een intrisieke waarde hebben van 84,- . Wat gebeurt er met het 

Ik neem mijn verlies, wat echt pijn doet is het verlies in vertrouwen. Deze bijeenkomst met heel veel 

herhaalde woorden helpt niet in het herwinnen daarvan.

het is gewoon opeens een volledig ander product geworden dan waar we voor gekozen hebben

STOP DIT VERHAAL! Jullie laten nu weer minachting zien voor jullie sympathisanten. GA OP DE VRAGEN IN!

Aangezien deze mevrouw overduidelijk maakt een verlengstuk van de directie te zijn; onze belangen speken 

geen enkele rol. kunnen wij als certificaathouders haar en de medebestuursleden ook wegstemmen?

meld u aan bij triodom !!! Vertrouwen in dit verhaal zakt met ieder uitgesproken overbodige woord op dit 

moment. Tot 2020 adviseerde ik mensen om bij triodos te gaan. Waarom zou ik dat nu nog doen?

wat ik mis zijn WELGEMEENDE EXCUSES! Wanneer komen deze excuses?

Wat is op basis van de balans per 31.12.2020 de intrinsieke waarde van 1 certificaat? Idem per 31.12.2021?

Hoeveel mensen nemen deel aan dit webinar?

Ik heb certificaten genomen vanwege de goede rol van Triodos. Maar nu met 30 % verlies is mijn 

vertrouwen wel een stuk gedaald. Certificaten waren een belangrijk deel van mijn pensioen.

Waarom is niet gekozen voor de beurs - waar beleggingsfondsen thuis zijn? Dan is er meer vraag en hogere 

Bent u bereid als SAAT om alle relevante documentatie te delen met Triodom, zoals aan u gevraagd is? En 

daarmee ook ethisch te handelen richting de certificaathouders.

TRIODOM Op grond van de enquête kun je grofweg twee categorieën certificaathouders onderscheiden als 

het gaat om investering-drijfveren: vooral gericht op maatschappelijk rendement, duurzame impact of 

vooral gericht op financieel rendement, gezond koers- en dividendresultaat. = Hoe groot zijn beide 

Voor mij zijn de Triodos Certificaten mijn enige belegging tot zover. Puur op basis van de missie van Triodos 

Bank. Af en toe heb ik gerede twijfels of de huidige duurzaamheid economisch haalbaar is. 

Ecologische/biologische landbouw drijft voor een groot gedeelte op vrijwilligerswerk en kan moeilijk als 

economisch rendabel worden gezien, bijvoorbeeld. Ik begin nu ook te twijfelen aan de financiële situatie van 

Triodos Bank. Laten we gewoon eerlijk zijn over duurzaamheid en toegeven dat het in veel gevallen niet 

economisch haalbaar is. In al haar media-uitingen pretendeert Triodos Bank dat al die duurzaamheid wel 

- Zijn er nog andere oplossingen denkbaar dan een one-size-fits-all? Is de mogelijkheid overwogen om te 

werken met verschillende soorten certificaten: A-certificaten met in grote lijnen de huidige voorwaarden B-

certificaten met een variabele koers en verhandelbaar op een besloten handelsplatform en eventueel ook C-

certificaten met een openbare beursnotering?

Hoe relevant was de enquete toen niet duidelijk was dat er een forse daling van waarde aangebaseerd was. ?

Phoe, het taalgebruik is ook hier weer best moeilijk. Nou ben ik HBO geschoold, maar volg het toch niet 

IK HEB MIJN AANGEMELD BIJ TRIODOM en wil vragen waarom jullie niet fuseren met bv Volksbank om 

vijandige overname te voorkomen of het fiasco van de DSB

In de afweging van de verschillende alternatieve oplossingen wordt waardebehoud van certificaten voor 

certificaathouders niet genoemd. Heeft dit dan geen enkele rol gespeeld?

Hoeveel geld van certificaathouders is uw beslissing u waard? 400 miljoen? 

Waarom was er in 2008 financiële crisis geen disbalans en wel in 2019??

Hoeveel certificaten (aantal) houdt het bestuur op dit moment gezamenlijk, prive ?

Waarom kunnen we het huidige systeem niet handhaven en met een wachtlijst werken

dankjewel voor de eerlijke communicatie



Kunnen wij stoppen met "DIEFSTAL" en "MISLEIDING". Dit gaat alleen over de handel in certificaten en niet 

over de bedrijfsvoering.

Ik zie graag dat de vragen gesteld in deze Q&A aan de certificaathouders integraal ter beschikking gesteld 

Het voorgestelde handelsplatform lijkt de voorkeur te hebben van de Triodos-directie en veel minder van de 

certificaathouders. Waarom is de bank zo bang voor een notering aan Euronext zoals de RABO-certificaten?

"Aan te bieden", zei hij? "Op te dringen" lijkt me eerder het juiste woord. How dare you! Ik ben bijzonder 

ontgoocheld hoe makkelijk hier verantwoordelijkheden worden ontlopen. Het blijft allemaal bijzonder veel 

"vaagtaal" en toont een gebrek aan verantwoordelijkheid, zowel van Rijpkema als SAAT. Ik ben bijzonder 

pessimistisch, en ontgoocheld. Duurzaam is het zeker niet.

Er is niet zozeer sprake van diefstal als wel van twee verschillende werelden waarin in we verkeren. Voor de 

certificaathouder is er het verlies dan meer dan pijn doet. Triodos doet net alsof de Coronacrisis het gevallen 

zwaard van damocles is. Maar dat is natuurlijk niet zo. Er is altijd een verschil geweest tussen de intrinsieke 

waarde en de potentiële marktwaarde. Een ander platform zal er wel komen, maar het is wel gemakkelijk 

om te zeggen dat we kunnen maar niet hoeven verkopen.

Gewoon een bedenking: als het effectief fout is gegaan in maart 2020, betekent dit amper 3 maanden na 

aanvang van de crisis. Dit kan toch niet de enige reden zijn? Want dat zou betekenen dat het hele systeem 

Geachte heer Rijpkema, zodra we overstappen op een systeem met variabele prijs wordt de intrinsieke 

waarde tamelijk irrelevant, denkt u niet?

Waarom kunt u dat verschil niet compenseren? Het antwoord daarop vind ik nog steeds niet bevredigend!

Wel jammer dat er zo weinig certificaathouders zijn die hart voor de missie van Triodos hebben. Dat is toch 

de hoofdreden om überhaupt certificaten te hebben gekocht?

dus bij de certificaathouders is 30% weggehaald, en dat is in het EV van de bank geboekt.

Het is wel opmerkelijk dat er telkens opnieuw wordt gesproken over een systeem dat na 40 jaren succes, 

opeens niet meer werkt. Volgens mij is daar nog nooit iets deftigs over gezegd. Wie besliste opeens dat het 

model niet meer werkte? En waarom?

Wij ervaren allemaal dit als diefstal!

Waarom heeft Triodos dit probleem vanwege covid en andere banken met certificaten niet?

waarom het beschikbare geld van het opkoop programma niet uitkeren als dividend?

uw programmas klinken niet bepaald sociaal: Cerrtificaten met een intrinsiekee waarde van 88 (laatste 

notering 84) inkopen voor 59 en dan ook nog allemaal voorwaarden stellen.

Beste mensen, ik had me de investering in TRIODOS duidelijk anders voorgesteld!

Wat zullen we nu beleven? De Bank bepaalt hoe slecht ik er voor sta! ..........

Wordt er tussen huidige situatie en de MTF nog divident over de aandelen uitgekeerd?

Begrijpt u al uit alle negatieve reacties op de Q&A dat u verkeerd bezig bent?

Het is mij weer eens duidelijk geworden, dat de Bank wereld niet mijn wereld is. Wereldvreemd, geen 

empatisch vermogen naar de gedupeerden, onbetrouwbaar, vooral aan eigen belangen (extreem hoge 

salarissen , met ons geld!), geen interactie met de klant!

Waarom kunt u niet gewoon stil zitten en nietsdoen? Toen ik mij aanmeldde tekende ik voor het risico dat 

de handel langdurig zou worden stilgelegd, maar niet dat er een ander handelsplatform zou worden 

ingericht. Daarmee ben ik verkeerd voorgelicht over het product dat u aanbood. Ik zit er voor de lange 

Waarom krijg ik het idee, bij mevrouw De Zwaan (hoewel het een warrig verhaal is), dat ze alleen naar de 

belangen van de RvB, en niet van de certificaathouders, kijk/luistert

Waarom trekken jullie geen geld aan van andere "normale" banken, dan kunnen jullie je missie toch 

uitvoeren door met dat vreemde geld ook groene projecten te realiseren....lid TRIODOM

Niemand wil toch kapitaal steken in een bank die zijn certificaat houders niet beschermd.

Triodos heeft jarenlang actief de aankoop van certificaten gestimuleerd, in Spanje was dit zelfs de enige 

mogelijke belegging die Triodos aanbood aan haar spaarders, “in afwachting van de fondsen waartoe u 

binnenkort toegang zal krijgen”. Niet dus. Het lijkt er sterk op dat wij als certificaathouders de andere 

stakeholders uit de wind moeten zetten. Mijn zakelijke rekeningen zijn alvast naar een meer ernstige 



Waarom wordt SAAT niet gewoon opgedoekt ? Voor zover certificaathouders dit kunnen zien, komt SAAT 

niet (of niet genoeg) op voor certificaathouders.

Denk het dagelijks bestuur om eens goed reflectie te plegen, en tot conclusie te komen, om op te 

stappen?.IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

Wanneer heeft SAAT een vergadering van cerifitcaathouders gehouden en een peiling van de stemming van 

het gedaan voordat ze een besluit nam?

SAAT kritisch? Gewoon deel van het bestuur

SAAT is niet meer van deze tijd. Certificaathouders moeten aandeelhouders worden. Bent u bereid om dit te 

onderzoeken? (Triodom!!!)

Wordt SAAT opgeheven bij de introductie van MFT?

hoeveel klanten hebben na de bekendmaking van de afwaardering van certificaten geld weggehaald bij 

Triodos en hoeveel geld is dat in totaal?

Houd alsjeblieft op met uitspreken hoe erg jullie dit vinden en hoe zorgvuldig jullie handelen. Willen jullie op 

de gestelde vragen ingaan?

De bank zou gewoon moeten compenseren.

Er is nu geen vertrouwen in het bestuur van de bank. Een fixering van de prijs op €84 en een 

handelsplatform waar vragers en aanbieders tegen deze prijs kunnen handelen. Dat zal vertrouwen van cert. 

Wie gaat er na dit verhaal en deze ellende met de certificaten investeren in TRIODOS? Hoe is een 

handlesplatform in dat verhaal houdbaar?

wat gaan jullie eraan doen zodat het product in de toekomst aantrekkelijker is zodat er kopers gaan komen 

voor de certificaten. Anders zal de koers blijven dalen

Worden de jaarcijfers eerst gepuliceerd voordat de handel weer beperkt opengaat? Dit kan de waarde van 

de certificaten nogal beinvloeden. Krijgen certificaathouders voorrang bij de handel, wanneer deze weer 

wij certificaathouders hebben grote problemen. door een financieel gezonde bank.

Het is niet juist om te stellen dat de bank rationele beweegredenen heeft en dat uw klanten slechts 

emotioneel reageren. Ook uw klanten kijken hier rationeel naar.

SAAT bestuurders hebben zelf geen certificaten dus hebben geen last van hun beslissingen zoals certificaat 

We hebben een HBO en universitair niveau, echter ook voor ons is dit betoog ondoorzichtig en onduidelijk, 

Wie wil mijn certificaten kopen??? Iemand?

Zonder hervatting van het dividendbeleid, m.i. geen belemmering, is elk oplossing vermoedelijk onhaalbaar. 

Mijn vertrouwen is niet groot meer, noch in Triodos noch in SAAT. SAAT heeft m.i. onvoldoende geacteerd.

Waarom heeft Triodos geen reserveringen gemaakt in het verleden om de handel in certificaten gaande te 

De prospectus is in het najaar van 2020 aangepast. Waarom was dat? Waarom zijn de certificaathouders 

hiervan niet op de hoogte gesteld?

WIl Triodos Bank ophouden met voor mij te spreken: ik heb helemaal geen vertrouwen meer in de missie 

noch het management!

De bank gaat naar een hoger rendement streven. Hoe denkt U dat te gaan doen?

Is de hele opzet van Certificaten en SAAS nog wel van deze tijd? Is het niet tijd om in onze 21ste eeuw te 

gaan democratiseren? D.w.z. geldverstrekkers (en daarmee risicodragers) krijgen stemrecht! (Ik heb me 

kunnen wij als certificaat houders een mtie van wantrouwen indienen?

wordt de waarde van certificaten per 1-1-2021 ook aangepast omdat ze minder waard zijn dan eerder 

gesuggereerd? Dat scheelt vermogensbelasting!

Hoe wilt u dat compenseren?

ik zie de bank nu even als een huishoudboekje met verschillende potjes geld. Het potje certificaten wil ik 

overhevelen naar het potje hypotheek door extra aflossing van hypotheek die ook bij Tridos lopopt

Is het inderdaad zo dat certificaathouders massaal hun certificaten zijn gaan verkopen vorig jaar??

Ik heb altijd geleerd, nooit de spelregels veranderen tijdens het spel, en daar lijkt het hier sterk op

Het is niet uit te leggen dat Triodos haar eigen certificaten wil terugkopen ONDER de de intrinsieke waarde, 

en er gewoon even 30% vanaf haalt en de rest in eigen zak steekt.



Ik kocht in 2003 mijn eerste certificaten aan €64. Nu zijn we 19 jaar later en blijken ze slechts €59 waard te 

zijn. Is het vermogen en de waarde van de bank dan werkelijk terug gecatapulteerd tot voor 2003? Deze 

certificaatwaarde geeft geen correct beeld van deze bank!

Waarom wordt steeds gewezen op de covid pandemie. Het systeem was niet houdbaar om dat de grenzen 

van het systeem was bereikt en heeft geen relatie met covid.

U legt de oorzaak van de huidige vervelende situatie bij de coronacrisis. Heeft Triodos daar meer last van 

gehad dan andere banken?

De oorzaak van dit debacle blijft vaag omschreven. Vertrouw ik dit?

Het management van Triodos is in een onmogelijke situatie terecht gekomen. Mijn waardering voor de 

hardnekkigheid waarmee toch voorwaarts gaat.

Hoezo transparant? Tot eind december werd met geen woord gesproken over waardevermindering

Als de inschatting van €59,- louter om fiscale redenen is gedaan, waarom wordt er dan nu teruggekocht voor 

die fictieve prijs en niet voor de intrinsieke waarde?

Hierbij ook mijn eerlijke waardering voor de mensen van Triodos voor de beantwoording van de vragen.

Ziet Triodos zichzelf als overname kandidaat?

Waarom worden de certificaten door Triodos zelf voor de verlaagde waarde van 59 euro teruggekocht en 

niet de intrisieke waarde.

Ik ben overtuigd dat Triodos het juiste besluit heeft genomen. ik denk dat het niet anders kon. Ik zou willen 

pleiten voor een nog ruimer solidariteitsfonds.

Ik wil nog best certificaten kopen, ik ben bij andere banken echt geld kwijtgeraakt aan valse informatie, hier 

is het zo helder mogelijk.

Nog even over terugkopen op 59 euro van mensen die met de nek toe in de problemen zitten. Meneer 

Rijpkema, DIT IS ONETHISCH HANDELEN!!!!

Een tweede opmerking is, dat als uw bank gezond en sterk is, u alles zou moeten doen om het verlies van de 

certificaathouders te voorkomen en zelfs te beperkken. Denk bv. aan hypotheek nemen, snijden in 

salarissen, plannen op een laag pitje zetten. De enquete is iets van vroeger. Mooie praatjes van u en 

wie wil er in vredesnaam in deze situatie nog certificaten kopen op die nieuwe platform?

zo ervaar ik het ook. Diefstal. Voor 88 euro verkopen en voor 59 euro terugkopen !

Waarom heeft TRIODOS er niet voor gekozen om extern geld aan te trekken om tegen deintrinsieke waarde 

certificaten in te kopen.

ik heb bij die vraag niet zoveel likes gezien, wie wel ?

Een bank voor een betere wereld.........dat gaat er bij echt niet meer in. Niet handig om dit nu te noemen!

Hoeveel deelnemers webinar zijn er?

Hoe groot acht de Triodos bank dat op het MTF platform de koers hoger wordt dan de geboden 56 euro bij 

het etrugkoopprogramma?

we hebben niet besloten voor de MTF methode, we hebben recht op de 83 euro per aandeel

Meneer Jeroen Rijpkema! Terugkopen tegen € 59? Ik kocht ze een jaar geleden voor € 84. Vindt u dit zelf 

niet onethisch? (IK BEN AANGESLOTEN BIJ TRIODOM)

niet te geloven max 6000 euro....ik heb 100.000 euro in deze bank zitten... hoop gevestigd op stappen van 

Is variabele prijs = economische prijs? Ik zie nu voornamelijk veel mensen die van de certificaten af willen. 

Meer aanbod dan vraag, ik houd rekening met dump prijzen. Wat schat Triodos als initiële prijs voor start 

MTF. En nu niet zeggen "wordt nog onderzocht". Er is vast een idee. Zeker n.a.v. die enquete

Denk dat niemand wil bijkopen, maar iedereen wil uitstappen. Lijkt me desastreus voor Triodos.

Heeft dit consequenties voor de fondsen van de bank? Graag concreet antwoorden !

Het vertrouwen in de bank is volledig zoek, de bank ventileerde de grootste kwats die je maar kunt 

bedenken. Medewerkers verkondigden maar wat aan de telefoon. Meer dan veertig jaar klant, de bank 

heeft hier geen boodschap aan. De bank kan niets voor jou betekenen, zonder ook maar een vraag aan je te 

stellen aan de klant. deze bank is niet aan te bevelen om hier klant bij te worden.IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ 

Waarom al deze negatieve kritische commentaren?

Waarom compenseert Triodos haar certificaathouders niet?



Kan er een nieuw onderzoek komen waarbij expliciet gevraagd wordt naar welke scenario de voorkeur 

De fantastische huisvesing van de TriodosBank voelt nu me in deze periode niet goed meer.

WANNEER KOMEN DE CERTIFICAATHOUDERS AAN HET WOORD?

Wordt deze "duidelijke informatie" met ons gedeeld? Graag rapporten, document. Niet dit geneuzel. Geef 

grafiekjes, cijfers weet ik het wat. Maar geen opgelezen a4tje

Procesmatig natuurlijk perfect, alle voorschriften en regels gevolgd, zorgvuldig de belangen gewogen, maar 

wie betaalt de rekening nog meer naast de certificaathouders?

wordt er door Triodos nog ingegaan op vragen en opmerkingen? En komen de certificaathouders nog aan 

Ik hoor alleen maar herhalingen. Kan het concreter ?

Verkooppraatjes zijn hier niet op zijn plaats. Certificaathouders hoeven niet meer overtuigd te worden. 

Certificaathouders willen oplossingen liefst nu.

Hoe is de weging van de belangen tussen de 'missie' en belangen certificaathouders gewogen. De frequentie 

waarin de missie van de bank wordt genoemd geeft aan dat die weging niet heel transparant is geweest.

geen vertrouwen meer in duurzame missie als je zo omgaat met je early adapters

Veel certificaathouders hebben een rekening bij Triodos, hebben ook in fondsen geinvestereerd. Het hele 

proces leidt linksom en rechtsom tot een groot verlies voor de certificaathouders. Dat zal nooit goed komen.

zwijg aub over corana, alle andere bedrijven hebben dit al verteerd

Kunt u het juridisch advies en de vraagstelling aan de certificaathouders toezenden?

SAAT onafhankelijk???? Wat een gotspe!!!

Ik zou eerlijke, duidelijke taal waarderen en geen meel in de mond bij SAAT

Hebben zich al overname kandidaten gemeld, om de Triodosbank over te nemen?. IK HEB MIJ AANGEMELD 

geen steun en geen begrip aan de kant van de verliezers van 30%

Wordt er ook gepraat over compensatie voor alle certificaathouders ?

Zijn er in het verleden vergelijkbare situaties geweest bij andere banken? Hoe zijn die opgelost?

Waarom zouden nieuwe potentieel investeerders wel vertrouwen hebben.

WAAROM NIET NAAR DE BEURS?

Door voor een MTF te kiezen en de waarde aanzienlijk naar omlaag te halen, zet u de deur open voor 

nieuwe investeerders om onder de waarde van de certificaten aan te kopen en zodoende speculatie de vrije 

loop te laten gaan? Hoe sluit dit aan bij de missie van de bank?

Hoe ziet de toekomst van de Triodosbank er uit?

Hebt u een stemming overwogen onder uw certificaathouders over deze beslissing? neemt u de beslissing in 

heroverweging als we de SAAT naar huis sturen?

Ik heb me aangemeld bij Triodom. Kunt u voor mij acceptabel maken waarom u zo slecht hebt gepast op een 

noodzakelijke aanvulling op mijn pensioen?

de bank beschemt zichzelf. Hoe gaan jullie de geldschieters beschermen?

Welk verband ziet u tussen de uitbraak van COVID en de vlucht uit Triodos-aandelen / - certificaten?

ik ben alle vertrouwen kwijt.

we zouden ook kunnen concluderen at in vrije handel, die aanstaande is, de waarde de certificaten weer 

gaat toenemen to het oude niveau, net zoals aandelen ABN-Amro en ING de coronostorm hebben moeten 

welke reële waarde heeft een certificaat als het geen stem geeft in besluiten en geen enkele relatie met de 

waarde van de bank?

Waarom zou er nu niet opnieuw een balans kunnen ontstaan in in- en verkoop? Die was er voorheen toch 

De bank wil onafhankelijk blijven maar het belang van alle kapitaal verschaffers is belangrijker dan de 

juridisch moet de buffer eerst opgebruikt worden voor u de verhandelbaarheid stil te leggen

als U de beslissingen alleen genomen heeft kan u ofwel ze terug draaien ofwel ontslag nemen omdat u geen 

legale grondslag heeft voor deze beslissingen. wat gaat u doen.

Hoe is de verdeling in aantal certificaten tussen institutionele en particuliere financiers?

Wordt het externe advies mbt de lagere waardering gepubliceerd?

U kunt mooi weer spelen, met vermogen van anderen.IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

Is ons spaargeld nog wel veilig bij Triodos?



Waarom geen optimistisch perspectief als de bank er goed voor staat? Dit helpt niet in de prijsvorming 

dadelijk en bereidheid tot handelen. Gelooft het management eerlijkgezegd nog wel in een toekomst van de 

bank? Dit zou m.i. heel veel meer vertrouwen geven in een goede afloop.

Jammer dat er geen oog is voor de voordelen van de beurs: meer beleggers=meer vraag=betere koers.

Er wordt nog steeds geen wettelijke basis genoemd ondanks herhaaldelijk vragen. Daar wordt structureel 

omheen gedraaid. Graag feitelijk ingaan op de vraag.

Moderator.... Kan er ook eens een 'toekomstgerichte' vraag behandeld worden?? Er zijn er al heel wat 

Mogen we weten hoeveel certificaathouders zich vrijgemaakt hebben voor deze webinar?

Ik vrees dat het enige wat het bestuur van SAAT nog kan doen is ontslag nemen en een juridische procedure 

starten tegen de bank in Nederland.

Triodom, jullie taalgebruik is kwalijk

Ik heb meer moeite met de rol van SAAT dan met de rol van de bank. SAAT dient mijns inziens de belangen 

van de bank teveel en de belangen van de certificaathouders te weinig laten. Gaat mevrouw Zwaan nog 

Waar kan ik vinden hoe de huidige en vorige bepaling van de prijs tot stand zijn gekomen qua berekening? Ik 

wil graag inzicht hebben waar de verschillen vandaan komen. Andere banken zijn immer prima weer op orde 

corona krijgt van veel de schuld. wat heeft corona met certificaten van Triodos te maken?

Ik begrijp niet dat de Triodos bank haar eigen financiële positie belangrijker vindt dan die van de 

certificaathouders die notabene de financiele positie van de bank hebben mogelijk gemaakt

Dus de aankoop van mijn certificaten is gratis geld voor de bank? Zo heeft u mij niet geinfomeerd destijds.

Certificaten lijken nu andere eigenschappen te krijgen dan zij eerder hadden. Om het lage risico karakter, 

waaronder deze werden aangeboden en gekocht, te ondersteunen kan Tirodos overwegen een andere 

dividendstrategie te gaan volgen. Kan dit element zijn van een oplossing op termijn?

Het is nogal flauw om de woorden WAARDE en PRIJS uit elkaar te halen. Als ik een klompje goud van 84 euro 

voor niet meer dan 59 euro kan verkopen, wil dat niet zeggen dat het nog steeds 84 auro waard is. Geef 

toch eens antwoord op waar die 30% is gebleven [Triodom]

"Ik herken mij niet in die kwalificaties." Het gaat niet over u, meneer.

wat een waardeloos gelul, het is de individuele keuze van een certificaathouder om het te verkopen, de 

waarde is niet veranderd, nee de prijs, duh!

De winstgevendheid van de bank is te laag. Het rendement van de certificaten zal daardoor nog lang( te) 

laag blijven. Daardoor zal de prijs van de certificaten zich pas op langere termijn herstellen. Dat weet de 

Jammer dat blijkt dat ook Triodos bank niet te vertrouwen is

Eerst 30% afwaarderen en dan zeggen daar wil ik wel voor terugkopen? vindt je dat zelf ook geen volstrekt 

belachelijk idee? ik verkoop je een huis voor een bepaald bedrag, beding dat je het niet vrij aan een ander 

mag verkopen, en dat biedt ik je 60% en dan moet je daar blij mee zijn? klinkt als een goed voorstel toch?

Ik denk (hoop) dat er op langere termijn waardevermeerdering zal zijn. Maar het zou netjes zijn als Triodos 

op een of andere manier zou compenseren voor de waardevermindering op korte termijn, bijv. door extra 

certificaten te geven adhv de grootte van de portefeuille

heeft die grote verkoper gehandeld met voorkennis?

Is er zicht op dat Triodos op langere termijn het rendement op de certificaten verhoogt (en in lijn brengt met 

dat op aandelen met vergelijkbaar risicoprofiel) om zo de waarde van de certificaten te verhogen?

't Verhaal en de uitleg zullen kloppen, 't is alleen erg jammer dat het vertrouwen in de positie van de bank 

door alles wat nu gebeurt zal dalen. Wellicht toch serieus onderzoeken om samen te gaan met een zelfde 

soort bank (in Nederland of elders). Of anders een derde, bijvoorbeeld pensioenfonds, enthousiast maken 

om bestaande certificaathouders (degene die dat willen) tegen een acceptabele prijs per certificaat, uit te 

kopen. En idd, alhoewel ik begrijp wat er gezegd wordt, een sterkere inleving in de positie van 

Het is echt een grote schande dit geheel.

De belangen van de bank m.u.v. die van de certificaathouders. Weg vertrouwen!

Bijna 4 jaar geld onteigenen. Dan voorwaarden stellen als je je geld nodig hebt. Hoe arrogant is dat?

Als de bank omvalt en de staat tot 100.000 garant staat dan zijn veel van ons er denk ik beter van af



Deze hele solidariteitsoperatie kost heel veel geld aan uitvoering en controle. Maak het nou simpel en 

betaal mensen certificaten tot € 5000 uit op € 85 per certificaat. Veel te veel gedoe en je schiet er als 

iemand met grote behoefte aan cash, niks mee op.

Als de handel wordt hervat op de MTF, is de rol van SAAT dan uitgespeeld?

Schandelijk! Met de pet in de hand naar de bank en daar beoordeleeld worden? Deze 19e eeuwse houding 

isstuitend en Triodos onwaardig!

Nu moeten mensen dus voor 6000 euro bedelen bij de bank en hun hele doopceel lichten. Wat is dit 

afschuwelijk en neerbuigend.

Wie gaat in godsnaam bepalen welke certificaathouders voorrang krijgen bij opkoop uit solidariteit... bull 

Wat is het plan van Triodos om de MTF binnen 10-16 maanden aantrekkelijk te maken voor bestaande en 

eventuele nieuwe cerrificaathouders?

Wat is de financiele positie van de TRIODOS bank? Waarde van certificaten is "papier". Maar wat is de 

liquiditeit van de bank? Met alle uitleg: is er een risico dat de bank omvalt?

ik ben blij met deze chat, dat ik niet meer in mijn eentje verdrietig zit te zijn om mijn verdwenen en 

hoe kan het toch dat 'mw. SAAT' zo goed weet wat wij willen. ze staat gewoon van een blaadje op te lezen 

en aan al het gehakkel merk je al dat geen woord ervan gemeend is.

Veel bla bla bla. Geef toe dat jullie project grandioos mislukt is en dat jullie veel goed gelovig emenen 

waarom is er geen hulp gevraagd aan de nerderlandse bank tijdens de corona crisis toen de kopers van 

certificaten op droogde?

TRIODOM Zowel particuliere als institutionele beleggers hebben toegang tot het nieuwe MTF-platform. = 

KOMEN ER TOEGANGSEISEN? Zo ja = Wie worden tot de MTF toegelaten en wie niet, op grond van welke 

criteria? = Hebben de huidige certificaathouders automatisch toegang tot de MTF? = Krijg je als huidig 

certificaathouder toegang als je niet voldoet/wilt voldoen aan de toegangseisen?

Die CO2 interesseert mij niet meer zoveel. Het lijkt mij beter al die certificaathouders uit te betalen op 

niveau van voor het stilleggen van de handel. Daarna kunt u met al uw milieudoelstellingen aan de slag.

wie mag handelen in de MTF?

Ik heb vertrouwen in Triodos en heb mij zojuist uitgeschreven hij TRIODOM. Lange termijn is wat mij betreft 

Veel gepraat, wat is nu uw oplossing

Heeft Triodos Bank gesprekken met institutionele beleggers die geïnteresseerd zijn om op het nieuwe 

platform certificaten op te kopen?

Het zinkend schip al verlaten? Heb mijn spaargeld al ergens anders ondergebracht. voel me bevestigd in 

deze keus bij het aanschouwen van deze klucht. Murk Vijver Triodom

Door de handel in certificaten opteschorten is het geld wat ik heb geïnvesteerd in Triodosbank in wezen 

zonder van eigenaar te veranderen van mij als houder vervreemd. ik kan er niet over beschikken. dat is niet 

normaal. je kunt het met veel vreemde woorden en begrippen aann ons certificaathouders uitleggen zonder 

dat wij dat ooit gaan begrijpen waar dit nu voor nodig was. Waarom is niet gekeken naar de RABO 

versificatie die zijn nog steeds verhandelbaar en sterk prijshoudend. ??

Hoe durft u te beweren dat u onze belangen vertegenwoordigt. Schande.

“ Het is de bank die de besluiten neemt”. Wat niet genoemd wordt is de wijze waarop SAAT de belangen van 

de certificaathouders verdedigt. Algemene opmerkingen over de missie en de stakeholders helpen daar niet 

wie is SAAT?

Jeroen Rijpkema dankt me voor mijn steun en begrip. Maar die heb ik helemaal niet geboden. Ik keur het 

rogoureus af en heb geen begrip voor de gang van zaken [Triodom]

Waarom en wie heeft het bepaald, dat de huidige koers van 59 Euro, afgewaardeerd is naar de waarde van 

het certificaat van september 1996. Dat is een periode van meer dan 25 jaar geleden!!.IK HEB MIJ 

Ik zie niet waarom Triodos wil/ moet beoordelen wie (financieel"le) steun verdient.

U ontloopt uw verantwoordelijkheid door middel van mooie woorden en edele doelstellingen

De bank beschermt zichzelf maar wie beschermt de leden?

Ons vertrouwen heeft een flinke knauw gekregen.

waarom is de gang van zaken niet eerst aan de AFM voorgelegd ter goed keuring?



Onbegrijpelijk gedraai om de hete brei.

Ik zie veel negatieve reacties. Ik ben benieuwd hoe een intern MTF kan functioneren zonder vertrouwen in 

deze handelswijze. Je komt toch over een jaar tot de conclusie dat er geen vertrouwen=waarde is?

Ik vind een afwaardering met 30 procent echt wel fors

Kunt u reageren op de consequenties zoals vermeld op Triodom.nl?

als ik als certifiicaathouder ook iets mag zeggen,: ik wil geen MTF.

Kan ik de met 30% gereduceerde boekwaarde van de Certificaten ook teopassen op de waarde per 01 jan 

Qui voudrait encore acheter des certificats après un blocage de plusieurs années? 

uw directie verdient mogelijk 20 tot dertig maal mijn salaris van € 45.000 per jaar en lijkt mij dus makkelijk 

praten kijk wat ik verlies op mijn 400 certificaten

Over het invoeren van het MTF blijft het vaag, want het is uiteindelijk de bank die beslist om hiermee door 

te gaan? De bank kan op het allerlaatste moment alsnog afzien hiervan. Wat betekent dit voor de huidige 

door overlijden certificaathouder dienen de certificaten worden toegewezen aan minderjarige erfgenamen 

en in het buitenland wonende erfgenaam. onmogelijkheden die door de niet-verhandelbaarheid ontstaan en 

Triodos kan geen oplossing aandragen tot nu. Praktische uitvoerbaarheid van jullie besluitvorming wringt 

hier. Welke handelsoplossing past hier?

Wij van WC eend...

IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM Krijgen we ook cijfers van de vragen van het IPSOS onderzoek. E.G. 

volledige transparantie? Of wordt het weer zo'n nietszeggend verhaal als zojuist is afgestoken. Ik dacht nu 

krijgen we slides, met getallen. Maar helaas

Nu COVID voorbij lijkt verandert dat de situatie? Of is er een andere oorzaak?

Doe die enquete nu nog maar eens

ik heb geen vertrouwen, kost mij veel geld dat ik met hard werken verdiend heb

Hoe kan het dat een bank die winst maakt zijn aandeelhouders zo in de steek laat? Ik wil het woord 

"bestelen"niet gebruiken maar het komt er wel dicht bij in de buurt. [Triodom]

Ik kan mij nu niet meer vinden in de uitkomst van de gepresenteerde enquete! En zo te lezen uit de reacties, 

ben ik niet de enige.

Een deel van het pensioen van mijn moeder zit in deze certificaten. Naast waarde is liquiditeit daarom voor 

haar belang. Waardoor kan de waarde van de certificaten going forward nog wijzigen? En waar is informatie 

te vinden over wat mijn moeder moet doen om de certificaten te verkopen?

De aanpassing vn de waarde van de certificaten uitimo2021 zou tijdelijk zijn. Waarom is die nu weer niet 

aangepast. Zo kan de waarde ontwikkeling van de certificaten ook niet (meer) gevolgd worden.

Kunnen grote beleggersfondsen de cerficaten van noodlijdende certificaathouder opkopen

U stelt voor het vigerende handelssysteem en de waardering van de Triodoscertificaten te wijzigen. Wie is 

bevoegd tot het nemen van een dergelijk besluit?

Dank voor de toelichting

De Q&A bevat naast veel stoom ook enekel goede suggesties. Hopen dan Triodos daat wat mee gaat doen.

Dank voor uitleg, zeer benieuwd naar het vervolg!

Ook kon ik niet alles even goed volgen heb ik toch een beter begrip van waar we als certificaat houders nu 

voor staan. dank voor het organiseren en vooral u meneer Rijpkema voor uw eerlijke antwoorden ook op 

lastige vragen. na vanavond is mijn vertrouwen in Triodos redelijk hersteld.

dit webinar heeft mijn vertrouwen geschaad, Een mevrouw die vragen voorleest maar niet kritisch is of ze 

ook beantwoord worden. Een CEA die geen vragen beantwoordt. Heel jammer

Dure liefde.

Dank voor de heldere uitleg!

Ik wil mijn certificaten niet verkopen. Ik vind het onbegrijpelijk dat er zo met de intrinsieke waarde van 

certificaten wordt omgegaan. Het wordt gewoon te grabbel gegooid. Ik hoop dat de schade beperkt blijft 

Ik zit nog steeds met de vraag wat zovelen ertoe heeft bewogen n.a.v. Covid-19 certificaten van Triodos te 

Wat nu, als het vertrouwen in de bank verder daalt door negatieve publiciteit en rechtszaken ? Dan zal de 

bank failliet gaan of worden overgenomen door een kapitaalkrachtige bank of investeerder.



Boudewijn, dat klopt.

Daarom: meld je aan bij TRIODOM

Wij willen geen handelsprijs, maar gewoon onze eigendom terug.

Kan niet gekeken worden naar een vraag die een ander thema betreft dan die tot nu toe? Alle vragent nu 

toe gaan min of meer over hetzelfde thema

ik ben geneigd te denken bij deze antwoorden: functie elders

De hoeveelheid kritische vragen spoort naar mijn idee niet met het door de sprekers aangehaalde 

community-gevoel. Wat zegt de enquête hierover? TRIDOM

niet echt openheid over welke stakeholders de doorslag gegeven hebben om toch naar een MTF te gaan - de 

meeste certificaathouders staan er zeker niet achter. wie heeft u dan zo overtuigd om van het huidig 

verhandelsysteem af te stappen?

Opmerking: het gaat niet om misleiding nu maar om misleiding bij de aankoop; vreemd dat de CEO dit niet 

waarom zou ik een certificaat kopen binnen het nieuwe MTF? met zo'n geschiedenis....

Het ingelegde geld is nu eigen vermogen geworden en wordt niet teruggegeven. Dit is diefstal

MODERATOR: Graag nu een ander thema dan compensatie en misleiding aansnijden. Er zijn veel likes bij 

andere vragen geplaatst. TRIODOM

Moet de COVID-crisis er werkelijk bij worden gehaald?

Volgens de website van Triodom.nl zijn er meer dan 40.000 certificaathouders bij Triodos. Volgens de 

recentste nieuwsbrief dd 31/01/2022 hebben 1.350 certificaathouders zich ingrschreven bij Triodom. Ik 

begrijp de bezorgheden van de personen die zich aangesloten hebben. Ik deel deze bezorgdheden ook. Ik zie 

stemmen dat triodom de meerderheid van de certificaathouders ondersteunt, maar voor mij lijkt dit niet te 

Krijgen we op die certificaten ook dividend, of kan dat niet meer als het op een MTF komt? Is het mogelijk 

om de certificaten om te ruilen in aandelen op Triodos Bank?

Ik wil graag weten wat de autoriteiten van deze handel(s)wijze vinden

Triodos bestaat nu 42 jaar! Hoe groot is het percentage certificaathouders van 65 jaar en ouder. Heeft de 

Triodosbank hier wel rekening mee gehouden?

Gaat de Triodos eigenlijk zelf ook op dat MTF nieuwe certificaten aanbieden? Of gaan ze op een andere 

manier geld ophalen?

Kunnen de certificaathouders ook verplicht worden de jaarverslagen te lezen?

Kan die mevrouw eens ophouden met haar gezeur over het World Economic Forum?

ik begrijp nog steeds niet waarom de handel op basis van intrinsieke waarde kan worden gecontinueerd. U 

zegt dat dat niet kan, maar waarom kon dit dan tot jan 2020 wel? Wat is er sindsdien gewijzigd?

Als het verlies niet gecompenseerd kan worden, terwijl het goed zou gaan met de bank, hoe ziet u dit dan 

als een ethisch en moreel verantwoorde oplossing ? [Triodom]

Emoties is menselijk, meneer Rijpkema. Daar hoeft u niet bang voor te zijn.

Gaat in de toekomst bij het aantrekken van aandelenkapitaal in de vorm van certificaten 

kapitaalverwatering optreden? En gaat dit na instemming van Saat?

De waarde is behouden maar de bank wil ze niet terugkopen voor deze reële waarde. Dat begrijp ik niet.

Wordt er straks nog Dividend uitgekeerd als de certificaten op een MTF staan?

Blijft u steeds de intrinsieke waarde van certificaten in de toekomst ook melden, zodat we kunnen zien 

hoeverre de handelswaarde afwijkt van de intrinsieke waarde?

Hoe denkt U het vertrouwen te herstellen? Certificaten kopen na alle ervaringen van de afgelopen jaren?

waarom zeggen jullie zelf dat de huidige waarde aanzienlijk lager komt te liggen, glazen bol?

Wat moet er gebeuren om de koers weer op peil te krijgen. Hoe gaan wij ooit die 30-50% goedmaken?

Hoe kom ik in contact met certificaathouders om zonder tussenkomst van de bank te kunnen zoeken naar 

partijen die mijn certificaten willen overnemen? Wie heeft de adresgegevens? ROL SAAT? TRIODOM

Waar is het verschil tussen de €84 en de nu voorgestelde €59 dan gebleven. Waar is dat gedeelte in uw 

eigen vermogen dan gebleven? En nu dan voorstellen dat wij van elkaar gaan kopen. Dus de 

Wat is jullie plan om, eens het platform up-and-running is, het vertrouwen bij investeerders te herstellen?

Kan ik het algoritme inzien waarmee de prijs op EUR 59 kwam?



En daar gaat de CEO weer. BLaBlaBla De vraag is , waar is het geld gebleven?

wat een gepraat...er is gewoon sprake van diefstal

Goeie vraag!

Dit is geen antwoord op de vraag of de bank dit mocht doen. Volgens mij geeft dit ruimte tot rechtzaken

2 Door uw onbetrouwbaar beleid heeft u ervoor gezorgd, dat vele mensen in geldproblemen zijn gekomen 

en zelf bedrijven technisch failliet zijn gegaan. Ethisch niet verantwoord beleid, het is belangrijk dat de 

eventuele klanten weten dat de Triodosbank een keihard beleid voert. Houdt geen rekenschap met de 

klanten. De theorie en praktijk van de Triodosbank zijn verschillend

beleggen is een kwestie van lange adam

Graag Jip en Janneke taal bij de beantwoording. Dus geen termen als 'gating' etc.

dus institionele beleggers kregen voorrang

Ik ben het eens dat de continuiteit van de bank een hoge prioriteit heeft. Is er een speciale task force die het 

"MTF proces" behandelt en die de rest van het personeel "uit de wind" houdt?

Als het je lukt om in te schrijven in het buy-back programma zal die 2000 euro misschien het maximale zijn 

dat je nog terugziet van je certificaten. Een grote terleurstelling!

Ik ben dakloos, ernstig ziek, heb vijf kinderen...ik kom dus zeker in aanmerking voor de terugkooregeling. 

Hoe gaat Triodos dat controleren?

daar gaat je privacy als ze eerst alles van je willen weten om te bepalen of je wel urgent bent!! (Triodom)

Waarom gaat u mensen in grote nood ook nog bestelen? ik vind het Triodosonwaardig!

wie is het lokaal filiaal in Belgie

komt er ook een evaluatie hoe de toehoorders dit webinair hebben ervaren?

Solidariteitsregeling en Aanbieding voor 59 Euro. Dit is diefstal

De Triodosbank was als eerste bank om het dividend te verlagen en toen niet betaalbaar te stellen in 2020. 

De Triodosbank ging verder met zijn maatregelen dan noodzakelijk was. De VEB bekrachtigd dit. Hierdoor 

gingen vele certificaathouders hun certificaten verkopen.IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

Waarom kunnen jullie niet om staatssteun vragen om deze moeilijke periode te overbruggen. Laten we wel 

wezen: de Covid pandemie heeft dit allemaal op scherp gezet.

1,5 jaar wachten = extra 10% verdampt door inflatie

In principe biedt de vrije notering binnenkort de mogelijkheid om aan een "korting" van 30% certificaten bij 

te kopen, zo kan je er ook tegenaan kijken toch ? Voor wie blijft geloven in het voorzetten van de missie en 

voldoende vermogend is welteverstaan. Ik blijf alvast geloven.

wat is het standpunt van grote aandeelhouders als NatNed en Rabo Bank?

Gelukkig... ze isop het laatste blaadje...

mevrouw, stop aub met dit verhaal. gelooft u nu werkelijk dat u iemand hiermee overtuigd van de goede 

bedoelingen van Triodos!

In België gooiden ze met schoenen naar de bestuurders van de Fortis bank ...

Het woord ‘oplossing’ werkt bij mij als een rode lap. Enorme verliezen zijn geen ‘oplossing’, maar nederlaag. 

Voelt iemand zich ook nog verantwoordelijk?

Graag concreet nu uiteenzetten wat dit alles in de praktijk nu betekent, kort en bondig!

Waarom Triodos bank overnemen, zoals wordt geopperd door sommige aandeelhouders? Ook certificaten 

brengen risico's met zich mee lijkt mij. Als het andere beleggingen met een hoger risico waren geweest, zou 

men dan ook zo stijgeren? De prijsdaling gewoon afwachten of gaan mensen toch voor het snelle gewin? 

Waarom al deze negatieve kritiek? Iedere certificaathouder wist bij toetreden toch of werd geacht te weten 

dat certificaten niet vrij verhandelbaar zijn

Mevrouw stop alstublieft met het steken van veren in uw eigen bips.

Iedereen moet zich aansluiten bij Triodom!!

wat is in godsnaam jullie doel van deze webinar?

meld u aan bij Triodom.nl

Pooh, wel 7 vergaderingen...

Wat is er gebeurd met de onderhandelinegn met ASN bank ovename?



In Belgïe, hebben gewone, niet rijke mensen veel geld verloren (ARCO spaarders). Ik hoop dat het niet 

gebeurt met de certificaatouders!!

Voor mij onvoldoende en schimmige uitleg voor afwaardering van 30% tov de intrinsieke waarde.

¿En qué se basará el precio de cotización futura? 

Door welke rechtbank is er juridisch getest?

Als certificaathouders 30-45% van de waarde van hun certificaten verliezen, zijn de directie van Triodos en 

de leden van SAAT bereid om 30-45% van hun salaris/vergoeding in te leveren?

Een hele mondvol over de missie. Maar is die wel zo succesvol wanneer de certificaten met 30% kelderen in 

een periode dat andere banken gewoon groeien en ook hun aandelen in prijs toe nemen.

WIE ZIJN DE KAPITAALKRACHTIGE STAKEHOLDERS ANDERS DAN DE CERTIFICAATHOUDERS DIE 1.2 MILJARD 

TER BESCHIKKING STELDEN? TRIODOM

Is Triodos niet bang binnnenkort bij Radar, Pointer, of een ander kritisch TV-programma te worden 

gefileerd? Met alle gevolgen voor het imago van dien [aangesloten bij Triodom]

wiens belang behartigt SAAT de aandeelhouders of bankbestuurders?

Wat een slecht en koud verhaal. Geen enkel nieuws. In geen enkel nieuw handelssysteem zal een certificaat 

meer waard zijn dan max. euro 50,=. Dan kan Triodos alles terugkopen!!!

Veel zever en blabla, doch eigenlijk worden de certificaathouders gewoon gepluimd.

La banque est-elle en danger ? Les autres produits d'investissement sont-ils menacés ? 

Wanneer is het MTF operationeel?

Si la banque évalue ses actions aussi bas par rapport à ses fonds propres, pourquoi de futurs investisseurs 

voudraient ils payer plus? 

Is het eigen vermogen van de bank nu ook met 30 procent verminderd?

ik ga ook al mijn andere belegingen bij Triodos weghalen en bij een ander groensfonds onderbrengen

e bank doet het goed en de bank doet het goed........ Wat een loze woorden, sorry! D..Ik moet het maar 

doen met een deel van het verlies van mijn geringe pensioen... echt om te huilen!

Ik heb mij teruggetrokken uit mijn andere beleggingen bij Triodos, omdat ik geen vertrouwen meer heb in 

Qui va encore acheter des certificats après un blocage des ventes aussi long ? 

Heeft Triodos (of een verbonden onderneming) de intentie zelf certificaten in te kopen op de MTF?

IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM Hoe zorgt een MTF dat de economische waarde van de certificaten 

dichter bij de waarde van afgelopen december ligt? EEn extra drempel zorgt toch altijd voor minder vraag? 

E.G. minder waarde? Hoe is dit in het voordeel van de certifcaat houders.

wat is het belang van de kwetsbare stakeholders? Zij die pensioen hebben verloren?

Fusie is waarschijnlijk beste keuze. Graag delen van uw analyses!!! (Aangesloten bij Triodom) 

Blijft het rendement gelijk, of daalt dit ook met 30%?

Bij een faillissement van Triodos ga ik ervan uit dat de originele waarderingsgrond geldt voor de certificaten. 

Waarom duurt het zo lang voordat een MTF operationeel is? Er zijn voldoende of-the-shelf oplossingen.

Onderschrijft u de stelling dat een MTF notering waarschijnlijk tot een lagere koers/waardering leidt dan 

notering aan een beurs als Euronext?

Después de esperar días i días para enterarnos de que pasa con nuestros ahorros, ahora resulta que no nos 

enteramos de nada. lo considero una falta de respeto hacia las personas que hemos apostado por una banca 

Ik heb me aangesloten bij Triodom

Is deze presentatie terug te zien?

Triodom

Sluit je aan bij TRIODOM.NL

Dit is toch lachwekkend dat dit de laatste vraag is. Gatver, Triodos, zo doorzichtig om dit als laatste vraag in 

Met de termen "diefstal, misleiding, hahaha, ..." kan ik me niet akkoord verklaren. De spreker is slechts 8 

maand in dienst en probeert (!) duiding te geven. Dat de boodschap niet prettig is, hoeft niet te betekenen 

dat we het niveau moeten verlagen. Het minste is dat we elkaar blijven respecteren. .......Ik zou hierop nog 

willen reageren, dat deze termen een gevoel weergeven en dat mag best geuit worden. Het zou Jeroen 

Rijpkema sieren als hij wat meer empatisch zou reageren. Het niveau wordt verlaagd als er bedreigingen 



Het blijft schandelijk: Triodos heeft het geld binnen en nu moeten de certificaathouders het maar lekker 

uitzoeken! Triodos heeft geen enkel belang en geen enkel risico. DIEFSTAL + MISLEIDING

Kan een certificaathouder ook certificaten bij kopen tegen de huidige koers ? Zo ja hoe ? via de 

Knap hoor, op iedere vraag hetzelfde antwoord. Graag wat meer variatie.

de hele webinar gaat over een "fait accompli", waarom zijn certificaathouders niet actiever betrokken bij de 

keuze? Gezien de weerstand die het hele webinar doorklinkt, kun je niet volhouden dat je namens de 

wordt dividend uitgekeerd op basis van de intrinsieke waarde?

Ik geneer me plaatsvervangend voor sommige twitter-achtige commentaren.

eigenlijk is me nog altijd niet duidelijk waar de oorzaak ligt van die waardetuimeling. Kan toch niet de Covid-

pandemie zijn??

Je crains qu'il ne reste plus au conseil d'administration de la SAAT qu'à démissionner et à entamer une 

procédure en justice hollandaise contre la banque. 

Zullen mijn nabestaanden t.z.t. kunnen handelen? Of kan ik het beste mijn certificaten door Triodos laten 

inkopen/terugkopen?

hoeveel likes heeft deze vraag?

Los van de inhoud die hier besproken wordt, alle respect voor de mensen van TRIODOS die hier echte 

vragen proberen te beantwoorden uit de chat van bezorgde en soms boze vragenstellers. Ik zou niet graag in 

jullie schoenen staan op dit moment.

pueden explicarnos un poco mas, el tema de la contratación con un "nuevo socio" dentro de la soluciones 

intermedias.? No sé si lo he entendido bien, muchas gracias. 

Goede vraag over de DNB!

De bank staat voor de taak zijn uiterste best te doen om ervoor te zorgen dat mensen straks de waarde 

willen betalen die de certificaten volgens Triodos waard zijn. De markt heeft immers altijd gelijk.

Nog grotere boeven dan de boeven van reguliere banken. In en in triest! (Triodom)

Ik hoop dat Triodos Bank stinkend haar best gaat doen om ervoor te zorgen dat de certificaten op het MTF 

platform weer een beetje in waarde gaan stijgen, geen mooie verhalen op tv en dergelijke, maar gewoon 

Ik begrijp dat Triodos op dit moment geen toezeggingen kan doen over het eventueel compenseren van het 

verschil tussen de huidige waarde en de waarde na heropening van de handel omdat die waarde nog 

volledig onbekend is en theoretisch 0 kan zijn. Maar het zou het vertrouwen wellicht goed doen als er wel 

een grens wordt aangegeven waarboven Triodos wel wil / kan compenseren.

Zou de winst die de Triodos bank in de komende jaren niet gebruikt worden om de huidige 

certificaathouders te compenseren?

Heeft de bank voor verdere groei meer financiering nodig door middel van uitbreiding van het aantal 

De waarde is de prijs!

Meneer Rijpkema, dit is weer geen antwoord op de vraag. Er is geld weg, WAAR IS DAT GEBLEVEN? 

Goed zo meneer Rijpkema! Weer een vraag niet beantwoord! Murk Vijver Triodom 

is er onderzoek gedaan naar vraag van huidige certificaathouders om certificaten bij te kopen?

Ik snap het nog altijd niet... Je gaat van een solide intrinsieke waarde naar speculatieve "marktwaarde"?

Ik mag hopen dat (na samenvatting) op alle vragen duidelijke, eenvoudige (!) en concrete (!) antwoorden op 

de site zullen gepubliceerd worden ?

Kortom, nu erkent de leiding van TRIODOS dat de bank helemaal niet zo gezond is. Kosten ratio’s , 

rendement etc blijven b lijkbaar achter bij redelijke normen.

IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM” Ik hoor de CEO spreken over de mogelijkheden die Triodos ter 

beschikking staat om certificaten terug te kopen. Dat deze opgelegde mogelijkheden beperkt zijn is evident. 

Welke aanvullende alternatieven onderzoekt Triodos om haar certificaathouders te compenseren?

u bepaalt zelf de prijs op 59 ipv 88 . DUS U SPREEKT ZICHZEL TEGEN

Hoe kom ik in contact met certificaat houders die willen certificaten willen kopen?

Van 'uw best doen' kan ik geen brood kopen .....

Hoe kan een certificaat houder nu onderling verhandelen. Dat gaat er vanuit dat certificaahouders elkaar 

Dat eigen vermogen is ONS geld!



Alweer geen antwoord op de vraag waar het geld naartoe is dat overeenkomt met die 30% vermindering. 

Men ontwijkt hier systematisch de vragen.

Jullie kunnen dat niet meer faciliteren omdat de bank veels te veel certificaten heeft verkocht, dat begrijpt 

toch iedereen. Lijkt allemaal erg op een piramidespel.

Geïnspireerd door de 'diefstal' vraag zojuist: de voorpagina van de Triodos website geeft duidelijk aan "Let 

op: er zijn oplichters actief" ;-)

weer geen antwoord op de vraag!

Wie wil na al dit gedoe nog certificaten Triodos vanaf start MTF? Dit betekent dat 30% verlies nog aan de 

Meer doen met je geld Dat kan met Triodos Bank, een van de duurzaamste banken ter wereld

Ik begrijp niet goed waarom Triodos niet het aantal participaties verhoogd a perer deelnemer, tot de laatst 

ggenoteerde waarde per rekening.

1 Certificaten waarde 88 euro naar 84 euro en hiervan is er een afwaardering plaats gevonden. Dus de 

waarde van het certificaat is fictief, de stijging van de waarde in 2021 van het certificaat is gebeurd om de 

certificaathouder zand in de ogen te strooien

wanneer kan ik weer certificaten kopen en tegen welke koers. Boudewijn Rietveld

DE manier waarop met certificaat houders wordt omgegaan geeft niet het vetrouwen dat de bank de juiste 

partij is om zijn missie te gaan realiseren, in tegendeel helaas

hoe meld ik mijn demente moeder aan voor het solidariteitsprogramma?

Beste mensen van Triodos. Wij zijn geen financiele expert. Wat een arrogant moeilijk taalgebruik. Ik ben 

HBO opgeleid maar kan de helft niet volgens. Wat is pro rata bijvoorbeeld?

Jullie kopen onze certificaten voor heel weinig geld terug. Hoezo intrinsieke waarde?

Met een dergelijke regeling vraagt U toch zelf om het inschakelen van pers en aanverwante artikelen????

Misschien is het een kwestie van cultuur- of taalbarrière, maar deze toon staat mij niet aan, stelt mij 

het is ons eigen geld. hoe durven jullie dit zo te stellen

terugkopen voor 59 is werkelijk een schande! Met mijn solidariteit wordt op die manier gesold!!!!

Terug kopen op € 59 ?! Het is in de 80 euro waard!!!!!! U maakt misbruik van de ellende van anderen!!!!!! 

Dit is totaal ONETHISCH!!!!

Een notering aan een MTF zal geen invloed hebben op de waarde van de bank? Denkt u nu echt dat de 

schade die 45.000 certificaathouders (feitelijk de eigenaren en trouwste achterban van de bank) hebben 

gelopen geen invloed hebben op het vertrouwen in, de reputatie en toekomst van de bank?

Dat is lang, 16 maanden totdat je bij je geld kan.

Wordt de intrensieke waarde bij opening van de MTF terug gezte naar 84euro?

een voordeel van het MTF is de toegang tot kapitaal, maar NIEMAND wil deze certificaten hebben!

Tsja, op de achtergrond het prachtige nieuwe pand in Zeist, een en al hosanna, ik kan het moeilijk rijmen 

met deze gang van zaken

De uitleg is erg technisch en bevat zoveel financiele termen dat de informatie tot nu toe voor leken vaak 

moeilijk te volgen is. Het is mij altijd duidelijk gemaakt dat het een veilige soort ' belegging' is waarbij een 

goede bank gesteund wordt. Ik heb helemaal niet het gevoel dat we met zn allen hebben geconstateerd dat 

het niet meer verhandeld kon worden. Ik, als kleine certificaathouder ben erg gedupeerd, ik weet namelijk 

niet wat er straks kan met de certificaten en hoe ik ooit aan mijn geld kan komen.

Wie zal nog via het MTF certificaten willen kopen van een bank met een zo besmette reputatie op dat 

Aandeelhouders willen ook rendement. Wat zijn de vooruitzichten voor kopers van certificaten van 

aandeelhouders op een redelijk rendement (was globaal 2,5-3%) per jaar? Is geannaliseerd om welke 

reden(en) de certificaathouders in 2020 tot (massale_ verkoop zijn overgegaan?

Ik voel me niet vertegenwoordigd door SAAT. Zijn de leden van SAAT verkiesbaar of zijn dit Triodos 

medewerkers? [aangesloten bij Triodom]

Waarom heeft de Bank de koers van de aandelen niet gesteund door extra dividend en/of door stemrecht 

aan de certificaten te geven?

Er wordt gesteld dat de belangen van alle stakeholders zijn afgewogen. Begrijp ik het dan goed dat de 

verliezen ook gedeeld worden met alle stakeholders?



Heeft Triodos een reservering gemaakt voor nog te betalen dividend over 2019 en 2020? Dividend dat 

uitbetaald zou zijn indien er geen restricties a.g.v. corona waren geweest?

Deze tab heet Q&A, maar ik zie vooral Q. Wanneer volgen de A’s?

Dat de waarde van de certificaten met 30% is gedaald is mij bekend. Maar betekent dat ook dat de waarde 

van de bank zelf ook met 30% is gedaald?

Oh, Oh, Wat zijn we weer allemaal lekker aan het schreeuwen. Waar stonden de beste stuurlui ook alweer?

van mij mag hier ook wel mee gestopt worden. wat een flauwekul

De enige optie die de bank heeft onderzocht? Freudiaanse verspreking?

Hoe wordt voorkomen dat er een run komt op de certificaten wanneer er eenmaal weer een of andree 

Mevrouw, u herhaalt alles wat Jeroen vanavond al herhaalde uit eerdere berichtgeving!!!

presentatie = 3,5, geloofwaardigheid = 3, wanneer de MTF verder zakt is het gedaan met Triodos. Kom met 

een verhaal waar de mensen in gaan geloven! in plaats van vertellen waarom het niet goed is gegaan en 

steeds een beetje van de waarde afschaven

Saats grootste belang is volgens mij niet de certificaathouders

Bij aankoop van certificaten moet je heel goed weten wat een certificaat is. En met welk doel je die aankoop 

doet. Dat is heel belangrijk voor het soort vertrouwen dat je kunt hebben.

wie heeft deze mevrouw benoemd ?

Het wordt een farce, u bent slechts uw straatje aan het schoonvegen. Lees de vragen in de Q&A box en u 

zult zien dat dit niet de informatie op die certificaathouders willen horen

Die 8 bijeenkomsten hebben ons niets opgeleverd anders dan een groot verlies

veel te veel bla bla waar gewone certificaathouders weinig van snappen

Liever Triodom dan een MTF

komt mevrouw nog to the point. Wat een bla bla

kom alstublieft tot een punt in plaats van zo'n lang verhaal.

ik vind Triodom (ja, met de m) dom.

De bank doet prachtig werk, maar ten koste van de investeerders... dit leidt tot het faissement van de bank. 

Waar blijven de concrete tegemoetkomingen?

Wat heeft nu Corona met het beleid van de bank te maken?

is het niet heel schril dat u aan uw aandeelhouders uitlegt zgn goed doet?

wat is de waarde van een herenakoord tusen bank en institionele beleggers - zij hebben er alleen belang bij 

dit scenario. waarom zijn zij wel bevoordeeld?

Welke redenen hadden veel certificaathouders om bij het begin van de coronacrisis hun certificaten aan te 

bieden? Angst? Voor wat? Winstkansen elders?

Wat is TRIDOM?

Is er al een VEB aktie? Wat hier wordt gezegd is te erg...

ik zie hier gelukkig geen 43000 cliënten die alleen maar willen verkopen

In de economie zijn er twee zaken belangrijk. Eigendom en vertrouwen. U denkt u dat u het vertrouwen echt 

terugwint? Vertrouwen is nu weg, en eigendom via certificaten is dus flauwekul al die jaren geweest. IK HEB 

MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM

Triodos zal voor veel certificaten meer ontvangen hebben als de te verwachten waarde als op MTF wordt 

verhandeld. Waar blijft het verschil tussen het bedrag dat de certificaathouder heeft betaald en de lagere 

bedrag dat wordt betaald via het MTF?

kunnen wij als certificaathouders SAAT verplichten om niet akkoord te gaan zoalang de verliezen niet 

Ik begrijp in ieder geval dat certficaathouders niet worden gezien als (belangrijke) stakeholder, want de 

keuzes zijn niet in ons belang.

nietszeggend verhaal. aangemeld bij Triodom

Kan het gemiep hier nu even ophouden? Mensen, lees de stukken eerst eens goed en stel niet van die 

Lang getwijfeld maar vorige week aandelen en spaargeld naar ASN overgeheveld

Start MTF = crash van de prijs, en deze worden dan goedkoop opgepikt, niet? En dan doet de bank het plots 

weer goed/nog beter...



Hoe groot is momenteel de leegloop van de Triodos qua vermogen en qua klanten? En na deze sessie? Een 

memorabele stap richting "exit Triodos" deze sessie... Murk Vijver Triodom

Is SAAT een kritische aandeelhouder? Welk belang behartigt u?

Ik wil weten wanneer ik bij mijn geld kan, en niet de standaard praatjes

Overigens, de webinar is bij mij thuis lastig te volgen, wegens veelvuldige onderbreking van de stream

ook ik ben angemeld bij Triodom, ben benieuwd hoeveel procent van de certificaten zijn aangesloten om 

eens te zien waar de meerderheid licht

aan alle reacties te zien is er geen vertrouwen. de steun is er niet meer. vreselijk wat jullie doen

Die "steun van velen"kon nog wel eens tegenbvallen als je hem serieus onderzoekt (lid van Triodom)

U noemt de 30% afslag tov de laatste koers een ‘illiquiditeitskorting’. Denkt u niet dat het transparanter en 

eerlijker is deze afslag een ‘gelijkschalimg met europese bankenwaardering’ te noemen. Daar komt dan voor 

de certificaathouders nog de echte ‘illiquiditeitskorting’ bovenop straks…

Wat wordt bedoeld met een variabele prijs naar de MTF??? Graag enige toelichting. Wat betekent dat voor 

de certificaathouder?

Kent u de uitspraak dat vertrouwen te voet komt en te paard gaat? Murk Vijver Triodom

kan aangifte van fraude en misbruik door de Triodos directie worden gedaan?

als in de toekomst de waarde stijgt dan betaal ik VPB over mijn eigen netto inlegwaarde.

Plus longtemps les ventes sont bloquées, plus la valeur va chuter. 

Waarom heeft Triodos het advies van de NB om geen dividend uit te keren ivm COVID zomaar overgenomen 

zonder rekening te houden met haar bijzondere structuur ?

Mogen wij staatsgaantie aanvragen, daar de bank virtueel in faling verkeerd?

Un desastre 

Wat is de reden dat er vrij recent een wisseling van de RvC heeft plaatsgevonden?

Ik heb inderdaad ook geen enkel vertrouwen meer in de certificaten en in de triodosbank. Heb mijn 

aandelen in het groenfonds recent verkocht.

Geldt de 3% regel nog bij een beursnotering

Hoe kan ik me aanmelden bij de SAAT

IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM

In het prospectus las ik dat tijdelijke opschorting v/d handel mogelijk was. Wat verstaat de bank onder 

wat gaat u doen voor de verhandelbaarheid te garanderen - u speelt als bankier het spel van uw dierbare 

institutionele beleggers, waarom hebben zij wel belang bij een lagere notering ?

In hoeverre heeft uw administratieve afwaardering per 1 januari extra schade aan certificaathouders 

De kosten baten ratio van de Triodosbank is erg hoog en het dividend erg laag vergeleken bij andere banken. 

Zou hieraan werken niet een betere manier zijn om nieuwe investeerders aan te trekken , i.p.v. het huidige 

beleid wat m.i. nieuwe investeerders juist zal afschrikken?

de presentatie valt telkens weg!

andere banken hebben andere resultaten hoe kan dat?

Presentatie is niet te volgen, hij valt aldoor uit.

Kan iemand de stroom aan vragen iets beter modereren? Ik kan amper de vraag lezen en dan zijn er alweer 

drie nieuwe en ben ik de vraag kwijt om al dan niet te upvoten

Dank voor de heldere toelichting. Ik heb er vertrouwen in.

Allen veel sterkte met het grote verlies.

Triodom 

Framing door Triodos 

stuur de enquete nog maar een keer

Jammer, wederom geen enkele positieve stap gemaakt richting de certficaathouder. Gemiste kans. 

Frustratie wordt alleen maar groter zo.

NEWB; hét alternatief waar ik voor kies.

Ik teken ook, ik koop

Triest dat IK HERKEN ME DAAR NIET IN het bullshit-bingo woord van dit webinar is



de bank wil geknuffeld worden

Veel waardering voor je oprechte uiteenzetting.

De liefde moet wel van twee kanten komen, hè?

Ik hoop dat je gelijk hebt. Ik word er niet hoopvol van. Denk dat er een te groot gat is geslagen in het 

vertrouwen. Weinig mensen zullen de Triodos nog aanbevelen. Ik zie eerlijk gezegd niet hoe mijn 

waardepapier meer waard wordt. Daarbij is Triodos geen unieke speler meer in de bankenwereld.

Veel herhaling in de antwoorden op de vragen. Ik zie hier veel vragen en heel veel onvrede en vrees dat dit 

in de nabije toekomst kan resulteren in veel overstappers naar andere banken. Wat doet dat met de 

Is het zo moeilijk om met 2 wachtlijsten te werken en deze chronologisch at te werken?

Dat het systeem kan vastlopen, wist Triodosbank dat in het verleden?

Wat hield 'tegen zijn grenzen aanlopen' precies in?

eigenlijk heb ik nu geen certificaten meer, maar aandelen , die door beursspecialisten als te kopen zouden 

zijn wegens een stuk onder intrinsieke waarde

Dus als de bank straks certificaten tegen 59 euro inkoopt maakt zij een boekwinst van 30 % tov de 

intrinsieke waarde? Begrijp ik dit goed ?

Ik zou me voor kunnen stellen dat Triodos zich eerst richtte op waardestijging van certificaten. Zou dit 

kunnen veranderen ten gunste van de dividenduitkering?

Wat we uit het verhaal over het eigen vermogen van de bank kunnen opmaken is, dat we gekozen hebben 

voor een hele beroerde investering. De bank neemt de regie over en je hebt als certificaathouder niets in te 

Ik snap dat certificaten een belegging zijn met risico. Maar dit is geen beleggingsrisico meer, deze 

afwaardering. Dit is puur diefstal. En de bank verschuilt zich nu acher een nieuwe verhandeling van 

Heb ik het gemist? Wat gebeurde er nu concreet dat de handel werd stil gelegd?

I fear that the only thing left for the board of SAAT to do is resign and start legal proceedings against the 

bank in the Netherlands. 

De certificaten worden nu gewaardeerd aan 59,-€ dit is 30% onder de intrinsieke waarde van de bank. 

Wordt dan ook het eigen vermogen van de bank met 30% afgewaardeerd?

Volgende keer toch dan maar ASN Bank?

Er wordt steeds gesteld dat covid maart 2020 de oorzaak was. Wat is echter de relatie met de grote 

Hoezo Coronacrisis??? Wat een slecht excuus..

Wat deze inbrenger stelt, is onjuist. Dit is een investering, maar niet op basis van vraag en aanbod

niets doen : de handel tegen intrisieke waarde zou al lang terug opgestart kunnen worden.

In de coronacrisis hadden mensen meer geld nodig en wilden velen de certificaten weer verkopen. De 

opkopende investeerders zagen dit niet meer als verkoopbaar en hebben zich teruggetrokken. Zo begrijp ik 

PRAAT MET TRIODOM: zij vertengwoordigen een groot deel van certificaat houders

Hahahahaha 

NO SON TRANSPARENTES. MENTIROSO

Dank voor uw uitleg, ik begrijp eea nu toch veel beter.

He, he de woorden komen eindelijk binnen!

eigenlijk zegt u net dat het geld van certificaathouders een schenking is aan de bank - om dus permanent in 

de bank te blijven

Mooie speech van de CEO - welke bonus hangt daar aan vast?

U voelt steun van de toezichthouders., zegt u meneer Rijpkema. Maar hoe zit het met de steun van de 

geldverstrekkers? De certificaathouders?1

Beste mensen, de EU heeft alles uit de kast gehaald om in deze crisis banken te helpen. Je kan niet menen 

dat de DNB ECB en de Europese Commissie niet zouden bijspringen

Goede vraag over de DNB! En meneer Rijpkema dekt zich weer in! en gaat niet serieus in op deze vraag!

De spreker herhaalt zich ... zelfs mijn accountant begrijpt deze situatie niet, dus dat verhaal eigen vermogen 

Waarom is de handel in certicaten tegen intrinsiek waarde niet meer mogelijk?

Verhandelbaarheid leunt op vertrouwen. Kom met een verhaal dat vertrouwen geeft, niet met een 

perspectief op 30-100% verlies!



Als de verhandelbaarheid weer geregeld wordt dan is het toch logisch dat die 30% korting die nu bedacht 

heeft voor niet verhandelbaarheid toch snel weer vervalt. Waarom zegt u niet dat het logisch is dat de 

waarde volgens de logica weer snel zal opkrabbelen. Bent u niet te pessimistisch?

ik heb geen geluid en geen bewegend beeld

maar wat zou u er zelf van vinden? Jarenlange trouwe certificaathouder, nog overgedragen door mijn vader 

, stom genoeg bijna mijn hele kapitaal erin gestopt en nu deze uitkomst. Het onderschrijven van de 

doelstellingen van de bank doe ik nog steeds, maar ik had niet kunnen dromen dat diezelfde bank

kan ik het financieringsprobleem van triodosbank verlichten door de rest van mijn spaargeld elders te 

de beurzen onder de coronacrisis hebben nooit zo hoog gestaan,waarom weleen invloed op triodos?

pues si es un robo, bajo la mascara de etico 

Ik denk dat uw klanten u heel goed begrijpen. Maar uw klanten zien vele andere oplossingen, in het belang 

van de certificaathouders.

Ook de koers van aandelen van andere banken ligt momenteel (ver) onder de intrinsieke waarde. Hoe 

pijnlijk ook, die 30% is wel markt-conform

Is gedeeltelijke compensatie van certificaathouders mogelijk door een hoger dan historisch gebruikelijk deel 

van de winst als dividend uit te keren?

wie wil deze certificaten nog? Dit is het begin van het einde van deze bank.

Geen klant die certificaten wil kopen in de toekomst, de Triodosbank is niet te vertrouwen. De waarde is 

volgens de bank fictief, ze veranderen het zo. IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

Morgen maar aangifte doen bij de politie….

net mijzelf aangemeld bij Triodom: maakt een vuist tegen dit 'beleid': fusie of overname daar is waar ik 

vertrouwen in heb. Op eigen kracht komen jullie hier niet uit!

waarom moet alles zo lang duren?

waarom geef de bank geen warrants uit die certificaten vervangen en zo mogelijk maken in de toekomst het 

huidige verlies te compenseren

missie, missie, missie...mislukt

Dit gaat ons niet helpen...

als ik lange termijn daarvoor wordt gecompenseerd, kan ik daarmee leven. Maar goed, ik heb geen 100K 

Eigen vermogen toe eigenen door een Hotel California situatie te realiseren (you can never leave!) is m.i. 

En waarom zou het eigen vermogen van de bank niet mogen verminderd worden als men boven zijn 

Het is gewoon diefstal!

Prachtig verhaal, maar lijkt op een oude bankcaire truck

Op welke basis wordt dividend uitgekeerd? Zal het rendement op certificaten - in verhouding tot hun 

waarde - niet toenemen bij lagere prijs? dwz, als er jaarlijks 2% dividend zou zijn uitgekeerd op basisi van de 

originele certificaatprijs, dit toenemen tot 3% bij de huidige waarde, en hoger als de prijs van certificaten 

Spelen de kosten van het nieuwe, prachtige pand van de bank een rol in de huige problemen?

Slechte streaming, geen geluid geen beeld

Waar is verschil tussenhet bedrag begrijp nog steeds

waarom zijn jullie niet meer in staat om een handel te ondersteunen op basis van intrinsieke waarde als de 

bank gezond is? ik begrijp dit niet. Graag uitleg!

Hebt U de onhaalbaarheid van het "oude" systeem niet veel eerder kunnen en moeten onderkennen?

We worden nog steeds niet serieus genomen als er geen antwoord op de vraag gegeven wordt!

er wordt voortdurend gesproken over inkoop van certificaten. Die certificaten die in de komende tijd 

worden ingekocht zijn die ook beschikbaar voor verkoop?

dat was dus geen antwoord op de vraag of dit voorzien was in de prospectus.

Ik heb vertrouwen in de ingeslagen weg.

kunnen de vragen kort en helder beantwoord worden zonder in en uitleiding?

Als u het over waarden hebt, hoe moet iemand dit als AR-houder begrijpen als u van uw beleggers verwacht 

dat zij de waarde van hun deposito's met 30% verminderen en de handel verhinderen, beschikbaarheid voor 



Waarom is er niet eerder geanticipeerd op het risico dat het huidige systeem niet meer voldoet? Het was de 

Corona die alles over boord duwde en dat ondermijnt mijn vertrouwen in SAAT en Triodos

Gelooft u zelf dat de waarde hoger wordt??

Een betere wereld begint bij jezelf !!

Hoe serieus is de financiële stabiliteit van de bank, nu de certificaten stil gelegd zijn?

Triodos wil impact maken Dat doet het. Impact van 30% eraf [Triodom]

Het is meer dan schandelijk dat Triodos Bank het inkoopprogramma gaat uitvoeren op de afgewaardeerde 

De bank moet snel van structuur gaan veranderen, het huidige gehanteerde structuur is niet meer van deze 

tijd. Het lijdt op den duur naar de ondergang van de bank. IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

Koopt Triodos zelf die certificaten terug bij de tussenoplossingsregelingen? Aan 59€? Gaat zij die dan later 

u geeft aan dat geen verdere kapitaalvermindering is voorzien; bedoelt u dat alleen in het kader van het 

eenmalige programma of ook voor de langere termijnn?

Solidariteitsregeling... Dus certificaathouders worden nogmaals gepluimd en sommige houders worden 

Waarom duurt het nog 10 maanden om te gaan handelen via MTF?

OK, beperkt opkoopprogramma, bv voor mensen die er nu van moeten leven (pensioen). Kan DNB een 

grotere lening voor een groter programma toestaan? (ik hoef zelf niet te verkopen nu)

wie bepaalt wat dringend is?

Wat is MTF? 

Wat gaat dat allemaal wel niet kosten die MTF?! En als het een mislukking wordt? (Ik doe u vast een 

voorspelling: Het wordt een mislukking!!!!)

hoe denken jullie in hemelsnaam dat mensen na de afgelopen 2 jaar nnog het vertrouwen hebben om 

certificaten te kopen. is dit een truc om ons geld af te pikken?

welke intrisieke waarde ?

van de site:Het aantal certificaten dat één persoon of organisatie in bezit kan hebben, is maximaal 10% van 

het totale kapitaal. Daarnaast is het aantal stemmen dat één certificaathouder in de vergaderingen van SAAT 

kan uitbrengen gemaximeerd tot 1.000. Boven de 1.000 certificaten krijgt een certificaathouder geen extra 

stemrecht. Het stemrecht dat hoort bij een normaal aandeel wordt bij Triodos Bank uitgeoefend door de 

SAAT. Het bestuur van SAAT wordt benoemd door de certificaathouders en vervult een belangrijke rol in de 

structuur van de bank. Triodos Bank legt verantwoording af aan SAAT met het jaarverslag. SAAT legt op haar 

beurt weer verantwoording af aan de certificaathouders. Daarnaast heeft SAAT stemrecht op de jaarlijkse 

Links in beeld een mevrouw met mooie verhalen over de missie van de bank en de betrokkenheid van de 

cerficicaathouders . Rechts in beeld de mening van de echte cerficiaathouders in de chat. Vervreemding ten 

Het geld van de certicaten was bestemd het gat te vullen tussen mijn vervroegd pensioen en officiële datum 

van met pensioen gaan. Ik kan nu niet bij dat geld, dat geeft een hoop stress.

Wie is het extern bedrijf, die het advies heeft gegeven aan de Triodosbank, inzake een vreselijke koersdaling 

van het certificaat? IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

meneer verwaaijen, het ligt niet aan u dat u het niet kunt volgen. er wordt gewoon niets gezegd!

De overgang naar een handelsysteem past niet bij mij en is voor mij een ander product, ik gruwel al als ik 

hoor dat de waarde berekening op basis van vraag en aanbod gaat gebeuren, dit heeft niets met de 

oorspronkelijke insteek van de certificaten meer te maken. Ik wil dus niet mee doen aan dit handelssysteem. 

Triodos kan mij niet dwingen om eenzijdig mijn certificaten om te zetten naar een ander product. Dus is er 

een mogelijkheid de certificaten volgens het huidige systeem te handhaven mijn beleggings horizon is 8 jaar?

ik lees niet dat een van u het woord oplossing niet meer kan horen! Ik weet er nog een: ik wil het woord 

MISSIE nooit meer horen!!!

no es agua clara 

lezen gaat voor mij sneller dan voorlezen. graag een afronding

Wanneer overwoog Triodos af te stappen van de intrinsieke waarde, en wanneer heeft Triodos 

(toekomstige) certificaathouders geinformeerd?

"Duidelijk inzicht in de scenario's"? Hij heeft ze snel afgeraffeld zonder goede onderbouwing [ lid van 



werkt wel ,maar niet als grote institutionele beleggers (voorrang) krijgen om eruit te stappen. waarom 

hebben zij meer belang voor de bank dan de privé certificaathouders?

Bent u bereid door IPSOS de huidige steun voor uw beleid te onderzoeken? (Lid Triodom)

Dit verhaal voegt niets toe.

nee ik wil gewoon de waarde van mijn certificaten behouden!!

Is dit een voorbeeld van je publiek net zo lang inspiratieloos toespreken totdat het sufgeluld is...?

Kan iemand mij in de chat hier een Jip&Janneke versie geven? Ik vind het onwijs moeilijk te volgen (ben ook 

niet bekend met de financiële wereld). Wat ik nu heb begrepen: waarde daalt met 30% en het wordt een 

MTF (wat dat precies is weet ik ook niet). Mijn vragen zijn met name: MOET IK IETS DOEN? KAN IK IETS 

De IPSOS vragenlijst was nogal richtinggevend. Waarom zijn er geen focus groups georganiseerd?

Ik snap niet heel goed, waarom een aanpassing van de missie niet aan de orde kan zijn, als het bestaansrecht 

ter diussie staat en er ook geen fusie of overname aan de orde kan zijn. Leidt het ongewijzigd voortzetten 

van de missie wel tot een duurzaam gezonde bank en tot potentiele groei? Ik snap dat we risico dragen, 

maar verwacht wel een gezonde koers naar de toekomst…

Besluit: SAAT heeft niets te zeggen en kan enkel knikken en slikken, en wij worden dus "verdedigd" door 

deze ja-knikkers. SAAT is dus niets van toegevoegde waarde en het duurzaam beleid van triodos puur green 

Waar ligt nu de toegevoegde waarde van Triodos ten opzichte van ASN?

kunnen de certificaathouders niet zelf een duurzame bank beginnen

Wanneer is de herbenoeming van SAAT? Dan kunnen we Triodos eens echt uitdagen om met een oplossing 

Als de certificaathouders eigenaar van de bank zijn, dan moet de bank aan hun voorleggen, wat de 

mogelijkheden zij, en niet een besluit doorvoeren wat ten koste gaat van deze certificaathouders. IK HEB MIJ 

sorry, maar jullie zullen hard je best moeten doen om mijn vertrouwen terug te krijgen

Als mijn certificaten niets meer waard zijn dan de gek er voor geeft .... wie is dan nog eigenaar van de bank? 

(IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ TRIODOM)

Waarom zie ik geen antwoord op de meest gelikete vragen?

Fijn dat alles zo goed door SAAT en Triodos is gemonitord, zoals nu wordt besproken. Maar zijn er ook 

concreet mensen / organisaties met problemen geholpen en zo ja, hoe?

Het zou de onafhankelijkheid van SAAT ten goede komen indien geen kantoor gehouden wordt in het pand 

Ik krijg een ARCO-deja-vu-gevoel.

mooi zo'n slager die het eigen vlees keurt!

Mijn spaarrekening heb ik al opgeheven. Nooit meer een cent naar Triodos.

worden de aandelen gedecertificeerd ten minste voor de aandeelhoudersvergadering zodat aandeelhouders 

zich rechtstreeks geldig kunnen uiten op de aandeelhoudersvergadering.

ik heb geen enkel vertrouwen meer in Triodos. Ik hen maart 2021 een lang gesprek gehasd

En nu graag overgaan in gewone mensen taal. Communiceren is een vak en niet jullie vak blijkbaar.

Ik heb kapitaal ter beschikking gesteld. Maar van mij komt er geen cent meer bij. Denkt u niet dat meer 

mensen hierover zo denken? U hoeft alleen maar de Q&A box te lezen. IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ 

Triodos zou ook, al is het tijdelijk, het uitkeringspercentage kunnen verhogen tot boven de 70%, wordt hier 

La banque est-elle en danger ? Les autres produits d'investissement sont-ils mis en danger.

Wie is SAAT, wie is mevrouw Josephine…..

Stichting Administratie Aandelen Triodoos

Het trieste is dat velen binnen de BANK zich bezighouden met oplossingen van de financiele situatie. 

Daarmee concludeer ik dat de aandacht die op andere zaken dient te worden gericht, verloren gaat. Los het 

op om weer te richten op waar de bank voor staat.

Ik heb sterk het gevoel zichzelf in de voet geschoten heeft door slaafs de ECB raadgeving tot uitvoer heeft 

gebracht. Waarom is deze dividend opschorting doorgevoerd en is niet uitgegaan van de eigen kracht van de 

Wat plezierig dat ik niet bij mijn geld kan

Triple-A status door verliesneming van certificaat houders. Hoezo emotionele reactie? Geloofwaardigheid is 

Ik heb idee dat de Triodos/SAAT verkeerde conclusies trekt en de verkeerde weg inslaat Moeten we ons 

Wat is een redelijke termijn om de handel weer mogelijk te maken?



Ik gooi mijn vraag nog maar een keer op: veel mensen hebben volgens mij het idee dat ze aandeelhouder 

zijn, en niet certificaathouder. Hoe gaat u deze mensen beter informeren?

Rating door Fitch zegt niet veel over gezondheid van de bank. Is gewoon een beoordeling.

Komt er een tussen oplossing om certificaten in te leveren

en sociale betrokkenheid tav van je certificaathouders? die juist hierdoor in grote problemen zijn geraakt.

Over welke andere stakeholders heeft u het als u zegt dat dit het beste is voor alle stakeholders?

Dit is voor het eerst dat Triodos Banbk de waarheid spreekt: nu wordt het gewoon ECONOMISCHE WAARDE 

Hoezo gedragen besluitvorming?

Is al bekend in hoeverre in welke mate de ontwikkelingen van de afgelopen maanden de animo om 

certificaten te kopen negatief heeft beïnvloed?

Ik heb mij aangemeld bij Triodom

allemaal leuk en aardig maar mijn bedrijf gaat failliet omdat ik niet bij mijn eigen geld kan

Waarom is het Ipsos onderzoek niet voorafgaand aan deze sessie op de website gepubliceerd? Ik merk dat 

certificaathouders niet tijdig en onvolledig worden geinformeerd. Hoe gaat Triodos dit oplossen in de nabije 

zullen de antwoorden op de enquêtevragen worden weergegeven in de samenvatting dwz de precieze 

percentages per groep?

Pérdida de confianza en el banco.

heel erg defensief; gaat altijd om vertrouwen

je ne parviens pas à utiliser l'appli traduction en français. Pourriez-vous expliquer ? 

¿Cómo puedo descargar esa aplicación? 

Mijn geluid staat op zijn hardst, maar is nog vrij zacht. Kan het volume misschien iets harder?

La traduction française est inaudible 

Dank voor de presentatie,!

slechte reclame voor triodom

Geen nieuws (zeker niet van SAAT), maar de kwetsbare houding van Jeroen Rijpkema (die er ook pas sinds 

kort in zit) heeft toch een snaar bij me geraakt [ en toch Triodom ]

Wij hebben de bank risicodragend kapitaal verschaft. Dat was geen cadeau. Handelt de bank ten aanzien van 

haar klanten aan wie zij risicodragend kapitaal verschaft oocoschaft op gelijke wijze wanneer die klant niet 

instaat is dat risicodragende kapitaal terug te betalen ?

TIP sluit je aan bij TRIODOM

ik wil het nog een kans geven !!

Jammer dat de vraagbeantwoording niet gebaseerd is op de meeste likes, maar op framing

Sommige vragen die worden aangehaald komen erg goed uit voor de bank, maar heb ik gemist in de chat

sterkte

La banque TRIDOS a pris ses détendeurs de certificats en otage lorsque le vent à commencé à tourner en 

mars 2020 en demandant à ses actionnaires de ne pas vendre leurs certificats afin de ne pas mettre en péril 

le fonctionnement de la banque. et en limitant la vente de nos avoir à 5000,00 €. Cette demande de 

solidarité à probablement été respectée par la plupart d'entre nous en vous maintenant votre confiance. 

J'espère que la banque pourra mettre tout en oeuvre pour que l'on puisse retrouver la confiance dans notre 

Bullshit! Het hele verhaal van deze avond toont helaas mooi aan dat Triodos in niets verschilt van de 

traditionele banken. Helaas! Maar zich schaamteloos durft goed te praten over haar zeer ondemocratisch 

handelen. Een bijzonder ontgoocheling. Geef mij maar liever een speculatief product dat duidelijk is , terwijl 

Triodos vooral mist uitstrooit die voorlopig voor de certificaathouders, de eerste investeerders, 

Nee, zo is het ons nooit voorgesteld.

Wat betekent de intrinsieke waarde nog in het nieuwe systeem? Helemaal niets, dunkt me

Wil Triodos eens in duidelijke taal het verschil uitleggen tussen een intrinsieke waarde en een 

waardebepaling op economische parameters. er zou een duidelijk verband moeten zijn

Houd nu alsjeblieft op over het blijvende vertrouwen. DAt is er niet meer !

bedoelt u er is geen bank die zo ver durft te gaan met zijn certificaathouders meneer rijpkema



Het is niet uit te leggen dat Triodos haar eigen certificaten wil terugkopen ONDER de de intrinsieke waarde, 

en er gewoon even 30% vanaf haalt en de rest in eigen zak steekt. Het is in ieder geval een hele creatieve 

manier van geldcreatie/ omzetten van eigen vermogen naar boekwinst.

Veel aandeeleigenaars zijn niet de soort mensen die gewoon in aandelen investeren. In het verleden 

antwoorden ze aan een oproep van de ban. Dat is waarom ze nu een geberk aan vertrouwen hebben.

waarom heeft Covid zoveel meer invloed op Triodos dan op andere banken. Andere banken staan nu in de 

plus, wat is de echte rededen voor de grens waar tegenaan is gelopen?

Is het vastlopen van het systeem mede veroorzaakt door het massaal verkopen van certificaten bij de start 

van de corona crisis uit angst voor een financiele crisis? Of is dit niet aan de orde geweest?

Is het nu ook tijd voor een reactie op alternatieve oplossingen zoals in Q&A voorgesteld en daarna vol goede 

moed en met kracht weer verder

tragisch, die nadruk op community - we gaan van elkaar kopen

De Rabo keert wel dividend uit

Is er nog een mogelijkheid te stoppen met handelen?

Jullie zijn super in het geven van circulaire antwoorden

Ik sluit me bij jou aan.

Als we nu certificaten willen kopen, bij wie kunnen we dat dan melden?

Wat we uit het verhaal over het eigen vermogen van de bank kunnen opmaken is, dat we gekozen hebben 

voor een hele beroerde investering. De bank neemt de regie over en je hebt als certificaathouder niets in te 

Waarom geen aanbod van 88 euro of wat het is op 31 december min 30%. Dan zou het niet 59 euro zijn 

maar eerder 62 a 63 euro. Lijkt mij al beter dan 59.

Hoe en wanneer kan ik aangeven dat ik in aanmerking zou willen komen voor de verkoop binnen de 14 

miljoen die beschikbaar is?

Jeroen. Rijpkema heeft niet de empathie om op te merken uit de reacties tegen welke mensen hij praat. Ik 

wil niet handelen in certificaten, wel participeren in een bank die ik wil of wilde steunen.

https://www.triodos.com/binaries/content/assets/tbho/saat/triodos-bank-prospectus-june-2018.pdf"Risks 

relating to the Depository Receipts and the Offering Trading in the Depository Receipts is only possible on a 

limited basis and accordingly investors may have to wait before they can sell their Depository Receipts or 

may not be able to sell the Depository Receipts at or above the price paid for them" 

Dus die 83 euro per certificaat is nog steeds ons eigendom.

Spelregels veranderen tijdens de wedstrijd is niet aardig!

Investeren doe je niet voor de eeuwigheid

'De Corona-crisis heeft ons allen overvallen.' Dat wordt nu wel vaak gezegd, maar wat betekent dat precies 

voor de Triodos-bank?

HA FALLADO LA TRADUCCIÓN EN ESPAÑOL 

problème de liaison avec les franse vertalers 

Geluid valt steeds uit, de informatie is hierdoor niet te volgen.

waarom corona? hebben jullie in HORECA geïnvesteerd?

Der deutsche Ton ist weg....

Als de certificaten het eigen vermogen van de bank bepalen, is het dan straks zo dat het MTF en de handel in 

certificaten ook het eigen vermogen van de bank gaat bepalen? Durft de bank dit aan?

Zo wordt Triodos dus en gewoon speculatiefonds. Is dat de bedoeling?

tegen welke grens is de Triodos aangelopen?

Mijn vraag over laag risico product wordt netjes ontweken. Systeem is dood, Triodos geschrokken, Covid 

Over de terugkoopregeling heb ik de volgende vraag. Kan de waarde van een certificaat in de 

terugkoopregeling niet ter stemming voorgelegd worden aan de certificaathouders met een stemgewicht 

van 1 per certificaathouders,? Motivering: Bij certificaathouders bemerk ik behoefte om invloed te kunnen 

uitoefen op de waarde van het certificaat bij de terugkoopregeling (intrinsiek tegenover verhandelbare 

waarde). Bij verkoop met intrinsieke waarde kunnen minder certificaathouders gebruik maken van de 



Bent u het - achteraf gezien - met mij eens dat het misschien verstandiger was geweest voor het vertrouwen 

van houders in sterk achtergestelde posities, als Triodos het advies van AFM om dividend niet uit te keren 

NIET had opgevolgd? Vermijd a.u.b. 'coronacrisis', ik heb daar niets van gemerkt.

Me gustaría saber de que manera la covid ha provocado todo esto 

maar het blijft toch zo dat het huidige eigen vermogen op het huidige peil is dank zij de certificaathouders ? 

dan kun je nu toch niet zeggen wij hebben het recht op dit huidige bedrag en de certificaathouders hebben 

Het woord misleiding mag gebruikt worden. Het is een vooral een gevoel bij vele Certifaat houders en dat is 

blijkbaar (nog) niet weggenomen na deze loze presentaties.

Waaruit blijkt dat dat niet volhoudbaar is?

Het probleem is dat de daling is veroorzaakt door de verandering van methode (MFT), niemand van de 

beleggers hebben dat besloten. Bij een beursaandeel hebben we nooit een daling veroorzaakt door de 

beslissing van de bank... Dat is een complete oplichterij!

Met dank aan de grote spelers, maar in hoeverre weet jij dit echt niet?

Ik mis het “Triodosgevoel”in deze presentatie

als triodos failliet gaat, vergoed de overheid

Ik ben mijn vertrouwen volledig kwijt

Het is in ieder geval goed dat er nu eindelijk eens een keer duidelijk wordt gecommuniceerd. De lucht moet 

uit de communicatie. Dat moedig ik van harte aan.

q + a met horten en stoten... 

Comment expliquez-vous que vous n'avez pas prévu au cours des années les liquidités pour continuer les 

échanges ? Qu'est-ce que le Covid à avoir là-dedans ? 

er nu voor zorgt dat mijn certificaten zo in waarder zullen dale

Kan uitgelegd worden, waarom de handel in de certicaten stilgelegd moest worden ?

Als we nog ruim een half uur hebben: is het een idee dat Rijpkema de Q&A 's doorneemt in 10 minuten en 

waarom worden steeds dezelfde vragen behandeld met telkens hetzelfde antwoord?

wat is dan dat mechaninme waar Triodos tegenaan is gelopen en miet meer kan handelen?

Is er alvorens het handelsplatform komt een systeem om onderling certificaten te (ver)kopen? Faciliteert de 

Bank dat? Hoe kun je te weten komen of iemand zijn certificaten te koop wil aanbieden? Kortom een plek 

waar koop en verkoop van privé personen tot stand kan komen.

Yo no acabo de entender que el valor no cambie y el precio sí... 

coronacrisis is bijna ten einde dus probleem opgelost toch?

Hoe kan de Triodos bank nieuw kapitaal op een MTF krijgen zonder de markt te manipuleren (de prijs 

verlagen door TAR te verkopen)?

Waar ontwijkt u de werkelijkheid, dat er gewoon verlies is omdat u nu al de economische waarde heeft 

vastgesteld. Anders zou u nu gewoon deze certificaten kunne teruggeven. En indien dat de stabiliteit aantast 

kan dat op termijn gebeuren, in geleidelijkheid. Waarde verandert dus echt wel!! Gewoon 30-45% lager!!

Hoe kijkt de AFM aan tegen de nu gepresenteerde plannen?

Als ik een triodos certificaat koop op het MTF platform, wat koop ik dan?

Tal y como lo habla: SUENA A ESTAFA

Wat gaat het MTF de certificaathouders kosten?

Wat is de huidige aankoopprijs van certificaten als ik nu certificaten zou willen kopen? Nog steeds € 84? En 

is er het afgelopen jaar iemand geweest die tegen dit bedrag certificaten heeft gekocht? Ik vrees dat de 

bank niet meer in staat stelt nieuw kapitaal aan te trekken, behalve als de uitgifteprijs wordt verlaagd. Dat is 

dan het bewijs dat de oude prijs te hoog was.

u luisert dus meer naar nieuwe grote investeerders dan naar de bestaaabde certificaathouders. sinds 

wanner? wat is uw relatie met uw vorige werkgever : ABN AMRO waar u in Zwitserland grote Private 

Certificaten zijn geen aandelen! Waardeverlaging vindt nu niet plaats op de beurs maar in directiekamer van 

De hele webinar komt op me over als het verkondigen van een strategie. Het luidkeels NEE NEE NEE van de 

meeste certificaathouders wordt beantwoord met een herhaling van wat al X keer is verteld

Staat over 16 maanden Triodos in de uitverkoop?



De certificaten zaten kennelijk de verdienwaarde van de bank in de weg, in de ogen van investeerders...?

Wat als ik volgend jaar wel bij mijn geld moet. Dan geldt de regeling niet meer?

dit is een idioot verhaal, er zijn volgens mij geen mensen die na al deze ellende nog nieuw willen instappen 

Heb me ingeschreven bij Triodom.

Deze uitleg is niet acceptabel.

Alle andere Nederlandse banken doen het beter dan Triodos !

¿CUANTO HAN SUBIDO LOS PRESTAMOS A LOS USUARIOS BENEFICIADOS POR NUESTRAS CDAS? 

u wil dus meer op een klassieke bank lijken met rendement - waarde cretie voor wie?

Toch begrijpmik niet dat jullie het geld van de certificaathouders hebben en dat jullie niet ook een ader 

willen laten om ons te compensren ( ik ben bij Triodm

Ik ga niet meer verder luisteren. Goedenavond!

Hoe kan ik aan andere certificaat houders verkopen als de handel stil ligt?

Me parece que se trata de no recomprar CDA, solo con pérdidas enormes. PERO LOS BENEFICIARIOS DE LOS 

PRESTAMOS DEL BANCO NO VEN ENCARECIDOS SUS PRODUCTOS. UNOS PONEMOS EL DINERO Y LO 

PERDEMOS EN GRAN MEDIDA. OTROS MANTIENEN SUS PRESTAMOS. NO CUADRA. POR ESO SUENA A 

onderling handelen,. laat me niet lachten er is niemand die mijn ongeveer 100.00 euro wil overnemen, zo ja 

vier snel een feestje

Het staat vele certificaathouders niet vrij om te beslissen te verkopen. Indien een certificaathouder in grote 

(financiele) problemen is, zal hij/zij moeten verkopen en het verlies gedwongen moete slikken.

dus u vervult uw missie met ons eigen vermogen? en blijft dan nog volhouden dat de bank solide is!

Door het steeds wegvallen van de verbinding is het helaas niet te volgen. Hoe krijg ik nu inzicht in hetgeen 

Begrijp ik goed dat de bank de certificaten zelf heeft ondergewaardeerd t.o.v. de 83 euro?

De meest faire prijs? De CEO vindt het niet fijn om het diefstal te noemen, maar kan het eigenlijk ook niet 

echt weerleggen. Zou een aangifte van diefstal eigenlijk niet kansrijk zijn?

Er wringen allerlei zaken maakt dit webinar duidelijk. Het verhaal van de bank is dat de bank gezond is, maar 

analyse van het wegevallen van de vraag ontbreekt. Er zijn noodstappen genomen, nl stilleggen van de 

handel en afwaardering certificaten. Mu is een keuze gemaakt voor een MTF op middellange termijn met 

enkele noodverbanden, maar de consequenties voor de toekomst van de bank in termen van verlies van 

vertrouwen en dus van klanten is niet meegenomen. Idd enorme discrepantie tussen

Wat is de inschatting van de waarde van het certificaat als het weer VERHANDELBAAR is?

Yo también me siento estafada y creo que es un robo autentico el que no podamos recuperar TODO nuestro 

door de slechte verbinding (tekenend voor Triodos) kan ik deze discussie helaas niet volgen. Ik moet er mee 

stoppen. Ik lees graag het commentaar van Triodom

Maar het gevoel is er wel! Ik zei het al: er is bij de meeste bankiers geen empathie

dat is geen antwoord op de vraag!

dat is geen antwoord op de vraag

De certificaten vertegenwoordigen het kapitaal van de bank. Als dit zo is, afwaarderen van de certificaten 

betekent minder kapitaal voor de bank. Hoe soliede is dan de bank?

Als de intrinsieke waarde ruim meer dan €80 is, waarom dan yterugkopen tegen €59?

Dit is geen antwoord op de vraag

"Likes"? Eerder "dislikes"! Een solidariteitsprogramma dat slechts 59 euro per certificaat uitkeert? 

Schandalig. Het wordt zeker ook niet gecompenseerd met het dividend?

Gelukkig is Triodos geen systeembank zoals de ABN AMRO deja vu....

Dank voor de toelichting.

Dank u over naar de volgende vraag aub.

Geen geluid, beeld bevrozen.

Speelt de relatie met het WEF hierin een belangrijke rol?

Triodos wordt net als andere banken: witteboordencriminaliteit



Wat Kees Wijnen stelt is een uitstekend plan. Daarmee is 'solidariteit' ineens echt solidair: hoe meer 

deelnemers bij willen kopen, des te meer middelen zijn er om anderen uit te laten stappen. De hogere 

risico's worden gecompenseerd door de lagere inkoop. Win-win situatie.

Het lijkt me een opgenomen video

SAAT gaat voor stemmen. Waarom dan wachten tot 29 maart met het opkoopprogramma?

waarom die max van 6000 vasthouden ingeval er geld zou overblijven in het solidariteitsfonds

dit riekt naar bedrog

H. Rijpekema : nU MOEST ZICH SCHAMEN VOOR DE VOORWAARDEN DIER U AFLEEST EN ZELF ZO 

ONETHJISCH BANKIERTY NAAR UW CERTIFICAATHOUDERS TOE - GROF GEWOON

wat is de BAVA?

U beoordeelt uw aandeelhouder? Hoe haalt u die wijsheid vandaan?

waardeloze streaming 

59 euro per certificaat? Nou nou, wat genereus

het inkoopprogramma = 1% van de certificaten, dit gaat het probleem niet oplossen

de uitleg komt met horten en stoten op mijn computer binnen dus kan ik de uitleg niet meer volgen. Is hier 

we kunnen langzaamaan spreken van een duurzaam probleem, die certificaten! Triodos, laat zien dat je een 

duurzame oplossing hebt voor allemaal i.p.v. alles in rook te doen opgaan.

gevoeld solidariteit? War heeft u het over?

Hoeveel geld staat er in totaal uit aan certificaten? Is die 14.4 miljoen niet heel erg weinig?

Ik denk ook dat de koers binnen de korste keren tot bijna 0 zal dalen

Ik begrijp ook nog steeds niet waarom het systeem met de certificaten niet meer houdbaar is. Het lijkt mij 

daarnaast niet vreemd dat de handel zich niet herstelde tijdens een zoveelste lockdown. Dat was mogelijk 

wel weer hersteld in dit jaar (al denk ik dat nu niemand meer certificaten wil...)

op dat verrekte MTF moet ik nog bijna 1,5 jaar wachten, ben nu bij 76 hoop t mee te maken...TRIODOM

Wie denkt u dat deze certificaten nog wil kopen?

Wat zal verslechteren? Er ontbreekt een kolom.

hoeveel kost dat MTF verhandelbaarheidf? met welk geld gaat u dat betalen?

volgens mij is de missie van de bank het belangrijkst voor Staat

.....te zijner tijd, eventueel ...... hoe vaag wilt u het nog stellen?

nou wij kijken helemaal niet uit naar die ontmoetingen want dat heeft geen enkele zin!

De analyse van vraag en aanbod is geschied op basis van openbare gegevens van de bank. De existentiële 

vraag is: was het wel nodig de handel op te schorten? Wat is de werkelijke reden, want gezien vraag- en 

aanbod eind 2021, was daar gezien aan- en verkoop ogenschijnlijk geen urgente noodzaak toe. Fons van der 

Velden Stichting Certificaathouders Triodos Bank i.o.

Ga liever vlinders tellen in triodom

Als ik deze verhalen zo hoor, lijkt de Triodos de ideale bank die alleen maar goede besluiten neemt. Erkent 

de Ttriodos dat er fouten zijn gemaakt?

Kan deze dame van SAAT haar mond houden en kunnen er wat gestelde vragen beantwoord worden? 

op welke wijze werft u nieuwe certificaathouders?

Holle Frasen en loze kreten, hier kun je niet van eten. Wanneer gaan de CEO , SAAT etc. de ernst van de 

situatie inzien. Als u onze zorgen serieus neemt, dan compenseert U. Wanneer?

Hebben de aanhangers van Triodom zich ooit wel gerealiseerd dat ze geen aandelen kochten maar 

certificaten met alle voorwaarden daaromheen? En risico's?

Waar blijft het gesprek?

waarom de MTF niet laten beginnen aan de laatst gekende intrinsieke waarde?

Wie zijn eigenlijk de eigenaren van de bank?

Is er ook gekeken naar een systeem om nieuw kapitaal te verkrijgen naast het systeem van 

Ik wil zelf oordelen of de bank het goed doet of niet. ik wil zelf kopen en verkopen.

Ik begrijp nog steeds niet waarom besloten handel niet meer mogelijk zou zijn in de toekomst. Maw. dat we 

nog even langer geduld moeten hebben en het beproefd recept kunnen voortzetten.



U maakt gebruik van propagandatacktieken. Die ondeugdelijk zijn omdat er Na de enquete pas een korting 

tot 45% werd voorgesteld. Maanden later! Hoe kunt u zo stellig resultaten blijven noemen van die enquete?

waar vind ik meer informatie over wat MTF is en wat de consequenties (kunnen) zijn?

Stel dat er een gretige handel komt bij het openen van het handelsplatform, worden er dan meer 

Gaat u bij de implementatie/ conversie van de certificaten ook de conversie van certificaat naar 

verhandelbaar aandeel ondersteunen? Daarmee ontvangen we als certificaathouder de intrinsieke waarde, 

geconverteerd naar aandelen in de bank. Daarmee zijn we af van het oude systeem en ontstaat een nieuw 

systeem (met alle risico's voor vermogensverstrekkers en de intrinsieke waarde van de bank van dien).

GEmeenschapszin!!!! Shame on you, hoe durft u het woord in de mond te nemen.

“ Duidelijk inzicht gegeven”. Hoezo. We worden geconfronteerd met herhaling van de zin: we hebben 

zorgvuldig gewogen. Dat doet niets af van het feit dat er blijkbaar fouten zijn gemaakt waardoor de bank 

zich gedwongen heeft gevoeld om de waarde van de certificaten te verlagen.

het voorlezen gaat steeds moeilijker

Als we eerlijk zijn gaan we Triodos niet meer aanbevelen.

Jeroen Rijpkema mag zijn conclusies trekken wat mij betreft!

Hoe waarschijnlijk zou u Triodos aanraden aan vrienden en familie? Welk groeiperspectief is er nog als de 

mensen die jullie dragen zich massaal de rug toe keren?? AANGEMELD BIJ TRIODOM

Vertrouwen komt te voet en gaat te paard! SAAT doet telkens een beroep op onze waardering voor 

doelstellingen etc. Dat staat los van de financiële kant.

Antroposofie, achter de Triodos Bank

"De meerderheid van u" is niet de meerderheid van de certificaathouders!

NECESITO CON URGENCIA RECUPERAR TODO MI DINERO INVERTIDO EN CDAS 

Si nous pouvions aller à l'essentiel en répondant aux nombreuses questions posées . Je vous remercie 

Zo zo extra vergaderingen !

U weet dat wij door u niet gehoord worden

wat is de belanggroep in Belië?

alles is ethisch behalve de behandeling van de certificaathouders

waar gaat dit over?

Welke rol gaat Triodosbank vervullen bij de opening/ start van het handelsplatform?

Hebben zich grote spelers teruggetrokken, waardoor een tijdelijk probleem een structureel probleem werd? 

Is er een uitspraak van een rechter over?

Systeem van de bank werkt niet meer, wat betekent dat concreet wat dat is een steveige constatereing

Waarom heeft de SAAT als vertegenwoordiger van de certificaathouders, niet aangedrongen op overname 

door een grote, krachtige bank? Het voelt dat SAAT vooral handelt door de bank en niet voor 

Het systeem werkt niet meer? Wie zn fout is dat?

Ik zou graag een iets eenvoudiger en overtuigender overzicht zien van de verschillende opties, en 

argumentatie om alleen deze optie te kiezen.

wat een onzin, steeds gesprekken gevoerd met de certificaathouders, als ik belde met de bank kreeg ik 

alleen vaag gekletst en geen enkel goed antwoord

In de laatste twee jaar heb ik weinig vernomen van SAAT wat zij heeft gedaan om de belangen van 

certificaathouders te waarborgen. Waar is de tansparantie?

met de directeur die mij verwees naar de kleine lettertjes. Tot zover ondernemen met een doel en missie

we konden evengoed op de beurs speculeren, hetgeen wij juist niet willen

Ik zie geen slide ......

Hoe heeft SAAT vooraf mogelijke besluiten teruggekoppeld aan de certificaathoudres?

Dus we gaan allen met uw nu in gesprek!!

heeft deze mevrouw ook certificaten? denk het niet.

Een waardig en betrouwbaar verhaal.

Welke stakeholders hebben het meeste baat bij deze 'MFT-oplossing'? Welke stakeholders worden het 

meest gespaard bij deze 'oplossing'?



Pone que el idioma de audio seleccionado aun no está listo...en español 

Duidelijk auto cue... 

Según la información que remitieron cuando me registré para participar en esta reunión, sería en Ingles, 

¿hay algun modo de seguir en traducción simuntanea? en Inglés o Español 

mr. G.J.H. Bennink 

No lo aguanto más. Me desconecto. Peor que la banca tradicional.... 

Según habian anunciado, esta sesión sería en Ingles, pero no es así, es imposible entender nada, ¿hay alguna 

forma de traducción a Español, al menos en Ingles?

pourquoi ne pouvons nous pas retirer les montants de nos actions , 

Ik heb geen uitnodiging gehad voor de enquete en online meedoen aan de vergadering was niet mogelijk, 

kon alleen fysiek. Dat is niet van deze tijd.

De verdad, es patética esta forma de funcionar con una aplicación que no se puede descargar en el 

ordenador, y co toda la información perdiándose porque o se entiende absolutamente nada. Un 0 para e 

organizador español, que se ecnarga de esto (o el holandés o el que lo haya hecho). 

Triodos heeft certificaathouder nooit geingomr

yo tampoco me dijeron que iba a verla 

Blijkbaar zijn veel certificaathouders slecht op de hoogte van de voorwaarden en omstandigheden, hoe gaat 

Triodos zich in de toekomst inspannen om die voorwaarden en omstandigheden bij certificaten en fondsen 

de traducción en un asunto tan importante como este 

Me parece vergonzoso que no sean capaces de ofrecer un mejor servicio de trac 

si miran el mail hay un enlace para descargar la traduccion 

cert-tr@xs4all.nl voor info over onafhankelijke contactkring van certificaathouders met rondbrief

la aplicacion sale en holandes y no me deja descargarla 

Hoe komt u aan de gegevens over de vraag naar certificaten in de weken 47 tot en met 51 van 2021?

Bei der ankündigung dieses Termis hieß es, es gäbe eine Überstzung auf Deutsch. Wie komme ich bitte zu 

dieser übersetzung?

Y en relación a sostener la confianza de los partícipes (sin volver a aplicar mengua alguna como esa bajada 

ultima de los 88 a 84 que se aplicó al final) Tríodos debe mostrar que no va a solventar su errónea gestión 

aplicando pérdidas a sus inversores, de las cuales estos no tienen, ni tenemos ninguna culpa, habilitando 

para tal fin que puedan sacar, aunque sea en varias partidas, dentro de los próximos meses, la parte que 

estimen precisa para con esa forma determinar, restablecida su confianza, cuanto invertir en la nueva 

fórmula de gestión adoptada. Con esta forma de proceder, la entidad, fomentará la confianza en toda su 

clientela, algo que de otro modo no será así, Pues con esta medida, sin sacrificios se volverá a invertir lo que 

je ne parviens pas à utiliser l'appli de traduction en français 

Welke impact wilt u maken voor uw certificaathouders die in grote problemen zijn gekomen?

Hoezo is niet al veel eerder actie ondernomen

traduccion en castellano, por favor 

¿Cómo puedo escucharlo en castellano? 

No estaba traducido? 

Dank je wel. Blijf geloven in de Triodroom!

Ga ook serieus opzoek naar een overname partner

Danjewel 

Op deze laatste opmerking: ik ook!!!!!!!

Verschuil u niet acher de missie. Praat met Triodom. Herstel het vertrouwen!

Ik ben ook bereid om de certificaten aan te houden, maar daar zet ik wel minstens 1 harde voorwaarde 

tegenover, ik zal deze per e-mail kort toelichten.

CEO komt van de ABN/AMRO , heeft de man Triodos gevoel???

Op uw website zie ik een actuarieel daling van 29,23% in een jaar, daling van 10,19% in 3 jaar en een daling 

van 4,90% in 5 jaar. Bedankt voor het belonen je van de beleggers die je al heel lang vertrouwt…

er worden nog steeds dezelfde vragen naar voren gebracht; met dezelfde antwoorden:



Nos convertimos en un banco tradicional??? 

Elke keer weer corona, waar ligt de relatie met meer verkopen dan kopen van certificaten?

Het lijkt Rutte wel... ik herken me daar niet in. Daar heb ik geen herinnering aan...

Triodos geeft 59 euro op als waarde om op te geven voor de belastingdienst en ook dat zij daarvoor 

certificaten terug willen kopen. De waarde zou hoger en lager kunnen worden op zo'n platform....

ik heb me ook aangemeld bij Triodom.nl

"Trots", "solide", "missie", "positieve bijdrage", daar gaat deze bijeenkomst niet over. Maar goed. We 

snappen u, meneer. Bedankt.

Hasta ahora los CDA podian considerarse un producto "conservador", seguro y de riego moderado ¿Con el 

nuevo cambio de plataforma, el producto sigue siendo seguro o se puede considerar un producto de mayor 

....trots ben ik allesbehalve.....

aub de vraag van Teuntje Verburg beantwoorden.

Ja hoor, daar zijn we weer. "Klimaatneutraal"

In de presentatie wordt herhaald dat er geen inzicht is in het succes van het MTF platform, heeft de bank 

een scenario als de koers instort…

ik hoor steeds dat de variabele prijs lager zal zijn dan de laatste intrinsieke waarde, het kan toch ook zijn de 

waarde boven e EUR 59,00 zal gaan komen?

De handel stilleggen was wel de slechtste oplossing en heeft alle vertrouwen kapot gemaakt.

U spreekt iedere keer opnieuw van een intrinsieke waarde.

Hou nou eens op met steeds hetzelfde antwoord te geven. Ik word er kotsmisselijk van

bla bla bla, zie je in maart

Goede vraag!

als je wilt dat een vraag behandeld wordt moet je hem LIKEN.

Hoe kan het dat Triodos zo'n last heeft van de coronacrisis?

Een deel van mijn vragen zijn weg

Er wordt veel gesproken over transacties en handelen. Maar ook binnen de voorgestelde ATF staat of valt de 

mogelijkheid tot transacties met het vertrouwen van nieuwe kapitaalverschaffers in Triodos. Hoe gaat het 

bestuur hier aan werken, dit is immers in het belang van alle stakeholders. Laten we hier svp op 

De interessante vraag lijkt te zijn : Waarom is er vroeger steeds tegen 100% intrinsieke waarde verhandeld 

terwijl dat bij banken kennelijk eerder 60 a 70% is? Dat is een trendbreuk

Als ik een TV koop voor 100 euro en hij functiioneert niet naar behoren, dan kan ik 'm teruggeven en krijg 70 

euro terug! Dat zou jij toch ook niet accepteren Jeroen?

Mensen terugbetalen tegen 59 EUR als die mensen precies op dit moment geld hebben nodig is leven op 

Zullen we samen naar de jaarvergadering te gaan en verhaal te halen

Ou trouver le collectif belge des titulaires de certificats 

Ik koop een stuk intrinsieke waarde middels een certificaat, die waarde wordt er opeens vanaf gehaald. Dat 

lijkt wel diefstal. Wie heeft deze beslissing genomen zodat we aangifte kunnen doen van diefstal?

Onderling verkopen? Hoe dan?

Is wegens de verhandelbaarheid een notering aan Euronext niet beter dan een onbekend MTF?

Het veranderen van eht systeem kan niet plaatsvinden zonder ons.

diestal !!!!!!

Me temo que lo único que le queda al consejo de administración de la SAAT es dimitir e iniciar un proceso 

judicial contra el banco en Holanda. 

, zie blauwe boek van van Kessel

De Nederlandse wet is illegaaal, dus bullschit

De simultaanvertaling (in het Duits) heeft minutenlange (ondraaglijke) pauzes en vertaalfouten. Op dit 

moment wordt er weer Nederlands gebruikt in plaats van Duits.

Maar hoe komt het nu dat Triodos dit niet meer kan faciliteren, teveel verkocht misschien?

Et passen la patata calent i tu tries si l'agafes o la deixes caure... 

VEB of Pieter Lakeman? 



Keer maar de helft uit met datgene wat nog over is. Beter iets dan niets

Parece que el virus se ido comiendo el 30% de los billetes. Cosas más difíciles nos estan colando. 

Het gaat helemaal niet om handel!!!

Ik ben van mening dat wij zijn misleid bij aankoop en dat u over de brug moet komenn

¿Todos los sectores del banco pierden sus valores en la misma proporción que lo que perdemos los titulares 

Het nooit verplicht geweest om uw geld in te zetten als eigen vermogen.

Kan de triodos bank ook bij een MTF certificaten terugkopen?

Eens met deze genoemee nu gestelde opmerking

Welke mogelijkheid biedt een soort dividend?

U geeft aan dat u voor certificaathouders in de toekomst er alles aan gaat doen, maar wat, dat zegt u niet. 

Blijft bij mooie woorden, maar geen concrete toezeggingen wat u kunt betekenen en u voor voordelen kunt 

Gewoon een bedenking: als het effectief fout is gegaan in maart 2020, a

Niet wensen maar plichten die mi ook hard te maken zijn.

al het spargeld hebbn we ondertussen al weggehaald om toch iets te kunnen verbouwen

Eindelijk komt het binnen bij meneer Rijpkema!

Que jeta, habla de la mision pero ustedes pierden 30% y ya esta. 

waarom is euronext afgeserveerd? Dan hadden we als aandeelhouder de macht om te gaan en te steunen?

waarom wodt niet aan de ECB gevraagd even wat €€ te creëeren met een druk op de knop om alle 

Lekker, we zijn dus slachtoffer van de EU. Waar een doorsnee burger nauwelijks invloed op heeft.

Ich befürchte, dass die Preisbildung innerhalb eines MFT nicht besonders effizient ist. Was spricht denn 

gegen eine Börsennotierung bzw. als vinkulierte Namensaktie? Damit wäre die Bank doch auch wirksam 

gegen feindliche Übernahmen geschützt.

gewoon antword geven graag!

Is het reëel om te denken dat de waarde verder gaat dalen eens de certificaten verhandelbaar zijn? U kan 

niets voorspellen, maar hoe moet ik nu beslissen of ik verkoop aan zoveel verlies (!!!) of wacht en misschien 

Vous défendez donc la banque avant vos clients ? 

Het spijt me om zo cru te zijn........zeer empathisch wederom

dus wordt ons vermogen verzwakt?

zijn certificaten geen aandelen zonder stemrecht?

Jaarlijks geef ik dus de MTF platform waarde op aan de fiscus?

Hoe is de korting van 30% berekend/vastgesteld?

Kunt u mij zeggen wat de reden is dat ik die vraag niet mag stellen?

Het is toch raar dat eigen vermogen aangetast wordt door de rol van investeerders...

kunnen de certificaten worden omgezet naar aandelen? Dan hebben de houders direct stemrecht.

Uitstekende vraag!

Waarom kon de handel tegen intrinsieke waarde niet langer door Triodos gewaarborgd worden?

ESG is een hip beleggingsproduct tegenwoordig: is deze situatie (mismatch van de handel) ook te wijten aan 

de alternatieven op de markt, waardoor Triodos meer concurrentie kreeg (en krijgt) dan bij het begin het 

geval was ? C19 was enkel de druppel ? Zaak is dus te focussen op de toekomst. Bij welke notering wordt 

Triodos echter een vogel voor de kat (de kapitaalbuffer te klein) ?

van zodra het MTF actief is tegen welke waarde zullen de certificaten gewaardeerd worden, aan de laatste 

koers of aan de intrinsieke waarde?

Kortom, de waarde van Triodos is afgenomen met ca. 30%! Helaas een bank die het financieel in de 

toekomst niet gaat maken. Laag rendement, hoge kosten, te klein....

Toch ben ik benieuwd of er een relatie is t.a.v. dit probleem met toetreding tot het World Economic Forum?

Me parece increible echarle la culpa al coronavirus¡¡¡ 

Wie zal "de community"zijn op dat MTF

Als de intrinsieke waarde van het AR hoger is dan de prijs die nu aan de noodlijdende AR-houders moet 

worden betaald, zijn de intrinsieke waarden van TRIODOS dan geen compensatieverplichting? Hebt u een 

oplossing die recht doet aan de intrinsieke waarden van TRIODOS?



People planet profit? 

Nou, ik geloof het verder wel. Iedereen een fijne avond toegewenst… speciaal diegenen in een kartonnen 

doos onder de brug, dankzij dit fiasco….

Vaya jeta, el valor no cambia, el precio si. Y ya esta, lentejas las........ 

Als we allemaal onze certificaten tegelijk op het MTF willen verkopen, gaat het toch helemaal mis?

Een investeerder die opkoper was heeft daar nee tegen gezegd. Daarom worden de certificaten weggegooid.

Fijn om te horen!

Bewaarkosten ? Transactiekosten?

Uitstekende vraag/opmerking!

Habla como un banquero normal 

Hoe ontstaat of wat bepaalt de toekomstige koers op het MTF platform?

Y uds y este banco siente ser etico y laboral en pro de un mundo mejor, le pregunto. 

Devant un courant vendeur, la meilleure attitude n'était-elle de la laisser se manifester jusqu'à ce que les 

(mêmes) investisseurs s'y intéressent à nouveau et ne rachètent spontanément. Quels respect et coonfiance 

avez-vous vis-à-vis des investisseurs ? 

sorry maakte type fout... moet zijn.. onderling handelen,. laat me niet lachten er is niemand die mijn 

ongeveer 100.000 euro wil overnemen, zo ja vier ik snel een feestje

Claro que vamos a perder la confianza. Nada de trasparencia en lo que dice.

Waarop is die 30% korting wegens illiquiditeit gebaseerd? Bij herstel van liquiditeit zou 30% koersverhoging 

Pero no preguntamos sobre otros bancos, preguntamos sobre TRIODOS. Muy mala explicacion

niet vergelijken met andere banken want die waarderen op de beurs

Jullie hebben ons in de fabeltjesfuik gelokt!

De webfeed kwaliteit is even bedemnelijk Dan SAAT en triodos, hider gaat ook minstens 30% van de info 

Gelukkig voor het spaargeld nog het depositogarantiestelsel want het wordt nu wel spannend.

Gebruik je hoofd. Volg je hart! 

Er zal geen certificaathouder zijn die zal willen kopen voor > 59,=!!

Een achtergestelde lening aantrekken bij een grote institutionele belegger.

Hoe, waar en wanneer kan ik certificaten kopen tegen € 59=?

en hoe verhoudt jullie programma ich tot d edroom van Klaus Schwab cs

kunnen we de raad van commissarissen ook met 30% verminderen,?

"wij"

Prijs per certificaat Solidariteitsregeling € 59. Wat is de prijs onder het Inkoopprogramma? TRIODOM

Niet iedereen heeft de mogelijkheid om te verkopen. Alleen wanneer het water je aan de lippen staat.

denken jullie nu echt dat er certificaathouders zijn die willen blijven...het gros wil er absoluut van af...

Yo me siento defraudado y estafado. Llegan a 88 € pero no pudimos vender. ESTA FICCIÓN ME PARECE 

Voor mij was Bierman jarenlang het boegbeeld, hij is nog niet zolang weg, wist hij ervan en zo niet, wat zou 

hij hiervan vinden ?

DAn heb je toch een inschatting van de waarde gemaakt?!?!?!

Ge 

U wilt mensen helpen ... maar toch niet met een waarde van 59E !! Dit is diefstal !!!

Ik kan wel een voorspelling doen over de waarde op dat mtf platform: die waarde vliegt naar beneden.

Hoezo geen voorspelling doen over de prijs?!? Dit is toch een core business van een bank? Dingen op 

Sorry, dit is gewoon niet te volgen. Valt voortdurend weg.

Goede vraag!!!

Kunt u 0ns dan per zsm een nieuwe prospectus sturen en er helder op compenseren op grond van de 

situatie van jaren terug .... hetgeen nooit als zodanig veel misleiding in mijn ogen

Was dit een antwoord op de vraag?

Is er geen mogelijkheid de financiele ruimte te vergroten in overleg met de nederlandse bank en financiele 

waarom is er niet voor gekozen om d ehandel door te laten gaan en de prijzen mee te laten zakken?



Ik ken de beoogde constructie van de aandelen winddelen. Mijn ervaring is hier niet bepaald positief over. 

Verhandeling gaat helaas zeer moeizaam..dus mijn vertrouwen is beperkt helaas.

Is er geen mogelijkheid de ruimte

Vraag over de liquiditeitskorting- deze is nu om fiscale redenen per 30 december toegepast. Kan deze ook in 

acht worden genomen bij een waardebepaling voor nalatenschap belasting (hier relevant: augustus), want 

ook toen waren de certificaten niet verhandelbaar?

Verkopen is niet verplicht!

Dank U wel. Geluid valt vaak uit. Maar Uw verhaal is goed mee te lezen.

Timiing of all, please! 

bank gaat ten ionder?

Amen

draait u het niet om? zijn uw aandeelhouders niet de baas. geen waardig gedreven bank.

is dit wc-eend? 

Aangemeld bij Triodom

AANGEMELD BIJ TRIODOM

esto me recuerda las preferentes antiguas 

Is de chat stil gelegd?

Hoe gaan we gecompenseerde worden?

geluid valt steeds uit. Het is niet meer te volgen

In Twente is er geen lokaal filiaal. ergens in Nederland wel?

no creesi que nos estan tomando el pelo? 

Komop, ik kan lezen.

De bank wordt steeds ongeloofwaardiger

Denk je niet dat ze ons uitlachen? No penseu que ens estan prenent el pel? 

Hoe die criteria controleren?irrealistisch

Een halve sigaar uit eigen doos

Een bankoverval maar dan andersom

Moeten we hieruit conculderen: Take your losses quickly. Instappen in de solidariteitsregeling.

oplichterij!

Je verkoopt je certificaten dus wel voor 59 euro, dus je neemt die 30% verlies

Hoe bepalen jullie wie er van de Solidariteitsregeling gebruik mag maken?

14,4 MLN zijn toch echte peanuts t.o.v totale verlies...

Waar is de broederschap t.a.v de kleine investeerder van certificaathouders?

ik heb slecht beeld en verbinding helaas, zit in het buitenland, misschien komt het daardoor. jammer.

Hoor ik het goed dat ik nog tenminste 10 maanden zal moeten wachten voordat de certificaten in geld 

kunnen worden omgezet?!

Et entretemps ? 10 à 16 mois C'Est long.... 

Ja en dan koop ik alle certificaten op voor € 1

Qu'est ce qu'un MTF ?

wat is een onafhankelijk gereguleerd? wie maakt de regels?

hoeveel certificaten werden er aangeboden waardoor het systeem op tilt ging?

10 tot 16 maanden???!!!! En bedankt!!

Daling van 30% is geen verbetering voor de aandeelhouders van de certificaten...

Eerst nog 10-16 maanden wachten?

Hoezo participatie in intrinsieke waarde?

Antroposofie is een esoterische stroming die lijkt op theosofie en werd gecreëerd door Rudolf Steiner in het 

begin van de twintigste eeuw. triodos financiert het Antroposofie-platform

MTF. Al die afkortingen. Blijf liever duidelijk, en gebruik de volledige naam.

Espanoles, registrate en Triodom. 

U volgt de bank.



ontmoetingen? wanneer? waar?

Dames en Heren uw wordt bedankt!!

hoe komen de benoemingen van het stichtingsbestuur tot stand?

streaming is dood 

SAAT is een Stichting, Geen Vereniging. Duidelijk te merken. Tijd voor een VAAT? [lid van Triodom]

Kan er dan eerst een SAAT vergadering plaatsvinden voordat er een Bijzondere AV wordt gehouden in 

Sé lo que es la antroposofía, que tiene que ver con triodos? 

Voy a abandonar la reunión. No me llega el sonido de la traducción 

Als ik de reacties zo lees dan lijkt het er op dat dit ook onder grensoverschrijdend gedrag valt......

De oplossing die Triodos biedt: neem een hypotheek bij ons, sluit een lening af... renteloos? ho maar!

Wat heeft de Triodos gedaan om het evenwicht te herstellen, is het zo erg dat bijvoorbeeld sommige 

certificaathouders zouden moeten wachten voor het verhandelen van de certificaten?

Survey? Buy back...? 

streaming is zeer slecht 

La Antroposofía es una corriente esotérica parecida a la Teosofía, y que fue creada por Rudolf Steiner en los 

inicios del siglo XX 

Zijn wij niet allen Triodos. Wat is die missie van die Triodom dan wel?

stel eens een aantal commissarissen aan die niet een hoge opleiding hebben maar opkomt voor de "gewone 

man" die weet hoe het echte leven is

Aangemeld bij Triodom.nl

Als de certificaathouder principieel uitspreekt de idiologie van Triodos te ondersteunen door 

certificaataankoop ( en dus niet door aankoop aandelen), dan vervalt die ondersteuning toch bij overlijden 

van deze certiificaathouder en zou de waarde bij overlijden dienen te worden geretourneerd.

Qué significa eso de la antroposofia detras del triodos bank? 

Rudi Thomas Komen straks de huidige stukken in de vorm van certificaten van aandelen Triodos nog steeds 

als certificaten op het handelsplatform?

Victoria, mira esto. 

excuses schrijffout: Wat u zegt wordt niet onderschreven door Triodom. Daar wordt gesteld dat overname 

/fusie wenselijk is met HOOFDLETTERS

Continuo sin recibir traducción en Castellano 

Wat een bla bla, gaat vooral over de bank en niet over ons certificaat houders, mijn vertrouwen in Triodos 

bank is geheel verdampt, vooral omdat de risico';s voor cewrtri

Zijn er voor de bank nog andere mogelijkheden om het eigen vermogen te vergroten?

De verbinding is heel slecht, ik wordt er regelmatig uitgegooid.

La Antroposofía, detrás del Triodos Bank 

met zijn allen?

zijn de certificaat houders de schuldige?

Persco was waarschijnlijk informatiever.

Hay que volver a instalarla. 

Hoezo financieel rendement? 

de audio kwaliteit van deze sessie is plots zeer slecht!

Wat u zegt wordt niet ongesteld door Triodos. Daar wordt gesteld dat overname of fusie wenselijk is!

realiseren van de missie heeft toch niet zo veel te maken met afwaarderen van certificaten....

La traducción simultania no funciona, 

DIT RAAKT DE KERN VAN HET VERHAAL NIET

de audiokwaliteit van deze sessie is plots zeer slecht!

Wat gaat u doen om een gang naar bv de Ondernemingskamer van certificaathouders te voorkomen? Dat 

zou de reputatie van Triodos te gronde richten.

Aangemeld bij triodom neem ik aan

Kennelijk is al die tijd dat de handel besloten was, de waarde van het certificaat flink overschat geweest!?



Waar is het geluid???

He estado escuchando hasta hace unos minutos. ahora no me llega 

wie sprak Ipsos toch?

No funciona la traducción en Castellano. Ha dejado de funcionar 

WAAROM LEES JE IN NRC MEER ZINNIGE INFO OVER DE SITUATIE DAN OP DE TRIODOS WEBSITE? [ 

zojuist aangemeld bij Triodom

schrijnende gevallen zijn er nog steeds!

Wat mij betreft mag de Directie en het Bestuur opstappen na zo een blunder.

Se pierde el sonido de la traducción. 

Wij hebben alles perfect gedaan. Hou op!

SAAT 'rol is krom, we kunnen niet weg ALS HET ONS NIET MNEER ZINT.

u heeft zelf geen poging gedaan om extra kapitaal op te halen, waarom?

Hoe kan het dat er geen plan B lag voor deze situatie . Is het risicobeheer van de bank wel in orde?

Wie wil er nog certificaten kopen als ze zoveel in waarde kunnen dalen?

Wie heeft juridisch getoetst

houd op met monitoren, luisteren is beter

Snapt iedereen het verschil tussen certificaathouder en/of aandeelhouder zijn?

Wat gaat Triodosbank doen om hacken van het handelsplatform te voorkomen?

natuurlijk de balans herstelde zich niet in, iedereen wil gewoon van zijn stukken af en dat gaat straks bij het 

nieuwe platform ook gebeuren....hoop dat TRIODOM hier iets mee kan

waarde van het certificaat wordt bepaald door het vermogen min schulden. De intrinsieke waarde. Bij een 

andere methode van waarderen van het certificaat, waar blijft de waarde van het vermogen die het 

certificaat vertegenwoordigde? IK HEB MIJ AANGEMELD BIJ “TRIODOM”.

De slides lopen net zo achter de muziek aan als SAAT zelf?

waarom chanteert u uw aandeelhouders met argumenten dat de bank goed doet en ethiek met ons geld?

Hoe wordt op balans de waarde van de Certificaathouders zichtbaar gemaakt? Wat houdt de overgang naar 

het Multilateral Trading Facility (MTF) in? Wat zijn de stappen die gezet worden om certificaten naar MTF 

over te hevelen? Wat zijn de gevolgen hiervan voor de Triodosbank? Hoe wordt dit zichtbaar op de balans?

U noemt ‘onze belangen’, klopt het wel dat u die behartigt?

Wat is het handelingsperspectief van SAAT geweest?

Er is geen slide zichtbaar!!!

Met alle respect: is het geld, de waarde er nog of is het een "empty shell"?

Wat gaat Triodosbank aan diensten bieden ter voorkoming dat dagelijks op het Platform alert moet 

Non Hamande.pas pour instant.

Hoe zo uitgedaagd, we hebben geen enkel invloed. Aangesloten bij Triodos

Wie "ü"? SAAT voorzitster is kennelijk zelf geen certificaathouder?

"Missie... vereist o.a. moed". Onderzoek dan ook de relatie tussen missie en het (mogelijk achterhaalde) 

fenomeen van het certificeren van aandelen.

Jammer genoeg is de voorgestelde €2000 buyback en €6000 voor nood gevallen niet genoeg om een echt 

verschil te maken in een periode van 3-4 jaar (gezien 2 jaar is nu al achter de rug).

Wanneer is het MTF operationeel?

Kunt u nu ook antwoorden gaan geven p de gestelde vragen? Dit verhaal hebben we of kunnen we nog gaan 

Dékai raisonnabler

Wie heester dan voordeel bij deze handelswijze?

Redelijke termijn, in de toekomst komt het goed. Wat is dit voor vaag verhaal ?

Para la traducción: Download the Interactio app for translations 

ya he podido acceder a la traducción 

no se ofrece enlace de wuidow , es imposible. ¿como no nos han avisado antes de tener preparada esta 

app? Confio que nos envien la intervencion o el enlace con la traducccion que supongo estar realizando 

Hebben jullie al een website?



c'est quoi le MTF? 

ABN ARMO ADVISEURS ? 

hay que silenciar el audio en neerlandes y asi solo se oye la traduccion de interactio 

translation app not available in Germany. Unfortunately I don't speak dutch. Could have been organised 

better maybe, as calling the bank results in being referred to these info sessions. 

wie zijn we en wie zijn alle belanghebbende?

Ik bedoel Triodom

la traduction est couverte par la voix originale, ça ne marche pas 

Yo si he podido, entras, introduces el codigo y luego eliges el idioma. A ver si podeis. Saludos

Bonsoir, nous ne trouvons pas la traduction . 

No consigo la traducción. 

cambio i cierro 

espero que remitan aqlgun resumen 

No funciona la traducción 

tb hay para android Maria Yolanda 

NO TENGO ACCESO A LA TRADUCCION 

No consigo la traducción en castellano 

interactio se llama la app 

También se puede acceder a la traducción a través del navegador: https://app.interactio.io/ (código de 

evento TRIODOS@15022022) 

si había que descargarse una aplicación para la traducción, se tendría que haber avisado con tiempo 

traducción en el ordenador ? 

aanvulling van mijn bericht. Ik zie het als een vestzak - broekzak zaak

Yo me la descargado desde play store, pones el código del evento y te sale 

Búscalo, que hay.

[Triodom] 

no hay acceso al español 

Para escuchar la traducción en castellano es necesario descargar la app Interactio y usar este código de 

evento: TRIODOS@15022022 

No se puede descargar la aplicación para google en el ordenador. 

Sorry, but the translation app is way to quiet. Even on the loudest adjustment I can barely understand 

conexión inutil, podrian haver avisado con tiempo. Poca consideracion ! 

Cómo podemos acceder a la traducción? 

Op mijn ipad zie ik niets.

Hoe komt u aan de gegevens over de vraag naar certificaten in de weken 47 tot en met 51 van 2021?

My device don't support the Interactio app. How to consume English subtitles? 

Zou het personeel Mook

otro dia serà hermano 

Presento dos cauces de salida a la situación. Una en pro de sostener la confianza y credibilidad de los 

propietarios de CDA. Y la otra, que se gestione proactivamente, por parte del banco, en cómo obtener 

donaciones, empréstitos, ayudas y donaciones tanto del ámbito privado, como de lo público y social, así 

como de lo medio ambiental tan en boga actualmente en la Comunidad Europea, como de todo tipo que 

pueda redundar en la sostenibilidad y eficiencia de la entidad bancaria que es TRIODOS BANK. Tanto en un 

caso, como en el otro, se tiene, según se apunta, un tiempo precioso de aprovechar antes del cambio 

No hay manera 

De vertagling in frans functioneert niet

Dado que en la valoración de la rentabilidad de las participaciones fue la entidad la que la puso en el valor 

del Banco, es responsabilidad del banco hacer frente a la estimación con que ella valoró, pues ésta con su 

proceder determinó el posicionamiento y las compras del participe. 

no veo como pinchar para la traduccion al castellano 



No lo escucho en castellano

Lo he intentado pero es para Apple y yo no tengo 

¿Cómo se puede hacer? 

como funciona la traducciónm simultanea en castellano 

En français ??

waarom krijg ik een terugkoop verhaal in het Engels?

Übersetzung auf deutsch 

si por favor, traducción 

Wat ik hier zie is vooral erg veel onvrede…gaat er dan ook een belletje rinkelen? Kon hier niet eerder op 

geanticipeerd worden. Het lijkt nu op een een soort noodstop……..

Het valt me op dat de voorzitter zich niet herkent in bepaalde (negatieve) bewoordingen. Toch wordt hier 

wel een bepaald sentomel

Jeroentje, jeroentje…….. Waar ben je aan begonnen?

Is de bank het mee eens dat ze gebakken lucht heeft verkocht?

ia 

En quoi la crise du covid vous a impacté et pas les autres banques ? 
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